
مدیر کل امور مالیاتی استان اصفهان درصحن علنی شورا تاکید کرد:

شرکت های کاغذی و فاکتورهای صوری؛  مانع بزرگ نظام مالیاتی

سریال افزایش قیمت میوه و صیفی جات در اصفهان دنباله دارشد

پرتقال؛ بحث برانگیزترین میوه این روزها !

در راستاي تكریم ارباب رجوع و اصلاح فرآیندها صورت گرفت؛

كاهش 30 تا 60 درصدی قيمت سنگ مزار 
در آرامستان باغ رضوان

4

با همت شهرداری برای اولین بار در استان اصفهان؛ 

مدارس شهر سده لنجان به 
طور کامل هوشمندسازی شد

استاندار با اشاره به وجود یك هزار نخبه
 در اصفهان: 

ظرفيت نخبگان در كشور 
بايد احيا شود

4

4
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امروزه علی رغم اینکه ساخت و س��ازهای بخش دولتی و 
عمومی طبق ضوابط و مقررات خاص نظام فنی و اجرایی 
کشور صورت می گیرد، متاسفانه هنوز در بخش خصوصی 
با سرمایه گذاری ده ها برابر بیشتر از بخش دولتی، متولی 
اصلی اجرای ساختمان که مس��وولیت بخش عظیمی از 
هزینه و کیفیت س��اختمان بدوش اوست، به طور رسمی 
فاقد صلاحیت فنی است. با یک حساب ساده می توان نشان 
داد که خس��ارات وارده به منابع مادی و بالاخص خسارات 
دراز مدت ناشی از حضور افراد غیرحرفه ای اعم از مسوول 
اصلی کارگاه و یا کارگران غیرحرفه ای در تولیدات مسکن 
و ساختمان کشور آنچنان قابل توجه است که برخورد با آن 
و به کارگیری افراد واجد صلاحیت در این عرصه می تواند 
 صرفه جویی قابل توجهی در حفظ و استفاده از سرمایه های

ملی به دنبال داش��ته باش��د، نگاه تنگ نظرانه به استفاده 
از خدمات مهندس��ی در بخش های مختلف ساختمان و 
مسکن باعث شده اس��ت از یک طرف منابع سرمایه ای به 
صورت غیرعلمی و غیرکارشناسی مورد استفاده قرار گیرد 
و از طرف دیگر، حجم قابل توجه کارشناس��ان جویای کار 
به خیل بیکاران بپیوندند، این در حالی است که در ظرف 
10 سال گذشته به طور متوسط سالانه حدود 10میلیون 
متر مربع پروانه ساختمان در استان صادر شده که طی این 

مدت نوسانات اندکی داشته است ...
ادامه در صفحه 4

ویژه نامه دانش

نخستین جشنواره »سرود 
 جاویدان« ویژه کودکان 

برگزار می شود

سازنده ساختمان
 باید مسوولیت پذیر و دارای 

پروانه اشتغال باشد 

 مصطفی بهبهانی
 رییس گروه تخصصی عمران
 سازمان نظام مهندسی  
ساختمان استان اصفهان:

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

همکار پاره وقت جهت خدمات 
 IT پشتیبانی فنی

)سرباز یا دانشجو( 
تلفن تماس: 09331594134

4
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 استاندار اصفهان  درنشست بین المللی تخصصی پایداری رودخانه زاینده رود:

تنها 40 درصد از طرح 9 ماده ای احیای  
زاینده رود اجرایی شده است

2
وحدت و اقتصاد دو پایه 
 امنیت؛ ایران اهل مدارا 

با تروریست ها  نیست

آلاینده های ناشی از فعالیت صنایع بسیار زیاد است

75 درصد از صنایع در شعاع
 50 کیلومتری اصفهان قرار دارند

موسسه ها و سایت های غیرمجاز کمین کرده اند

خروج سالیانه150هزار ایرانی تحصیلکرده از کشور

ویژه نامه 
حمله

10

3 4

لاریجانی در همایش » وحدت و 
امنیت « تاکید کرد: 

رییس شورای اسلامی شهر  اصفهان:

سهم اصفهان در بودجه 94  برای طرح های بزرگ
 و پرهزینه دیده شود

میزان بیکاری، ف��ارغ از تاثیرش بر رش��د اقتص��ادی و آمار آس��یب های 
اجتماعی، معل��ول پدیده دیگ��ری به نام مهاجرت اس��ت. به بی��ان دیگر 
هرم جمعیتی در کش��ور هنوز نشان می دهد که قس��مت اعظم جمعیت 
کش��ور را جوانان تش��کیل می دهند، بنابرای��ن در صورتی که  ب��ازار کار 
 برای این افراد جا نداش��ته باش��د، عده ای ب��ه انجام مش��اغل کاذب روی 

می آورند، تعدادی در دام مافیای اعتیاد می افتند و فارغ التحصیلان بیکار 
ره به سوی خارج کشور می گش��ایند که نتیجه آن خروج نیروی مستعد و 
گنجینه جوان  از کشور است. این مس��اله در مورد اصفهان که متوسط نرخ 
بیکاریش یک سر و گردن از کل کشور بیشتر است، نمود درشت تری دارد.

بانک جهانی از اشتغال در ایران به عنوان یک مشکل ...

دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
نهمین سالگرد شهادت سردار کاظمی:

 راه عبور از تحریم ها 
بازگشت به ارزش های 

انقلاب است

س: اصفهان زیبا[
]عک

   اضافه شدن سه هزار و 660 هکتار شهرک صنعتی دیگر در محدوده 50 کیلومتری شهر اصفهان

  فعالیت دو هزار واحد صنعتی، 150 معدن و تغییر کاربری ش�ش هزار کیلومتر از اراضی استان به صنعت نیز از 
مشکلات زیست محیطی در شعاع 50 کیلومتری شهر اصفهان است.

  خشک شدن تالاب گاوخونی و ورود ریزگردها به شهر اصفهان به ویژه در منطقه شرق اصفهان از دیگر چالش های 
هوای شهر اصفهان است.

  جلوگیری از مصرف مازوت در نیروگاه ها برای جلوگیری از ورود گوگرد به هوای شهر اصفهان و تقویت حمل و 
نقل عمومی، اقدامات صورت گرفته برای کاهش آلاینده ها در شهر اصفهان بوده است.

در پنج سالن شهر اصفهان برگزار می شود؛ 

جُنگ های خانوادگی با 
12موضوع مهارت های رفتاری 

معاون سازمان صنعت، معدن و تجارت استان خبر داد؛ 

 برخورد جدی با 
نمایشگاه های غیرمجاز

11

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک

9

8

1012

2

4

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

سه شنبه  8 مهر 1393  |     5 ذی الحجه  1435 |   شماره 2200 
 12  صفحه   |   قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

www.isfahanziba.ir
info@isfahanziba.ir

استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

   سرعتی باور نکردنی 
پاسخی به نیاز اینترنت پرسرعت شما 

   حتی اگر خط تلفن نداشته باشید                         
یا مشکل مخابراتی داشته باشید 

لطفا کمربندهای ایمنی خود را ببندید
دارای مجوز توزیع اینترنت ISDP به شماره 12-13-105 
صادره از سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی 

تلفن تماس:                36205196 
www.shabakieh.com

اینترنت پر سرعت بی سیم شبکیه 
با کمترین تعرفه، کیفیت بالا و نصب سریع

روزنامه خبری
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ابر پروژه ای که  معلوم نیست چند ساله شود؛

اصفهان برای مقابله با بحران ها آماده شد
با شناسایی پتانسیل ها و ظرفیت های  شهر در مانور لحظه صفر؛   

4

4

داغ مصلی بر پیشانی اصفهان، کمتر از خشکسالی نیست

مکمل و تسهیل گر فعالیت های فرهنگی 
خودجوش جوانان مؤمن و انقلابی باشید

رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکم آغاز دوره جدید 
شورای عالی انقلاب فرهنگی:

2

119

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان خبر داد:

هدف گذاری فولاد مبارکه
 براي صادرات 1.5 ميليون تن

رییس هیات مدیره مجمع گردشگری استان اصفهان:

صنعت گردشگری اصفهان 
در حال شکوفایی است

بیمه کارگ��ران س��اختمانی پس از هفت س��ال هنوز س��امان نیافته 
و بلاتکلیف��ی و رف��ت و آمدلایح��ه اش ک��ه ه��ر س��ال یک س��ازی 
را ک��وک می کن��د، باعث ش��ده ت��ا تع��دادی از کارگ��ران عطایش 
را ب��ه لقای��ش ببخش��ند واین در حالیس��ت ک��ه آمارها م��ی گویند 
بیش��ترین آمار ح��وادث کار مربوط به کارگران س��اختمانی اس��ت.

به گزارش  پزش��کی قانونی اس��تان اصفهان در ش��ش ماهه اول سال 
جاری تع��داد 74 نف��ر ) همگی م��رد( که ب��ه دلیل حوادث ناش��ی 

 ازکار فوت ش��ده بودن��د، در مراکز پزش��کی قانونی اس��تان اصفهان 
مورد معاینه قرار گرفته اند.لازم به ذکر اس��ت تعداد موارد فوت ناشی 
ازحوادث کار در شش ماهه اول سال 1393 نسبت به مدت مشابه سال 

قبل )57نفر ( 29 و هشت دهم درصد رشد داشته است. 
به گفته عض��و هیات موس��س تعاونی حمایتی کارگران س��اختمانی 

اس��تان اصفهان 60درصد حوادث کار مربوط به کارگران 
10ساختمانی است...

3

بیمه  کارگران ساختمانی همچنان در گیرو دار بهارستان

بازی با مرگ روی داربست

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

برنامه ریزی ها به سمتی برود 
که با حداقل هزینه، بیشترین 

دستاورد ها را داشته باشیم

س:حمیدرضا نیکومرام [
]عک

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک

9

8
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

IT یک شرکت معتبر

تلفن تماس : 36613392

در نظر دارد از میان افرادی با روابط 
عمومی بالا- مسلطّ به اینترنت،زبان 
انگلیسی و نرم افزارهای کاربردی 
Office جهت تکمیل کادر خود 
نیروهایی را به استخدام در آورد . 

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند

3

10

3

3 6

رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...

2

4
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7

9

با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود

3



دیروز س��فرای جدید ک��ره ش��مالی،کنیا و اردن با 

گروه 
ایران

حجت الاسلام روحانی دیدار و استوارنامه های خود را 
تقدی��م رییس جمه��ور کردن��د. حجت الاس��لام 
والمسلمین دکتر حس��ن روحانی دیروز در هنگام 
دریافت استوارنامه سفیر جدید کره شمالی با اشاره به 
اینکه تحریم ها علیه کره شمالی تنها موجب صدمه 
دیدن مردم این کشور شده است، اظهار داشت: ما تحریم و فشارهای 
غیرقانون��ی را هم��واره محکوم می کنی��م و باید با هم��کاری علیه 
قدرت طلبی های نابجا ایس��تادگی کنیم. رییس جمه��ور با اعلام 
حمایت ایران از سیاست صلح و امنیت در شبه جزیره کره، گفت: اراده 
دو کره باید در مسیری باشد که به وحدت منجر شود؛ زیرا با جنگ، 
تشدید اختلافات و تنش مشکلات کشورها حل نمی شود، بلکه باید 

از طریق گفت وگو و مفاهمه به نتیجه رس��ید. دکتر روحانی با بیان 
اینکه ایران و کره شمالی پس از پیروزی انقلاب اسلامی روابط خوبی 
داشته اند، گفت: دولت و ملت ایران هیچ گاه همکاری های فی مابین 
در زمان جنگ تحمیلی را فراموش نخواهند ک��رد. رییس جمهور 
گف��ت: اراده تهران ادام��ه و گس��ترش روابط خ��وب فی مابین در 
زمینه های سیاسی و بین المللی، اقتصادی و فناوری است و حضور 
سفیر جدید می تواند موجب تسریع در همکاری ها شود.کانگ سام 
هیون، سفیر جدید کره شمالی نیز  با ابلاغ سلام رهبر کره شمالی به 
رییس  جمهور کشورمان، گفت: دولت و ملت جمهوری اسلامی ایران 
در خنثی سازی توطئه های آمریکا و دفاع از حق استفاده صلح آمیز از 
انرژی هسته ای موفقیت های بسیاری به دس��ت آورده اندکه مورد 

تجلیل دولت و ملت کره شمالی است.

   مبارزه با تروریسم نیازمند همکاری جدی کشورهاست
حجت الاس��لام والمسلمین دکتر حس��ن روحانی همچنین دیروز 
هنگام دریافت استوارنامه سفیر جدید کنیا با تاکید بر اینکه مبارزه 
با تروریس��م نیازمند همکاری جدی کشورهاست، گفت: متاسفانه 
بسیاری از گروه های تروریستی به نام دین و اسلام فعالیت می کنند، 
اما افکار و رفتار آنها هیچ س��نخیتی با مبانی اس��لام ندارد. رییس 
جمهور به ناامنی های ایجاد ش��ده توسط دزدان دریایی سومالیایی 
اش��اره کرد و گفت: باید از لحاظ فرهنگی، سیاس��ی و اطلاعاتی به 
یکدیگر کمک کنیم تا زمینه های فعالیت گروه های تروریستی را از 
بین ببریم. وی کنیا را کشوری مهم و تاثیرگذار در شرق قاره آفریقا 
دانست و گفت: روابط با نایروبی همواره برای جمهوری اسلامی ایران 
اهمیت داشته اس��ت و باید تلاش کنیم در همه زمینه ها مناسبات 

فی مابین گسترش پیدا کند.
رییس جمهور با اشاره به موقعیت جغرافیایی و ظرفیت های اقتصادی 
کنیا، اظهار امیدواری کرد که حضور سفیر جدید کنیا منجر به تعمیق 
همکاری ها به ویژه در عرصه های اقتصادی، علمی و فرهنگی شود.

وی با بیان اینکه همکاری  در عرصه های علمی و گردشگری می تواند 
در دستور کار کمیسیون مشترک دو کش��ور قرار گیرد، گفت: کنیا 
با برخورداری از مناطق زیبای گردشگری حیات وحش مورد توجه 
مردم ما قرار دارد و امیدواریم با پیگی��ری تفاهم نامه های دوجانبه، 
س��طح مبادلات تجاری و فرهنگی را ارتقا دهیم. رقیه احمد سوبو 
سفیر جدید کنیا نیز در این دیدار با اشاره به حضور و زندگی برخی 
شهروندان ایرانی در کشورش، به گسترش همکاری ها با استفاده از 
ظرفیت های موجود تاکید کرد و گفت: کنیا خواهان توسعه روابط 
در حوزه های گردشگری و عمران با ایران است و خوشبختانه امروز 
مهندسان و شرکت های ایرانی در بخش های مختلف نظیر راه سازی 
در کنیا حضور دارند. وی گفت: تفاهم نامه های فراوانی میان دو کشور 
وجود دارد که در صورت اجرایی شدن، سطح مناسبات فی مابین را 

ارتقا خواهد داد.

   ریشه مشکلات منطقه، اش�غال غاصبانه سرزمین 
فلسطین است

همچنین حجت الاس��لام والمس��لمین دکتر حسن روحانی در 
هنگام دریافت استوارنامه س��فیر جدید اردن گفت: سرنوشت 
ملت فلسطین و مسجدالاقصی به عنوان قبله گاه اول مسلمانان، 
 برای هم��ه دنی��ای اس��لام اهمی��ت دارد و اش��غال تدریجی

بیت المقدس و بیرون راندن فلس��طینیان از کشورشان وجدان 
همه مس��لمانان را آزرده کرده و قابل قبول نیست که این شهر 
در اشغال غاصبین باقی بماند. وی با بیان اینکه معتقدیم ریشه 
مش��کلات منطقه اش��غال غاصبانه سرزمین فلس��طین است، 
گفت: امروز افکار عمومی در س��طح جهان ظل��م و تجاوزهای 
رژیم صهیونیس��تی را ن��ه تنها تحم��ل نمی کند، بلک��ه آن را 
محکوم می کند. دکتر روحانی با اش��اره به وضعیت جغرافیایی 
اردن و همجواری آن با س��رزمین های فلسطین، سوریه و عراق 
و همچنی��ن معض��ل تروریس��م و بی ثباتی موج��ود در برخی 
کشورهای منطقه اظهار داشت: هدف جمهوری اسلامی ایران 
ثبات و امنیت در خاورمیانه و حل و فصل مساله فلسطین برای 
بازگش��ت آوارگان فلس��طینی به وطن خودش��ان است. دکتر 
روحانی در ادامه سخنان خود با اشاره به اینکه اردن دارای سابقه 
تمدنی بسیار کهنی است و همواره بین دو ملت روابط نزدیکی 
برقرار بوده است، ابراز امیدواری کرد که حضور سفیر جدید اردن 
در تهران آغازی برای تعمیق مناس��بات فیمابین باشد.رییس  
جمهور گفت: ما خواهان روابط دوستانه و برادرانه با دولت اردن 
در بخش های اقتصادی، فرهنگی و سیاسی هستیم و می توانیم 
درباره مس��ائل منطقه ای و جهانی مش��ورت و همفکری کنیم.

دکتر روحانی با تاکید بر اینکه شرایط دو کشور و منطقه ایجاب 
می کند دو کشور روابط خود را گسترش دهند، افزود: دو کشور 
تعلق به منطقه مهم خاورمیانه دارند و ثب��ات این منطقه برای 
همه ما اهمیت دارد. سفیر جدید اردن نیز با ابلاغ سلام پادشاه 
کشورش به دولت و ملت ایران، گفت: در دوران ماموریتم تمام 
تلاش و مس��اعی خود را برای ارتقای مناسبات دو کشور به کار 
خواهم گرفت. عبدالله س��لیمان عبدالله ابورمان گفت: اردن به 
جمهوری اسلامی ایران به عنوان یک کشور تاثیرگذار در منطقه 
نگاه می کند و ما برای گسترش همکاری ها با ایران در عرصه های 

مختلف تلاش خواهیم کرد.

اظهارات ضدایرانی مک کین 
یک س��ناتور جمهوری خ��واه در اظهاراتی ضدایرانی مدعی ش��د که 
نقش ایران در منطقه رو به گسترش است و ایران در منطقه پیشروی 
می کند. به نقل از روزنامه واشنگتن تایمز، سناتور جان مک کین روز 
یکش��نبه با انتقاد از سیاس��ت دولت آمریکا در قبال ایران و افزایش 
تنش ها میان جمهوری خواهان و کاخ س��فید ادعا ک��رد که ایران در 
حال پیشروی است. وی مدعی ش��د، ایرانیان اکنون به طور مشخص 
و به شدت در کشورهای لبنان، س��وریه و عراق و یمن نفوذ دارند. وی 
در ادامه ادعاهایش افزود: نفوذ ایرانیان در حال افزایش است؛ زیرا این 
کشور فکر می کند در جنگ با ما به س��ر می برد. به گزارش ایسنا، این 
ادعا در حالی است که ایران همواره اعلام کرده هیچ گونه دخالتی در 

امور داخلی دیگر کشورها ندارد.

 بررسی بودجه در صحن 
پس از تعطیلات 22 بهمن 

حجت الاسلام و المسلمین س��بحانی نیا، عضو هیات رییسه مجلس 
اظهار کرد: در جلس��ه امروز هیات رییس��ه آیین نامه معاونت نظارت 
مجلس در مورد بازنگری ش��یوه س��وال، تحقیق و تفحص و تذکرات 
کتبی نمایندگان بررسی و بنا ش��د اعضای هیات رییسه که هر کدام 
مسوولیت بخش��ی از این مس��ائل را دارند تصمیماتی در این زمینه 
اتخاذ کنند که در این باره به چه سبکی عمل شود. وی افزود: موضوع 
بودجه نیز در جلسه هیات رایسه مطرح و تاکید شد با توجه به شرایط 
موجود و تنگناها کمک ش��ود ک��ه بودجه در زمان مق��رر به تصویب 
برسد و راهکارهای مناس��بی برای عملیاتی کردن بودجه با همکاری 
دستگاه های اجرای اتخاذ شود و کسری بودجه ای که ممکن است در 
بخش هایی وجود داشته باشد، از منابعی چاره اندیشی شود. به گفته 
این عضو هیات رییس��ه مجلس، با زمان اضافه ای که به کمیس��یون 
تلفیق داده می شود، گزارش این کمیسیون از لایحه بودجه 94 بعد از 
تعطیلات سالگرد پیروزی انقلاب یعنی 26 یا 27 بهمن ماه در صحن 
علنی مجلس بررسی خواهد شد. س��بحانی نیا از تاکید اعضای هیات 
رییسه برلزوم توجه به کیفیت محصولات داخلی از جمله محصولات 
ایران خودرو نیز خبر داد و افزود:  این موضوع مورد بحث قرار گرفت که 
برای حمایت از تولید داخلی باید کیفیت مورد توجه قرار گیرد و پایین 

آمدن کیفیت قابل قبول نیست.

همکاری با ایران ناقض تحریم ها نیست    
وزیر امور خارجه روسیه تاکید کرد که همکاری روسیه و ایران قانونی 
است و با تحریم ها علیه تهران تناقضی ندارد. به نقل از شبکه المیادین، 
سرگئی لاوروف، وزیر امور خارجه روسیه در نشست خبری مشترک 
با آویگدور لیبرمن همتای اس��رائیلی خود در مس��کو تاکید کرد که 
همکاری روسیه و ایران قانونی است و با تحریم ها علیه تهران تناقضی 
ندارد.لیبرمن هم در این نشست خبری گفت: امضا نکردن توافقنامه با 

ایران بهتر از امضا کردن توافقنامه بد با این کشور است.
ما با روسیه اختلاف نظرهایی درباره پرونده هسته ای ایران داریم. وی 
اضافه کرد: اختلافات بین واش��نگتن و تل آویو تاثیر زیادی بر منافع 
مشترک دو طرف ندارد و بنیامین نتانیاهو به زودی به واشنگتن سفر 

خواهد کرد.

 کنگره باید آخرین حرف را 
درباره توافق هسته ای با ایران بزند 

لیندسی گراهام، س��ناتور آمریکایی و نماینده جمهوری خواه ایالت 
کارولینای جنوبی در مصاحبه ای روز یکش��نبه با اشاره به سفرش به 
خاورمیانه، گفت: اسرائیلی ها به من گفته اند که اگر توافق هسته ای با 
ایران انجام دهید در این صورت یک مسابقه تسلیحاتی در خاورمیانه 
ایجاد می شود. همچنین این س��ناتور آمریکایی با اشاره به سفرش به 
عربستان س��عودی و دیدار با مقامات سعودی، گفت: سعودی ها به ما 
گفتند که در برابر هرگونه شرایط نامعلوم در حاشیه نخواهند نشست 

و نگاه نخواهند کرد که ایران به ظرفیت هسته ای دست یافته است. 
آنها در ادامه ناامیدی خ��ود را از رهبری آمریکا در این مس��أله اعلام 
کردند. همچنین باب منندز، از سناتورهای تندرو آمریکا در مصاحبه 
اخیرش اعلام کرد که تصویب قانون اعمال تحریم های بیش��تر علیه 
ای��ران را تا ماه مارس ب��ه تعویق می ان��دازد تا بتواند زمان بیش��تری 
برای جلب حمای��ت دموکرات ها فراهم کند. منن��دز در مصاحبه ای 
چندی پیش اعلام کرده ب��ود که اگر تحریم ها نتواند تصویب ش��ود، 
در این صورت تنها گزین��ه آنها گزینه نظامی خواه��د بود یا پذیرش 
 ایران دست یافته به تس��لیحات هس��ته ای. وی افزوده بود  با اعمال 

تحریم ها ما گزینه سومی خواهیم داشت.
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اخبــار کوتــاه

ظریف در دیدار با معاون اول نخست وزیر و وزیر امور خارجه کرواسی: 

غرب و  اروپا باید اعتماد ایرانیان را به دست بیاورند
وسنا پوسیج، معاون اول نخست وزیر و وزیر امور خارجه کرواسی 
که به جمهوری اس��لامی ایران سفر کرده اس��ت، با محمدجواد 
ظریف وزیر امور خارجه کش��ورمان دی��دار و گفت وگو کرد. به 
گزارش اصفهان زیبا به نق��ل از خبرگزاری دانش��جویان ایران، 
محمدجواد ظریف در دیدار با وس��نا پوسیج، معاون اول نخست 
وزیر و وزیر امور خارجه کرواس��ی تصریح کرد: س��فر وزیر امور 
خارجه کرواس��ی به جمهوری اس��لامی ای��ران می تواند زمینه 
گسترش مناسبات دو کش��ور در همه حوزه ها را فراهم کند. وی 

همچنین از ارتقای همکاری های دو کشور در زمینه های سیاسی، 
اقتصادی، فرهنگی، توریسم و ورزشی اس��تقبال کرد. وزیر امور 
خارجه با اشاره به س��فر هیات پارلمانی کشورمان به کرواسی بر 
لزوم تقویت همکاری های پارلمانی و مبادله هیات های پارلمانی 

بین دو کشور تاکید کرد.
ظریف تصریح کرد: بخش های خصوصی دو کشور ظرفیت های 
زیادی برای همکاری با یکدیگ��ر دارند و می توانند در پروژه های 
مشترک سرمایه گذاری کنند و جمهوری اس��لامی ایران از این 

امر حمایت می کند. وی با تاکید بر اینکه »مرز بین آزادی بیان و 
توهین به مقدسات باید رعایت شود« ، از اینکه در اروپا به راحتی 
به اعتقادات مسلمانان توهین می شود ابراز تاسف کرد. وی با اشاره 
به مذاکرات هسته ای بین گروه 1+5 و جمهوری اسلامی ایران، 
تاکید کرد: غرب و اروپا باید اعتماد مردم ایران را به دست بیاورند. 
وسنا پوسیج، معاون اول نخست وزیر و وزیر امور خارجه کرواسی  
نیز در این دیدار با ابراز خرسندی از س��فر به جمهوری اسلامی 
ایران، آمادگی کرواسی برای گس��ترش همکاری ها با کشورمان 

در همه زمینه ه��ا را اعلام کرد. وزیر امور خارجه کرواس��ی ابراز 
امیدواری ک��رد که مذاکرات جاری هس��ته ای ب��ه توافق جامع 
منجر شود. وی همچنین تصریح کرد: کرواسی با دیدگاه وزرای 
امور خارجه فرانس��ه،آلمان، انگلیس و مسوول سیاست خارجی 
اتحادیه اروپا که در مقاله مشترکی در روزنامه واشنگتن پست از 
 مذاکره و دیپلماسی با ایران حمایت کرده و با اعمال تحریم های
 جدی��د علیه ای��ران مخالف��ت کرده اند، ه��م نظر ب��وده و از آن

حمایت می کند.

رییس جمهور  در دیدار سفرای جدید کره شمالی ،کنیا و  اردن: 

مشکلاتکشورهاباجنگ،تشدیداختلافاتوتنشحلنمیشود

مل��ک س��لمان، هفتمی��ن پادش��اه سلس��له 
پادش��اهی س��عودی و برادر ناتنی ملک عبدالله، 
پادشاه اس��بق و متوفی عربس��تان است. سلمان 
 پسر بیس��ت و پنحم ملک عبدالعزیز، بنیانگذار 
سعودی هاست. وی در سال 1935 در شهر ریاض 
متولد ش��د و در س��ال 1954 به عنوان استاندار 
ریاض منتخب و تا س��ال1960 در این س��مت بود. وی سمت های 
وزارت دفاع و  ولیعهدی عربستان سعودی را داشته است. وی مالک10 
درصد شرکت رسانه ای سعودی است که روزنامه الشرق الاوسط چاپ 
لندن زیرمجموعه آن است. وی اعتقادی به دموکراسی در عربستان 
ندارد و در مسیر اصلاح اجتماعی و فرهنگی بسیار محتاطانه عمل می 
کند و به طور کلی بسیار محافظ کار و پیرو علمای وهابی است. سلمان 
که 79 ساله است، به شدت از بیماری و ضعف جسمانی رنج می برد. او 

در سال 2010 با سفر به آمریکا تحت عمل جراحی در ستون فقرات 
قرار گرفت. سلمان به دلیل تعلق به خاندان سلطنتی تحصیلات مقدماتی 
را در مدرسه ای که پدرش برای آموزش شاهزاده های سعودی تاسیس 
کرده بود گذراند و از همان آغاز جوانی وارد سیاست شد. وی در دوران 
ولایت عهدی مدیریت تمامی سفرهای خارجی پادشاهی سعودی را 
بر عهده داشت. وی در دوران امیری خود در شهر ریاض از خود چهره 
یک رهبر توانمند، کارآمد و بدون فساد را به نمایش گذاشت. ملک 
س��لمان در دوران تصدی بر حکومت ش��هر ریاض تغییرات زیادی 
برای مدرنیزه کردنش انجام داد و ریاض را از یک ش��هر متوس��ط، 
 به یک ش��هر بزرگ و پیش��رفته و یک متروپل تبدیل کرد. شهرت 
ملک س��لمان در دوران ریاس��تش بر ش��هر ریاض و مرگ فرزندان 

نسل اول آل سعود باعث شد وی از س��ال 2011 در چرخه قدرت و 
میانجیگری در اختلافات میان اعضای خاندان سعودی قرار بگیرد. 
مرگ نایف بن عبدالعزیز ولیعهد پیش��ین ملک عب��دالله و انتخاب 
س��لمان به ولیعهدی همزمان که پس��ت وزارت دفاع را در دس��ت 
داشت، آخرین حلقه موفقیت س��لمان در چرخه قدرت در خاندان 
سعودی تا رس��یدن وی به پادشاهی عربس��تان بود. سلمان دارای 
 چهار همسر و 13 فرزند است. ملک سلمان که از بیماری آلزایمر رنج 
می برد، قبلا یک س��کته مغزی را هم گذرانده و بازوی چپ خود را 
همانند بازوی راس��ت نمی تواند حرکت دهد. وی در همان ابتدای 
جلوس سلطنت با ش��ش حکم حکومتی جابه جایی هایی را انجام 
داد؛ از جمله اینکه مقرن را پس از بیعت گرفتن از وی، به ولیعهدی 

خود برگزید. گفته می شود ملک س��لمان دیدگاه بهتری نسبت به 
کشورهای همسایه خود از جمله عراق و ایران دارد، اما همانند دیگر 
مسوولان بلندپایه سعودی دیدگاهی مداخله جویانه در امور سوریه 
دارد و برای براندازی دولت اسد تلاش می کند. وی همواره خواهان 
صلح میان فلسطین و اسرائیل بوده است؛ آن هم به هر قیمتی. محمود 
عباس رییس دولت خودگردان فلسطین، ملک عبدالله پادشاه اردن 
و السیسی رییس جمهور مصر در سرزمین های خود به مناسبت مرگ 
ملک عبدالله عزای عمومی اعلام کردند. جابرالحرمی، سردبیر روزنامه 
الش��رق گفت:» اوضاع در منطقه به ویژه وضع انفج��اری در عراق، 
سوریه، یمن، لبنان و نفوذ فزاینده ایران در منطقه و اوضاع اقتصادی و 
کاهش شدید قیمت های نفت از چالش های پیش روی پادشاه جدید 
عربستان سعودی است.« ایران از جمله کش��ورهایی بود که مرگ 

پادشاه عربستان را به پادشاه جدید تسلیت گفت. 

عربس�تان و ملک س�لمان 

دادستان کل کش��ور با تاکید بر اینکه وظیفه قوه قضاییه برخورد با 
مفس��دان اقتصادی اس��ت، گفت: ما در این زمینه برای هیچ فرد یا 
افرادی حاش��یه امن نمی شناس��یم. به گزارش اصفهان زیبا به نقل 
از خبرگزاری فارس، حجت الاسلام سید ابراهیم رییسی در حاشیه 
صبحانه کاری در اتاق بازرگانی ای��ران با حضور در جمع خبرنگاران 
در خصوص پرونده های اقتصادی، گفت: در قانون پیش بینی شده که 

پرونده های فساد اقتصادی پس از حکم قطعی در مرحله تجدیدنظر 
یا دیوان عالی کشور باید به اطلاع عموم مردم برسد. وی افزود: در این 
راستا س��ایتی وجود دارد که احکامی که قطعی می شود توسط آن 
سایت و یا از طریق س��خنگوی قوه قضاییه به اطلاع عموم می رسد، 
بنابراین باید اجازه داد مراحل دادرس��ی یا تحقیق انجام و بعد اعلام 
شود. دادستان کل کشور تصریح کرد: اگر فعال اقتصادی یا افرادی 

در مجموعه آن مرتکب تخلف شوند، حتماً رسیدگی صورت می گیرد 
اما باید ساز و کاری از ناحیه دولت فراهم شود که بستر روابط ناسالم 
اقتصادی از بین برود. رییسی تصریح کرد: اگر زمینه فساد وجود داشته 
باشد، افراد س��ودجو ورود می کنند، به همین جهت پیش از هرکس 
خود آن دستگاه و یا در بخش های دولتی خودشان باید نظارت داشته 
باشند. وی در ادامه با تاکید بر اینکه وظیفه دستگاه قضایی برخورد 
جدی با مفسدان است، گفت: ما در این زمینه به هیچ وجه برای فرد 
یا افرادی حاشیه امن نمی شناسیم؛ همه افراد باید نسبت به اجرای 
قانون مقید باشند. تخلف از قانون از س��وی همه ناپسند است، اما از 
سوی کسی که دس��ت اندرکار است ناپس��ندتر است.دادستان کل 

کشور در ادامه با اشاره به بحث قاچاق کالا گفت: امروزه قاچاق کالا 
اشتغال و تولید را در کشور هدف قرار داده و اگر حرفی از تولید ملی 
می زنیم، به هیچ عنوان با این میزان قاچاق کالا س��ازگاری ندارد، به 
همین جهت ما باید همه توانایی خود را در بحث حمایت از تولید ملی 
به کار بگیریم. دادستان کل کشور در خصوص آخرین جزئیات پرونده 
پدیده شاندیز، گفت: قرار شده اطلاع رسانی بعدی از طریق سخنگوی 
قوه قضاییه انجام شود. وی همچنین در خصوص قانون ورشکستگی 
افزود: این قانون جدید نبوده، اما آقایان اشکالاتی را مطرح کردند که 
ما گفتیم باید به معاونت حقوقی قوه قضاییه ارجاع دهند و اگر قرار 

است اصلاحی صورت گیرد، با نگاه همه بخش ها باشد.

دادستان کل کشور در جمع خبرنگاران:

در  بحث مبارزه با فساد اقتصادی برای هیچ کس حاشیه امن نداریم

???

?

???
???
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گروه 
ایران

مدیر منطقه 10  شهرداری اصفهان 

شهرداری منطقه ده  در نظر دارد پروژه های ذیل را تعیین پیمانکار نماید: 

آگهی دعوت مجمع عمومی موسس
انجمن صنفی کارفرمایی تولید کنندگان و پرورش دهندگان اسب استان اصفهان 
بدینوس��یله از کلیه اعضا محترم دعوت می گردد تا در جلس��ه مجمع عمومی موسس 
انجمن صنفی کارفرمایی تولید کنندگان و پرورش دهندگان اسب استان اصفهان که در 
روز شنبه دوم اسفند )1393/12/2( در محل انجمن صنفی کارفرمایی تولید کنندگان 
و پرورش دهندگان اسب کش��ور در اصفهان واقع در تقاطع کمربندی شرق اصفهان و 

جاده آبشار برگزار می گردد حضور به هم رسانند. 
 دستور جلسه:

1-تصویب اساسنامه انجمن
2-انتخاب هیات مدیره و بازرسان 

3-انتخاب روزنامه کثیرالانتشار محلی جهت  درج آگهی های انجمن 
هیات موسس

آگهی مناقصه 

مبلغ برآورد نام پروژه 
اولیه تقریبی 

مدت اجرا ردیف اعتباری 
عملیات 

سپرده شرکت 
در مناقصه به 

ریال 

تعمیرات سرویس 
بهداشتی شهرداری 

منطقه ده 

7/000/000دو ماه 500/000/0003700142

تهیه و اجرای 
تاسیسات آبنمای 

سروستان 

5/500/000دو ماه 200/000/0003500116

 مناسب سازی 
گذرگاه های عابر 

پیاده در سطح منطقه

7/000/000چهار ماه 485/000/0003301192

تذکرات: 
1-ش�رکت کنندگان ملزم به ارای�ه رتبه بندی مرتب�ط از معاون�ت برنامه ریزی و 
نظارت راهبردی ریاست جمهوری و ارایه اسناد و مدارک شرکت، گواهی تشخیص 

صلاحیت و سوابق کاری خود قبل از تهیه اسناد می باشند. ژ
2-واجدین ش�رایط می توانند از تاریخ 93/11/1 لغایت 93/11/5 همه روزه به جزء 
روزهای تعطیل به شهرداری منطقه ده واقع در خیابان پروین چهارراه شیخ طوسی 

مراجعه و با ارایه مدارک نسبت به خرید اسناد اقدام نمایند. 
3-آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت تا ساعت 12 روز سه شنبه مورخ  93/11/7 

می باشد.
4-شهرداری منطقه در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است. 

5-برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به 
ترتیب ضبط خواهد شد. 

6-برنده مناقصه جهت عقد قرارداد بایدمعادل 5 درص�د مبلغ پیمان را به عنوان 
تضمین بانکی و یا اسناد خزانه به شهرداری تسلیم نماید. که طبق ماده 34 شرایط 

عمومی پیمان آزاد می گردد. 
7-هزینه چاپ آگهی مناقصه به عهده برنده مناقصه می باشد. 

محمد
افتخاری



عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

  در هر نوع برنامه ریزی 
مراعات حال مردم را داشته باشیم

 

عضو کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر اصفهان با 
اشاره به اینکه به عنوان نمایندگان مردم در شورا اعتقاد داریم مسائل 
مردم را باید مطالبه کنیم گفت: با توجه ب��ه اینکه اصفهان بالاترین 

مالیات را پرداخت می کند. 
تنها مطالبه ما عدالت در این زمینه است. سردار کریم نصر اصفهانی 
افزود: اگر دفتر بنگاه های بزرگ اقتصادی کشور است و هر شرکتی، 
دفترش در هر شهر فعالیت می کند،  سهمش باید در مالیات پرداخت 
شود. وی با اشاره به اینکه باید جلوی فرارهای مالیاتی در دیگر استان ها 
نیز گرفته ش��ود، تصریح کرد: چنانچه اصفهان را با دیگر اس��تان ها 
مقایس��ه کنیم مالیات پرداختی آن زیاد اس��ت. س��ردار نصر خاطر 
 نش��ان کرد: در هر نوع برنامه ریزی باید مراعات حال مردم را داشته 

باشیم.

رییس کمیسیون عمران، معماری و شهر سازی:

عدالت مالیاتی باید در بین صنوف 
مختلف ایجاد شود

رییس کمیسیون عمران، معماری و شهر سازی شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت: قیمت های منطقه بندی برای دریافت عوارض مالیات 
از افراد باید بازنگری شود. عبدالرسول جان نثاری با تاکید بر اینکه به 
نظر می رسد که قیمت های مناطق مختلف شهر برای دریافت عوارض 
مالیات از افراد نیاز به یک بازنگری دارد، تصریح کرد: یک بازنگری کلی 
باید روی قیمت ها در مناطق صورت بگیرد. وی ادامه داد: عدم عدالت 
مالیاتی بین صنوف مختلف یکی از مشکلات موجود در این حوزه است 
و این موضوع باید مورد توجه قرار بگیرد و ساماندهی شود و یک نظام 
عدالتی در این حوزه ایجاد ش��ود. جان نثاری با تاکید بر اینکه عدالت 
مالیاتی باید در بین صنوف مختلف ایجاد شود، اضافه کرد: در سال های 
گذشته نظام مهندسی و بخش های دیگر برای پیگیری امور مالیاتی 
خود به یک حوزه می رفتند اما باید اداره جداگانه ای برای هر حوزه از 
جمله پزشکان، مهندسان و موارد دیگر ایجاد شود. رییس کمیسیون 
عمران، معماری و شهر س��ازی شورای اسلامی ش��هر اصفهان با بیان 
اینکه تاکنون به چه میزان در زمینه امور مالیاتی به مردم آموزش داده 
شده اس��ت، تاکید کرد: آموزش های لازم در این حوزه باید با استفاده 

از تلویزیون به مردم ارائه شود تا مردم با مباحث مالیاتی آشنا شوند.

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری:

برای شناسایی فرار های مالیاتی 
تلاش شود

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری با اشاره به اینکه در بحث مالیات 
بر ارزش افزوده باید شرایط مورد نیاز برای ایجاد رضایت برای شهروندان 
فراهم شود گفت: باید با یک برنامه ریزی دقیق، اصولی و مناسب شرایط 
لازم را فراهم کنیم که رضایت مندی عموم مردم و به ویژه بازاریان در این 
زمینه فراهم شود. رس��ول جهانگیری افزود: اگر روی مدیریت فرار های 
مالیاتی تلاش کنیم و روی این موضوع فش��ار گذاش��ته شود و فرار های 
مالیاتی شناسایی شود از بسیاری از مش��کلات در این حوزه جلوگیری 
می شود. وی با تاکید بر اینکه اعتماد سازی مردم به اظهار نامه های مالیاتی 
باید فراهم شود، خاطر نشان کرد: اگر اعتماد متقابلی در این زمینه وجود 
داشته باش��ند مردم متوجه این موضوع می ش��وند که حق و حقوق آنها 
تضییع نمی  شود. این عضو شورا اظهار داشت: باید به صورت کارشناسی و 
عادلانه با مباحث مالیاتی برخورد شود تا حقوق مردم رعایت شود و یک 

اعتماد نسبت به اظهار نامه های مالیاتی در مردم ایجاد شود. 
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان گفت: یک سوم موانع فعالیت هاي 
شورا مجلس است، چون نمایندگان مجلس خود را رقیب شورا 
مي بینند. عباس حاج رسولیها با بیان این مطلب افزود: یک سوم 
از مشکلات مربوط به شوراها و واگذار نشدن ۲۳ وظیفه به این 
نهاد مربوط به مجلس است و در واقع می توان گفت مجلس یکي 

از موانع فعالیت هاي شوراهاست. 
وی با اش��اره به اینکه مجلس خود را رقیب ش��وراها می داند، 
تصریح ک��رد: به طور مث��ال نمایندگان مجلس ب��ا ارائه لایحه 

هایي همچون انتخاب ش��هردار از سوي کمیته حل اختلاف به 
دنبال کم کردن اختیارات شوراها هستند؛ چرا که خود را رقیب 
شوراها مي بینند. این عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره 
به ضرورت تغییر ساختار فعلی کمیسیون ماده ۵ در کلانشهرها 
تصریح کرد: برای تسریع در رفع مش��کلات مردم این شهرها، 
تغییر ساختار کمیس��یون ماده ۵ ضروری اس��ت در این راستا 
طرحي قانون مند از سوي شوراي عالي استان ها تهیه شد و به 

مجلس ارائه گردید اما این طرح در مجلس رأي نیاورد. 

حاج رسولیها خاطرنشان کرد: یک سوم دیگر مشکلات مربوط 
به شوراها به دولت باز مي گردد به طوري که در قانون ۲۳ وظیفه 
به شوراها واگذار ش��ده ولي هنوز این مهم اجرایي نشده است. 
وي تاکید کرد: از وزن دولت باید کاس��ته شود و امورات محلي 
به شوراها واگذار شود تا دولت به فعالیت هاي کلیدي و اساسي 
بپردازد و راه حل برون رفت دولت از چالش های فعلی واگذاری 
امور به خود مردم است که ش��وراها مصداق واگذاری حاکمیت 

مردم به خود مردم هستند.

رییس س��ازمان امور مالیاتی استان اصفهان 
به هم��راه معاون مالی��ات ب��ر ارزش افزوده 
اداره کل امور مالیاتي اس��تان اصفهان صبح 
شنبه میهمان جلس��ه علنی شورای اسلامی 
ش��هر اصفهان بودند تا به یکی از مهم ترین 
موضوعات روز کش��ور و اس��تان پرداخته و 

پاسخگوی ابهامات اعضای شورا باشند.
این حضور از آن رو مهم جلوه می کرد که استان اصفهان طبق 
آنچه که بارها از سوی اس��تاندار اصفهان عنوان شده است، به 
عنوان دومین مالیات دهنده کشور محس��وب می شود و حال 
آنکه در دریاف��ت بودجه های عمرانی در ردی��ف یکی مانده به 
آخر کشور است و این اختلاف فاحش سوالات بسیاری را برای 
شهروندان اصفهانی و از جمله واحدها و بنگاه های اقتصادی و 
تولیدی استان ایجاد کرده است و از همین رو ضرورت داشت که 
متولیان و مجریان مالیاتی اس��تان با حضور در بین نمایندگان 
مردم در ش��ورا به برخی از این سوالات پاسخ دهند. هر چند در 
نهایت میهمانان توضیحات خود را کافی ندانسته و نیاز به یک 
جلسه دیگر برای ارائه آمار و ارقام را ضروری دانستند و میزبان 
نیز پاسخ روشنی برای سوالات خود نگرفتند و رسانه ها نیز ملزم 
به هماهنگی با روابط عمومی اداره کل مالیات استان برای درج 
هرگونه مطلبی از این جلسه شدند، اما مقرر شد در یک جلسه 
تخصصی ضمن ارائه عدد و رقم و بر پایه مستندات اداره کل امور 
مالیاتی اصفهان سوالات به روشنی پاسخ داده شود تا نمایندگان 
مردم نتیجه آن را به مردم گزارش کنند. آنچه در ادامه می آید 

مشروح مباحث گفته شده در این جلسه است.

   ع�وارض گرفته ش�ده در پ�روژه های متعدد ش�هری 
صرف می شود

مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان با اشاره به اینکه هر ریالی 
که در ش��هرداری اصفهان از مردم، از طریق عوارض گرفته می 
شود به دقت جذب و هزینه می شود به طوری که نتیجه دریافت 
این عوارض را در قالب پروژه های متعدد در ش��هر مشاهده می 
کنیم و همین امر باعث رضایتمندی شهروندان شده است گفت: 
درآمدهای حاصل از ارزش افزوده ردیف هایی متعددی دارد، به 

طوری که سهم شرکت ها، قسمت های مختلف و مبادی ورودی 
مودیان بزرگ، بخشی از این ردیف هاست که با پیگیری سازمان 
توانس��تیم ۵۰ میلیارد و ۶۴۰ میلیون توم��ان از محل مبادی 

ورودی مودیان بزرگ مودیان مالیاتی از خزانه را اخذ کنیم.

   وابس�تگی بودجه به نفت و فش�ار ب�ر درآمدهای 
عمومی

مراد امیری ضمن درخواست این مهم که شورا باید کمک کند 
 تا مردم توجیه ش��وند که هر وجهی که به عنوان مالیات گرفته 
می ش��ود برای خود مردم هزینه می ش��ود، افزود: برنامه های 
خوبی برای آینده پیش بینی ش��ده اس��ت و ظرفیت پرداخت 
ع��وارض ارزش اف��زوده بیش از آن چیزی اس��ت ک��ه در حال 
حاضر برای شهرداری واریز می شود و اگر مردم همکاری کنند 
ش��هرداری نیز می تواند خدمات بیشتری به ش��هروندان ارائه 
کند. وی با اشاره به اینکه بودجه کل کشور در مجلس در حال 
پیگیری است، خاطر نشان کرد: بس��یاری از درآمدهای کشور 
وابس��ته به نفت است که بس��یاری از تصمیم گیری های آن در 
اختیار کشورهای بیگانه است در حالی که در کشورهای توسعه 
یافته درآمدها به نفت وابسته نیست، با این حال در کشور ما هر 
زمان قیمت نفت پایین آمده اس��ت، فش��ار بر روی درآمدهای 
عمومی است. مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان ادامه داد: اگر 
برنامه ریزی ها برای درآمدها پایدار بود با مشکلات امروز روبه رو 
نبودیم. امیری با تاکید بر این مهم که شهرداری علاقه مند است 
در آینده از فضا فروشی به سمت درآمدهای پایدار و ارزش افزوده 
حرکت کند تا بتواند برنامه ریزی دقیقی داشته باشد گفت: در 
کشور نیز رویکرد به همین گونه است؛ چرا که در درآمد و فروش 

نفت مشکل وجود دارد.

   در آستانه اجرای نظام جامع مالیاتی کشور هستیم
وی با اعلام این خبر که در آس��تانه اجرای نظام جامع مالیاتی 
کشور هس��تیم تا در این راس��تا خدمات بیش��تری به مودیان 
مالیاتی داده شود به سهم اصفهان در پرداخت مالیات در کشور 
اشاره و ادامه داد: استان اصفهان در راستای پرداخت مالیات به 
خزانه کشور اگر ۹ شرکت بزرگ را در نظر نگیریم، رتبه ۲۳ را در 

بین تمام استان های کشور دارد. امیری با اشاره به اینکه در یک 
ماهه گذشته شرکت پالایش نفت ۹۰ درصد از 
مالیات بر ارزش افزوده استان اصفهان را تامین 
کرده است، تصریح کرد: بر اساس قانون مالیات 
بر ارزش افزوده اگر واحد تولیدی در یک شهر 
فعالیت کند، نمی تواند در ش��هر دیگر مالیات 
را پرداخت نماید؛ بنابراین اگر ش��رکتی محل 
فعالیت آن در اصفهان باش��د ولی دفتر آن در 
شهر دیگری باشد، طبق قانون باید مالیات آن 

را در اصفهان پرداخت کند.
 وی با تاکید بر اینکه یکی از مشکلات مالیاتی، 
وجود شرکت های صوری اس��ت، خاطرنشان 
کرد: در این ش��رکت ها، ش��رکتی ب��ه نام فرد 
دیگری گرفته می ش��ود و تمام خریدها به نام 
آن انجام می شود، در واقع به نوعی فرار مالیاتی 

صورت می گیرد.

   ایجاد معاونتی مستقل برای هیات های حل اختلاف
مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان با تاکید بر اینکه اگر جلوی 
فاکتورهای صوری و شرکت های کاغذی گرفته نشود، مالیات بر 
ارزش افزوده به مرز ورشکستگی می رسد گفت: مجلس شورای 
اسلامی باید اجرای قوانین مالیاتی را در کشور اصلاح کنند. وی 
ادامه داد: ما نمی توانیم قان��ون را تعطیل کنیم از این رو کمک 
کنید تا قانون را برای همه اجرا و با متخلفان برخورد کنیم. وی 
با تاکید بر اینک��ه باید در بخش آموزش و فرهنگ س��ازی باید 
بیشتر فعال باشیم به مس��ائل هیات های حل اختلاف اشاره و 
اظهار داشت: یک معاونت مستقل برای هیات های حل اختلاف 
ایجاد کرده ایم تا به صورت مستقل به مسائل رسیدگی کند و اگر 

مشکلی وجود دارد از جانب افراد است نه قانون. 

   تنها به 4درصد از اظهار نامه  های مالیاتی رسیدگی 
می شود

مدیرکل امور مالیاتی اس��تان اصفهان با یادآوری اینکه اساس 
قانون مالیات ب��ر ارزش افزوده بر اعتماد اس��ت گفت: در حال 
حاضر نمی توانیم ب��ه همه اظهار نامه های مالیاتی رس��یدگی 
کنیم و از 1۰۰ درصد اظهارنامه ها توانسته ایم تنها به ۴ درصد 
رسیدگی کنیم در صورتی که اگر تمامی اظهارنامه های مالیاتی 
بررسی ش��ود، قطعا تحولات خوبی در این حوزه رخ می دهد و 
درآمدهای بیشتری حاصل می ش��ود. امیری در تشریح دلیل 
اخذ جرایم خاطر نش��ان کرد: فردی که به طور مثال مبلغ یک 
میلیارد تومان ارزش افزود از مردم می گیرد و به جای پرداخت 
مالیات، آن را در جای دیگر سرمایه گذاری کرده و سود آن را می 
برد و بعد از پنج سال قصد پرداخت آن را دارد چرا نباید جریمه 
شود؟ و این در حالی اس��ت که اینگونه افراد پنج سال قبل پول 
را از مردم به عنوان ارزش افزوده گرفته است و چنانچه جریمه 
نشود ظلم به مردم خواهد بود. وی خاطر نشان کرد: در سال ۹۴ 
قرار نیست از مردم مالیات بیشتری گرفته شود بلکه بنا بر این 
است که به س��راغ آنهایی که مالیات پرداخت نکرده اند رفته و 

ضمن شناسایی، مالیات آنها را اخذ کنیم.

   تقدیر از شهرداری اصفهان
شایان ذکر است؛ مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان در ابتدای 
صحبت خود از اقدامات مدیریت شهری اصفهان در رسیدگی به 

امور شهر تقدیر کرده و ضمن مقایسه اقدامات صورت گرفته در 
کلانشهر اصفهان با یک کلانشهر دیگر گفت: مدتی 
پیش جلسه ای در یکی از کلانشهرها داشتیم که 
وس��عت آن با اصفهان برابری می کرد اما وضعیت 
خیابان ها، نظافت و پارک های آن قابل مقایس��ه 
با اصفهان نب��ود، ای کاش تیم مدیریت ش��هری 
اصفهان مدتی مأمور می ش��د تا این کلانشهر را از 

این وضعیت نجات دهد.

   مالیات باید به حقوق شهروندي تبدیل 
شود

همچنین در این جلس��ه مع��اون مالیات بر ارزش 
افزوده اداره کل امور مالیاتي اس��تان اصفهان نیز 
ضمن تاکید ب��ر اینکه مالیات بای��د به یک حقوق 
شهروندي تبدیل شود گفت: باتوجه به جنگ نفتی 
که ایجاد شده است راهي نداریم جز اینکه به سمت 
درآمدهاي مالیاتی و داخلي و پایدار برویم. تاجمیر ریاحی ضمن 
اذعان به اینکه امروز در مقطع حساسی قرار داریم افزود: اگر به 
فرمایشات رهبر معظم انقلاب در سال هاي قبل توجه جدي تري 
داشتیم، امروز در عرصه اقتصادي وضعیت بهتري داشتیم. وی 
با یادآوری اینکه کشور ما در زمینه هاي مختلف پیشرفت هاي 
خوبي داشته و لازم است از نظر اقتصادي نیز کشور پیشرفت هایي 
داشته و در این راستا قدم هاي جدي برداشته شود، تصریح کرد: 
مالیات باید به یک حقوق شهروندي تبدیل شود و همانطور که 
در زمینه هاي مختلف مطالبه گري داریم باید امروز مالیات نیز 
به عنوان حقوق شهروندي مدنظر قرارگرفته و اگر جایي مالیات 
تضییع شد به عنوان اینکه حقوق شهروندی تضییع شده است 

باید با آن برخورد شود.

   اصناف و اتحادیه ها در بحث فرهنگ سازی کمک 
کنند

وي با بیان اینکه قانون مالیات بر ارزش افزوده از سال ۸۷ اجرایي 
شده اس��ت و تاکنون فراز و نش��یب های فراوانی داشته، اظهار 
داشت: علیرغم فراز و نشیب ها، امروز در مرحله ثبات هستیم و 
اصلاحاتي که در حال حاضر در رابطه با این قانون در حال انجام 

است به تحقق این اهداف کمک مي کند. 
معاون مالیات بر ارزش اف��زوده اداره کل امور مالیاتي اس��تان 
اصفهان با تاکید بر این مهم که لازم اس��ت همکاري بیش��تري 
صورت گی��رد تا درآمدها به موقع وصول ش��ود و ش��هرداري و 
شوراي اس��لامی ش��هر تصمیمات لازم را اتخاذ کرده و شاهد 
عمران و آبادانی شهر باشیم، خاطر نشان کرد: شناسایی منابع 
جدید مالیاتی و درآمدهای کتمان شده فعالان اقتصادی بیشتر 
مدنظر ماست و باید تلاش خود را در این زمینه بیشتر کنیم تا 

فشار روی عموم مردم نباشد. 
 تاجمیر ریاحی ب��ا تاکید بر اینکه اصن��اف و اتحادیه ها باید در 
بحث فرهنگ سازی کمک کنند گفت: عزم بر این است که در 
کل کشور قانون مالیات برای همه و به طور یکسان اجرا شود و 
این شائبه پیش نیاید که به دلیل فشار مالیاتی سرمایه گذاران 
از اصفهان بروند. معاون مالیات ب��ر ارزش افزوده اداره کل امور 
مالیاتي استان اصفهان ضمن اذعان به اینکه اعتماد سازی خوب 
است اما باید دوطرفه باش��د، خاطر نش��ان کرد: نمی توانیم از 
حقوق مردم چشم پوشی کنیم و حتما در موضوع مالیات ورود 

پیدا می کنیم.

مدیر کل امور مالیاتی استان اصفهان درصحن علنی شورا تاکید کرد:

شرکت های کاغذی و فاکتورهای صوری؛  مانع بزرگ نظام مالیاتی
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ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

گروه
شورا

 رییس کمیس��یون فرهنگی ش��ورای اس��لامی ش��هر با بیان اینکه 
فعالیت های قرآنی باید ستون فقرات برنامه های فرهنگی قرارگیرد، 
گفت: شورای اسلامی ش��هر آمادگی دارد تا از نظرات کارشناسان 
قرآنی در برنامه ریزی های شهری استفاده کند. اصغر آذربایجانی در 
دومین جلسه از سلسله نشست های نبض فرهنگ شهر با موضوع 
فعالیت های قرآنی که توس��ط کمیس��یون فرهنگی اجتماعی  و 
ورزشی ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان برگزار می ش��ود،  اظهار 
داشت: سلسله نشست های نبض فرهنگ ش��هر با نگاه نقادانه به 

حوزه فرهنگ تشکیل می شود تا آسیب ها و نیازهای فعالیت های 
فرهنگی از دیدگاه های کارشناسی شناسایی شود. وی با اشاره به 
اینکه این نشست ها از سه منظر؛ نگاه محور، موضوع محور و دستگاه 
محور تشکیل می شود، ابراز داشت: پس از تشکیل نشست مرتبط 
با موضوع تئاتر و تدوین سند هم افزایی دستگاه های مختلف برای 
ارتقای این هنر، با توجه به ضرورت حاکمیت قرآن و نگاه قرآنی بر 
 مسائل مدیریتی کشور دومین جلسه به موضوع ارزیابی فعالیت های

قرآنی اختصاص یافت. رییس کمیس��یون فرهنگ��ی، اجتماعی و 

ورزشی شورای اسلامی ش��هر اصفهان تاکید کرد: اکنون هنوز تا 
حاکمیت فرهنگ قرآنی در تمامی سطوح مدیریتی فاصله داریم و از 
قرآن به شکل نهادینه در برنامه های کشور لحاظ نمی شود. وی ادامه 
داد: با توجه به اهمیت ایجاد جامعه قرآنی، نظام سازی فعالیت های 
جامعه  در راستای مبانی قرآنی، ساماندهی و فعالیت های این حوزه 
و استفاده از ظرفیت حداکثری مردم در این ارتباط و نقش حمایتی 
دستگاه های حاکمیتی تا پیش از تشکیل این جلسه نشست های 
تخصصی در این ارتباط برگزار و امروز دستگاه های مختلف مرتبط 

در این جلس��ه برای تصمیمات نهایی و هم اندیشی حضور دارند. 
آذربایجانی با اشاره به اینکه فعالیت های قرآنی باید ستون فقرات 
برنامه های فرهنگی قرار گیرد، ابراز داشت: در کنار دستگاه هایی 
همچون اوقاف، صدا و سیما، سازمان تبلیغات اسلامی، حوزه علمیه، 
آموزش و پرورش، شهرداری اصفهان، سازمان فرهنگی تفریحی، 
دانش��کده قرآن و عترت، اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی حوزه 
شورای اسلامی شهری نیز قصد دارد مجموعه این صحبت ها را در 

برنامه ریزی های شهری دخالت دهد.

عضو کمیسیون بهداشت و درمان ش��ورای اسلامی شهر اصفهان 
ضمن محکوم کردن اقدام موهن نشریه فرانسوي، با گلایه از وزارت 
امور خارجه براي عدم برخورد مناسب با سفارت فرانسه براي شرط 
دادن ویزا،  گفت: مقام معظم رهبري در هفته گذشته مثل همیشه 
و مثل حضرت امام)ره( با الگو گیري از حکومت علوي فرمودند: »در 
برخورد با متخلف نباید هیچ ملاحضه و سهل انگاري  شود.« از این رو 
تقاضا می شود مدیران ارشد استان، استاندار محترم، شهردار محترم، 
ریاست ش��ورا و بقیه مدیران استان همیش��ه به این دیدگاه توجه 
وی ژه اي داشته باش��ند. عدنان زادهوش در ادامه با تشکر از شهردار 
اصفهان که بودجه سال ۹۴ را به موقع به شوراي اسلامي شهر ارائه 

دادند، افزود: متذکر مي ش��وم از این بودجه 1۶۰۰ میلیاردي، ۶۰ 
میلیارد تومان براي طرح هاي محرومیت زدایي اختصاص داده شده 
است و امیدوارم شهرداري ۲۰ درصد بودجه را به محرومیت زدایي 

اختصاص دهد.
وی تصریح کرد: بنا به گفته وزارت بهداشت بیش از ۴۷ میلیون نفر 
ایراني از غذاي ناسالم اس��تفاده مي کنند و براي جلوگیري از این 
فاجعه تشکیل سازمان سلامت در ش��هرداري مورد تاکید بیشتر 
است.  زادهوش خاطر نشان کرد: از اعضای محترم شورا تقاضا دارم 
در بودجه س��ال ۹۴ توجه ویژه اي براي بهسازي معابر به خصوص 

براي معلولان آن هم در مناطق محروم داشته باشند.

رییس مرکز پژوهش  های شورای اسلامی ش��هر اصفهان گفت: 
رویه اخذ جریمه دیر کرد باز پرداخت از مودیان مالیاتی و بدهکاران 

بانکی و مؤسسات مالی باید اصلاح شود. 
سید احمدعلی عاملی با اشاره به اینکه استان اصفهان بیشترین 
مالیات را در کشور پرداخت می کند، افزود: عمده این حجم وصول 
مالیات از واحد های تولیدی و از منابع ش��فاف و قشر حقوق بگیر 
است، وی تصریح کرد: این افراد پیش از دریافت حقوق و دستمزد 
خود مالیات پرداخت می کنند. عاملی با یادآوری این نکته که رشد 
پیش بینی ش��ده برای دریافت مالیات در س��ال آتی در وضعیت 
فعلی کش��ور که پایه های مالیاتی افزایش نیافته است، جز فشار 

بر واحد های تولیدی و صنعتی در شرایط رکود تورمی اثر دیگری 
ندارد، بر ضرورت اصلاح رویه اخذ جریمه دیر کرد از مودیان مالیاتی 
تاکید کرده و گف��ت: اخذ جریمه دیر ک��رد باز پرداخت از مودیان 
مالیاتی و بدهکاران بانکی و مؤسس��ات مالی که قارچ گونه رشد 

کرده اند، با اعلام مراجع اعظام نیز حرام اعلام شده است. 
رییس مرکز پژوهش  های شورای اسلامی شهر اصفهان با طرح این 
سوال که چرا وزارت دارایی و بانک ها و مؤسسات مالی همچنان به 
اخذ جریمه دیر کرد مبادرت می کنند، تاکید کرد: امیدواریم این 
رویه اصلاح شود و جرایم اخذ شده نیز باید به منظور اصل بدهی 

محاسبه و از بدهی مودیان مالیاتی و بدهکاران بانکی کسر شود. 

رییس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

فعالیت های قرآنی باید ستون فقرات برنامه های فرهنگی قرارگیرد

عضو کمیسیون بهداشت و درمان شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

به بهسازي معابر به خصوص براي معلولان توجه شود
رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

اصلاح رویه اخذ جریمه دیر کرد باز پرداخت از مودیان مالیاتی

اگر جلوی 
فاکتورهای صوری 

و شرکت های 
کاغذی گرفته 

نشود مالیات بر 
 ارزش افزوده

 به مرز ورشکستگی 
می رسد

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

برای تسریع در رفع مشکلات مردم در کلانشهرها، تغییر ساختار کمیسیون ماده ۵ ضروری است



سازنده ساختمان باید مسوولیت پذیر 
و دارای پروانه اشتغال باشد 

ادامه از صفحه اول
 درحالی که در این مدت تعداد اعضای س��ازمان نظام مهندسی استان 
اصفهان از چهارهزار نفر به س��ی هزار نفرافزایش یافته است که تقریبا 
تمامی آنها به نوعی باید در عرصه ساخت و ساز و بالاخص حلقه اجرای 
ساختمان مشغول به کار شوند. به کارنگرفتن نیروهای فنی و کارشناس 
 دارای شناس��نامه فنی در اجرای س��اختمان باعث می ش��ود، حجم 
قابل توجهی از مصالح به دلیل ندانم-کاری مجریان غیرمتخصص هدر 
رود و ضریب اطمینان در کیفیت کار پایین بیاید، احساس مسوولیت 
برای پاسخگویی بالاخص پاسخگویی درازمدت وجود نداشته باشد، 
اس��تانداردها و مقررات ملی س��اختمان نادیده گرفته شود و رعایت 
اصول ایمنی با مش��کل روبرو ش��ود. بی توجهی به رعایت مقررات و 
استانداردهایی که مستلزم حضور کارشناس��ان و متخصصان دارای 
صلاحیت است،باعث می شود طراحان ضریب اطمینان بیشتری برای 
کار منظور کنند که خود هزینه های دیگری را بر س��اختمان تحمیل 
می کند. برای نمونه بتن راکه پرمصرف ترین مصالح در س��اختمان و 
 پس از آب پرمصرف ترین محصول تولیدی اس��ت، مورد بررسی قرار 
می دهیم. در اکثر کش��ورها به ویژه کشورهای پیش��رفته استفاده از 
بتن های با مقاومت بالا امری عادی است، ولی در کشور ما به دلیل  به 
کارنگرفتن افراد با صلاحیت و تکنولوژی های مناسب در تولید و اجرای 
آن، هنوز مرسوم نشده است، درحالی که می توان با به کارگیری افراد 
باصلاحیت فنی از منابع موجود اعم از سیمان و سنگدانه ها استفاده 
بهینه کرد و دوام و عمر مفید ساختمان ها را افزایش داد و به دنبال آن 
صرفه جویی قابل ملاحظه ای در منابع م��ادی و انرژی مصرفی برای 

تولید این مصالح را رقم زد. 
با افزای��ش مقاومت بتن در س��اختمان ها اگر 15 درص��د کاهش در 
 حجم بتن مصرفی ساختمان ها داشته باشیم، سالانه در کشور حدود 
ده میلیون تن سیمان و پنجاه میلیون تن س��نگدانه صرفه جویی به 
دنبال دارد که اگر فقط میزان انرژی مصرفی در تولید آنها را به حساب 

آوریم، رقم قابل توجهی خواهد بود. 
این نوع صرفه جویی ها در بخش های دیگر ساخت و ساز هم وجود دارد. 
 اثرات منفی حضور نداش��تن افراد دارای صلاحیت حرفه ای در موضوع

 گود برداری برای ساختمان ها نیز قابل تامل است؛ در مبحث دوم مقررات 
ملی ساختمان بحث اصلی رعایت ایمنی در ساختمان های در حال ساخت 

به عهده مجری دارای شناسنامه و صلاحیت فنی است.
 حوادث جانی و مالی ناش��ی از رعایت نکردن نکات فنی س��اختمان 
ها هر س��اله گویای ضعف ج��دی دراین خصوص اس��ت. تصور اینکه 
ناظر س��اختمان بتواند وظایف مجری و یا س��ازنده را به عهده بگیرد، 
از نظر عقلی و قانونی اش��تباه است. آس��یب شناسی وضعیت موجود 
 س��اخت و س��از در حوادث مختلف��ی که در س��اخت و س��از اتفاق 
می افت��د، از جمله گودب��رداری و رعای��ت نکردن ایمن��ی حین کار 
و حتی به کارنگرفت��ن کارگران فنی ب��رای اجرای کار تماما ناش��ی 
از فقدان حضور س��ازنده مس��وول و پاس��خگو دارای اطلاعات فنی 
لازم در س��اختمان اس��ت. برای رعایت مبحث نوزدهم مقررات ملی 
س��اختمان؛ یعنی صرفه جویی در مصرف انرژی هم که بخش مهمی 
از ضوابط باید در حین س��اخت و س��از رعایت ش��ود نیز پاسخگویی 
جدی وجود ندارد.موضوع دیگری که در این راس��تا قابل ذکر اس��ت 
تهیه شناسنامه فنی – ملکی ساختمان اس��ت که قانونگذار آن را به 
عهده مجری صاحب صلاحیت و دارای پروانه اشتغال گذاشته است.

این شناس��نامه که تاریخچه کلیه اتفاقات در حین طراحی و اجرای 
ساختمان را شامل می شود، مس��تندات مهمی را به دست می دهد 
تا بهره ب��رداران و خریداران و بیمه گذاران این س��اختمان ها بتوانند 
 از کیفیت ش��کل گیری س��اختمان اطلاع پیدا کنن��د.از طرف دیگر 
هزینه های سنگینی که صرف ساخت و ساز می شود  نیز مستندسازی 
ش��ده تا برای تغییرات احتمالی بعدی در س��اختمان ه��ا موثر واقع 
 ش��ود. به هر حال همتی بالا و عزمی جدی می طلبد تا از حضور افراد 
غیرحرفه ای و فاقد صلاحیت فنی لازم در ساخت و ساز جلوگیری شود.
 مصطفی بهبهانی
رییس گروه تخصصی عمران
سازمان نظام مهندسی  ساختمان استان اصفهان

استاندار اصفهان گفت: استان اصفهان با دارا 
بودن یک هزار نخبه بیشترین تعداد نخبگان 

را در کشور دارد.
 رس��ول زرگرپور در جلس��ه ش��ورای علمی 
نخبگان استان که با حضور بخشی از فعالان 
صنعت و مس��وولان خانه صنع��ت و معدن، 
دانشگاه ها و بنیاد نخبگان برگزار شد، اظهار کرد: استان اصفهان با 
دارا بودن یک هزار نخبه بیشترین تعداد نخبگان را در کشور دارد.

استاندار اصفهان با بیان اینکه این نخبگان از بین دانش آموزان، 
دانش��جویان، اس��تادان و بخش آزاد انتخاب  ش��ده اند، اظهار 
داشت: قس��مت اعظم نخبگان اس��تان در حال حاضر درگیر 
مسائل فنی مهندسی، اجرایی و علمی کشور نیستند و باید این 

ظرفیت در بخش های مختلف به کار گرفته شود.
 زرگرپور با بیان اینکه بخش صنعت استان اصفهان دارای بیش 
از 10 هزار واحد صنعتی است، گفت: این واحدها با مجموعه ای 
 از مش��کلات و مس��ائل مواجه اند و با وجود ای��ن موضوع تنها 

200 واحد دارای بخش R&D هستند.
اس��تاندار اصفهان افزود: واحد تحقی��ق و پژوهش واحدهای 
صنعتی )R&D( بررسی مش��کلات صنعت را بر عهده دارد و 
متاس��فانه بخش زیادی از واحدهای صنعتی استان این واحد 

را در اختیار ندارد.

وی ایج��اد ارتب��اط منطقی، موثر و مس��تمر بی��ن نخبگان و 
واحدهایی را که دارای مشکلات و معضلات هستند، از وظایف 
مهم مدیریت استان برشمرد و عنوان کرد: با ایجاد این ارتباط 
از این ظرفیت عظیم و خدادادی در رفع مشکلات و مسائلی که 

در استان وجود دارد، استفاده می شود.
مدیر ارش��د اس��تان اصفهان به طرح جدیدی که برای اولین 
بار در کشور از س��وی بنیاد نخبگان ارائه شده بود، اشاره کرد و 
 افزود: براساس این طرح هم از تجربیات و اقداماتی که در طی

2-3 دهه گذشته انجام ش��ده و هم از نخبگان به بهترین نحو 
استفاده می شود تا بتوان مشکلات بخش صنعت را رفع کرد.

وی در ادامه اضافه کرد: این طرح طی دو جلس��ه با مسوولان 
خانه صنع��ت و معدن، بنی��اد نخبگان و دانش��گاه ها در میان 

گذاشته شد و امروز مورد تصویب نهایی قرار گرفت.
نماینده عالی دولت در استان به جزییات این طرح اشاره کرد 
و افزود: در این طرح تعدادی گروه های حل مس��اله تش��کیل 
می شود؛ این گروه ها متش��کل از یک استاد است که با صنعت 
آشنایی کامل دارد و در رش��ته خود نیز بسیار مجرب است که 
به عنوان محور و اساس کار قرار می گیرد و تعدادی از افراد نخبه 

نیز در این مجموعه قرار می گیرند.
استاندار اصفهان افزود: این گروه در واحدهای صنعتی مستقر شده 
و در قدم اول نخبگان تحت نظر اس��تاد با روش های حل مساله و 

آسیب شناسی و عارضه یابی آشنا خواهد شد و در مرحله دوم 
مسائل و مشکلاتی را که واحدهای صنعتی دارند، 

پیگیری و مورد بررسی قرار می دهد.
وی بابیان اینکه این روش با تحقیقات کاربردی 
و بنیادی متفاوت اس��ت، اظهار کرد: این روش 
در راستای این موضوعات حرکت می کند، ولی 

منطبق با آنها خواهد بود.
زرگرپ��ور در ادامه یادآور ش��د: طبق تصمیمات 
صورت گرفته برای سال آینده دو کارگروه -که 
هرکدام متشکل از چند گروه حل مساله خواهد 
بود- با اعتبار 1.5میلی��ارد ریال به عنوان آزمونه 
ش��روع به کار خواهن��د ک��رد و در فاصله زمانی 
شش ماهه عملکرد آنها بررسی شده و در صورت 
موفقیت فعالیت های این طرح در سال های آینده 

به صورت سراسری گسترش خواهد یافت.
استاندار اصفهان با اشاره به اینکه در این جلسه پنج طرح بنیاد 
نخبگان به عنوان طرح های مورد عمل این بنیاد در س��ال 94 
مورد تصویب قرار گرفت، تصریح کرد: این طرح ها برای تصویب 
نهایی به تهران فرستاده خواهد شد و در صورت تصویب مورد 

اجرا قرار خواهد گرفت.

   دولت تدبیر و امید،روابط ایران و اروپا راتوسعه داد
اس��تاندار اصفهان گفت: ارتباطات ایران با کشورهای اروپایی 
از جمله کش��ور پرتغال در بخش های اقتص��ادی، فرهنگی و 
سیاسی با روی کار آمدن دولت تدبیر و امید گسترش پیدا کرد.

رسول زرگرپور در دیدار وزیر امور خارجه کشور پرتغال در تالار 
اشرف استانداری اصفهان افزود:پتانسیل ها و ظرفیت های زیادی 
برای افزایش تعاملات بین ایران و پرتغال وج��ود دارد و باید از 

شرایط به وجود آمده به بهترین شکل استفاده کرد.
اس��تاندار اصفهان به س��ابقه ارتباطات و تعامل 500 ساله دو 
کشوراش��اره و ابراز امیدواری کرد: این سفر نقطه عطفی برای 

توسعه ارتباطات دو کشور باشد. 
زرگرپور با اشاره به ظرفیت های استان اصفهان در بخش های 
اقتصادی، علمی، فرهنگی و گردشگری تصریح کرد: اصفهان 
با جمعیتی بالغ بر پنج میلیون نفر صنعتی ترین اس��تان ایران 

است و اکثر کارخانه های بزرگ کشور در این استان است.
وی به ظرفیت های بالای استان در تولید فرآورده های نفتی 
اشاره کرد و گفت: این استان نفت خیز نیست، اما 30 درصد از 

فرآورده های نفتی کشور را تامین می کند.
وی از اصفهان به عنوان مرکز ادیان توحیدی یاد کرد و گفت: 

در روزهای آینده ششمین گردهمایی پیروان ادیان توحیدی 
در استان اصفهان برگزار خواهد شد.

استاندار اصفهان اظهار کرد: پیروان ادیان اسلام، 
مسیحیت، یهودیت و زرتش��ت قرن هاست که 
در اصفهان به ص��ورت مس��المت آمیز زندگی 

می کنند.
 وی اف��زود: صفاخان��ه به عن��وان مرک��زی برای 
گفت وگوی این ادیان از یک قرن پیش در اصفهان 

تاسیس شده است.
اس��تاندار اصفهان با اش��اره به درخواس��ت س��ه 
ماه پیش خ��ود از وزی��ر فرهنگ پرتغال در س��فر 
به اصفه��ان ب��رای حض��ور س��رمایه گ��ذاران و 
صنعتگران کش��ور پرتغ��ال در این ش��هر، گفت: 
ات��اق بازرگان��ی اصفه��ان ب��ه عن��وان یک��ی 
 از ق��وی ترین اتاق ه��ای بازرگان��ی ایران فعالی��ت می کند و 
 می تواند مکانی برای افزای��ش تعاملات اقتصادی بین طرفین 

باشد.
وی افزود: این اتاق آماده برقراری ارتب��اط با فعالان اقتصادی 

اروپایی است.
 اس��تاندار اصفهان افزود: اس��لام دین صلح و برادری و محبت 
است و کسانی که به نام اسلام دست به خشونت و قتل می زنند 

نه تنها اسلامی بلکه ضد اسلام هستند.
وی با بیان اینکه حرکت های این گ��روه های افراطی در همه 
ادیان الهی محکوم اس��ت، گفت: مس��لمانان انتظار دارند که 
کشورهای اروپایی که از خود به عنوان مهد آزادی یاد می کنند 

اهانتی به اعتقادات مسلمانان نداشته باشند.
وی اهانت به دین��ی را محکوم کرد و گفت: مس��لمانان بر این 
اعتقادند که اهانت به مقدسات نه تنها آزادی بیان نیست، بلکه 

ضد آزادی بیان است.
اس��تاندار اصفهان تصریح کرد: از همه آزادی خواهان اروپایی 
انتظار داریم که با این حرکت ه��ای ضد آزادی مخالفت و آنها 

را محکوم کنند.
وی افزود: حضرت محم��د)ص( محبوب تری��ن پیامبر برای 
مسلمین است و مسلمانان نمی توانند این اهانت ها را تحمل 

کنند.
اس��تاندار اصفهان ابراز امیداوری کرد در سال جدید میلادی 
همه پیروان ادیان الهی با صلح و دوس��تی در کنار هم زندگی 
کنند. گفتنی است روی ماش��اته، وزیر امور خارجه پرتغال که 
در راس هیاتی به ایران سفر کرده، بعد از سفر به مشهد مقدس، 

به اصفهان آمده است.

استاندار با اشاره به وجود یك هزار نخبه در اصفهان: 

ظرفيت نخبگان در كشور بايد احيا شود

استمداد از وزیر بهداشت برای کنترل بیماری سالك در اردستان
رییس شورای اسلامی شهرستان اردس��تان در نامه ای از وزیر 
بهداشت، درمان و آموزش پزش��کی برای ریشه کردن بیماری 

سالک در این شهرستان استمداد طلبید.
س��یدمحمدعلی ش��فیعی در این نامه که نس��خه ای از آن روز 
یکش��نبه در اختیار ایرنا ق��رار گرفت، آمده اس��ت: مردم خطه 
اردستان س��ال هاست که مورد هجمه پش��ه موذی سالک قرار 
گرفته اند. این پش��ه جدای از تاثیرات جس��می، شرایط روانی 

نامطلوبی را برای ساکنان این منطقه ایجاد کرده است.
وی در این نامه آورده است: این درحالی است که با وجود برخی 

اقدامات انجام شده در سال های گذشته اما این مشکل برطرف 
نش��ده و موجی از نگرانی را برای مردم اردستان به وجود آورده 

است.
وی خطاب به دکتر حسن قاضی زاده هاش��می، وزیر بهداشت 
نوشته است: چنانچه این موضوع را جدی قلمداد کرده و سعی 
بر برطرف کردن این معضل دارید، ب��ا توجه به فرصت کنونی و 
تا زمانی که فصل فعالیت و گزش پش��ه سالک در تابستان باقی 
مانده است، هیاتی حاذق، عالم، مجرب و دلسوز را به منطقه برای 

بررسی اعزام دارید.

مردم شهرهای اردستان، زواره و مهاباد و روستاهای تابعه بیش از 
 پنج سال است که با بیماری سالک دست و پنجه نرم می کنند، 
به گونه ای که این بیماری افزون ب��ر هزینه های درمانی، برخی 
مردم به ویژه دختران و مادرانی را که از ناحیه صورت مورد گزش 
قرار گرفته اند، در وضعیت روحیه و روانی نامناسبی قرار داده است.

گرچه اعتباراتی نیز در سال های گذشته برای ریشه کن کردن این 
بیماری اختصاص یافته و مسوولان نیز اقداماتی انجام داده اند، اما 
هنوز این مشکل در منطقه اردستان به صورت اصولی و ریشه ای 

برطرف نشده است.

طبق نظر کارشناسان بهداشت اردستان، ساخت شش شهرک 
در اطراف اردس��تان و انتقال خاک های آلوده همراه با موش در 
اطراف شهر برای دپوسازی این شهرک ها و نیز وجود کشتزارها 
در اطراف شهر اردستان به گسترش بیماری سالک در این خطه 
دامن زده است. آماری درخصوص گزش پش��ه در این خطه از 
سوی منابع رسمی ارائه نشده و همواره مسوولان در سال ها قبل 
با این بیماری و آمارها محرمانه برخورد کرده اند که همین امر 
موجب غفلت مسوولان و  بی اطلاعی مردم در مقابله و یا احساس 

خطر از این بیماری شده است. 
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

یادداشت

مدیرعامل سازمان آرامستان هاي شهرداري اصفهان از کاهش 
محسوس 30 تا 60 درصدي قیمت انواع سنگ مزار در آرامستان 

باغ رضوان از ابتداي بهمن ماه سال جاري خبر داد.
محمدعلي خبوشاني با اشاره به اهتمام و درخواست خانواده هاي 
متوفیان مبني بر نصب سنگ با کیفیت، با دوام و زیبا بر روي مزار 
عزیز از دست رفته شان گفت: متاسفانه در گذشته برخي افراد 
سودجو و غیرمتعهد با سوء استفاده از فضاي احساسي و عاطفي 
خانواده هاي س��وگوار به منظور کس��ب س��ود فراوان اقدام به 
فروش بعضي از سنگ هاي بي کیفیت با قیمت هاي گزاف و دور 
از واقعیت مي کردند که این امر نارضایتي و شکایت هاي متعددي 
را از سوي افراد و شخصیت هاي مختلف در پي داشت و سازمان را 

برآن داشت تا فرآیند جدیدي تعریف کنند.
وي با تشکر از تذکرات بجا و دلسوزانه نماینده محترم ولي فقیه و 
امام جمعه اصفهان و دیگر مسوولان به خصوص شهردار محترم 
و اعضاي هیات مدیره ب��ه دلیل حمایت و پش��تیباني از فرآیند 
 جدید، بیان داشت: خوشبختانه اجراي این طرح، رضایت خاطر 
حضرت آیت الله طباطبایي را به دنبال داشته و ایشان از اجراي آن 
در راستاي تحقق اقتصاد مقاومتي و شعار سال مبني بر اهمیت به 

اقتصاد و توان خرید مردم کاملا حمایت کردند. 

مدیرعامل س��ازمان آرامس��تان ه��اي ش��هرداري اصفهان در 
تشریح فرآیند جدید گفت: پس از این تذکرات و انجام جلسات 
کارشناسي، موضوع با جدیت و حساسیت خاصي دنبال شد و با 
تعریف فرآیندي جدید مقرر شد مسوولیت تهیه، فروش، طراحي، 
حکاکي و نصب سنگ مزار توسط سازمان آرامستان ها انجام شود.

خبوش��اني ادامه داد: براس��اس لیس��ت هاي موج��ود، عمده 
درخواست مردم در نوع سنگ ها استخراج و با موافقت و مصوبه 
هیات مدیره پنج نوع سنگ مزار به عنوان سنگ هاي سازماني 
خریداري شده اس��ت که به زودی در اختیار مردم قرار خواهد 

گرفت.
وي درخصوص ویژگي هاي این پنج نوع س��نگ اظهار داشت: 
سنگ هاي سفید هرات، برزیلي، نطنز فرآوري شده و معمولي 
و کریستال در س��ه س��ایز اس��تاندارد 50×100، 50×150 و 
60×120 بیش��ترین درخواس��ت هاي مردمي را در طول یک 
سال گذشته داشته است که بر همین اساس موارد فوق از طریق 
مناقصه و استعلام به صورت عمده خریداري و از این پس بدون 
در نظر گرفتن هیچ گونه سودي با قیمتي نازل و کاملا متفاوت 
از قیمت هاي ارائه ش��ده قبلي در اختیار خانواده هاي سوگوار 

قرار مي گیرد.

چرا که تمامي پرسنل این قسمت از کارمندان سازمان هستند 
و هیچ گونه منافع��ي در ارائه این خدمت به ج��ز تکریم ارباب 

رجوع وجود ندارد.
مدیرعامل سازمان آرامستان هاي شهرداري اصفهان از کاهش 
قیمت ها تا حد 60 درص��د خبر داد و با ذک��ر مثالي در همین 
زمینه خاطرنش��ان کرد: به عنوان مثال س��نگ نطنز فرآوري 
شده که قبلا با مبلغي معادل یک میلیون و سیصد هزار تومان 
ارائه مي شد، در طرح جدید سازمان به مبلغ 580 هزار تومان 

کاهش یافت.
ضمن آنکه در قیمت انواع س��نگ هاي جدی��د، گران ترین آن 
مبلغي معادل حدود ی��ک میلیون تومان اس��ت و پایین ترین 

قیمت سنگ نیز حدود 170 هزار تومان خواهد بود.
خبوشاني با اعلام ممنوعیت نصب دیگر سنگ ها در آرامستان 
باغ رضوان با توجه به متنوع بودن س��نگ هاي سازماني، بیان 
داش��ت: با توجه به ضرورت زیبایي، یکنواختي و وحدت رویه 
در س��نگ هاي مزار، از این پس مجوز نصب هیچ نوع س��نگ 
غیر س��ازماني صادر نخواهد ش��د و ش��هروندان محترم مجاز 
 به انتخاب یکي از پنج نوع س��نگ مذکور از داخل آرامس��تان 

باغ رضوان خواهند بود.

وي در ادامه یکي از ویژگي هاي مهم فرآیند جدید را غنابخشي 
به متون و محتواي س��نگ هاي مزار عنوان کرد و افزود: واحد 
 شعر و متن روابط عمومي س��ازمان در طول این مدت بیش از 
پنج هزار بیت شعر صحیح و پر محتوا متناسب با سنگ هاي مزار 
تهیه کرده که در دفتر طراحي در اختیار شهروندان قرار خواهد 
گرفت تا علاوه بر پر بار ش��دن محت��وا، از درج مطالب انحرافي 
 و در بعضي مواقع، غیر اس��لامي نیز در این مت��ون جلوگیري

 شود.
مدیرعامل سازمان آرامستان هاي شهرداري اصفهان در پایان 
از عموم شهروندان خواست پیشنهادهاي خود را در جهت ارتقا 
و اصلاح این روش در اختیار سازمان قرار دهند؛ چرا که هدف 
نهایي آن احت��رام و تکریم و جلوگیري از اجح��اف مالي به این 

عزیزان است.
 گفتني اس��ت دفتر طراح��ي و فروش س��نگ مزار س��ازمان 
آرامستان هاي شهرداري اصفهان از روز چهارشنبه، اول بهمن 
ماه جاري در بازارچه جنوبي آرامس��تان ب��اغ رضوان کار خود 
را آغاز کرد و همه روزه حتي روزهاي تعطیل از س��اعت 7/30  
الي 13 آماده ارائه خدمت به ش��هروندان عزیز و خانواده هاي 

سوگوار است.

در راستاي تكریم ارباب رجوع و اصلاح فرآیندها صورت گرفت؛

کاهش 30 تا 60 درصدي قیمت سنگ مزار در آرامستان باغ رضوان از ابتداي بهمن ماه

رییس شورای اسلامی شاهین شهر در نشست 
خبری با  خبرنگاران اس��تان گفت: ش��ورای 
اسلامی شاهین شهر در این دوره تلاش کرده 
با نگاه ویژه به حاشیه شهر تعریف دیگری از 

توسعه شهری برای شهرداری داشته باشد.
وی افزود: ساختمان نگارس��تان شهرداری، 
فرهنگسرای گلدیس و ورزشگاه های پوریای ولی، خانه کارگر و 
بانک استان از جمله پروژه هایی بود که با پشت سر گذاشتن دو 

دوره شورا به بهره برداری رسیده است.
پیمان شکرزاده با اشاره به شلوغی و حجم بالای ترافیک خیابان 
فردوس��ی، تصریح کرد: اتمام و بهره برداری از پروژه پارکینگ 

طبقاتی می تواند کمک شایانی به روان شدن ترافیک کند.
رییس شورای شهر شاهین شهرافزود: برای جلوگیری از اجحاف 

حقوق شهروندان، ساماندهی ساختار شهرداری از ابتدای شروع 
به کار شورای چهارم در دستور کار قرار گرفت.

وی با اشاره به وجود صنایع بزرگ آلاینده پیرامون شاهین شهر و 
عدم پرداخت عوارض آلایندگی از سوی این صنایع، برای کاهش 
اثرات این آلاینده ها اقدامات موثری در توس��عه فضای س��بز 
انجام و در دیدار با رییس سازمان محیط زیست نیز راهکارهایی 
ارائه ش��ده اس��ت. ش��کرزاده با بیان اینکه اعضای این دوره از 
شورا و مجموعه ش��هرداری، تمرکز کامل بر اتمام پروژه های نیمه 
 تمام س��نوات قبل داش��ته اند، افزود: بیش از 90 درصد پروژه ها به 
 بهره برداری رس��یده اس��ت و بر اساس نیاز س��نجی انجام شده 
70 پ��روژه جدید ب��ا اعتب��اری بالغ ب��ر 90میلی��ارد در حوزه 

شهرسازی پیش بینی و طراحی شده است.
وی گفت: به منظور سرمایه گذاری در جذب گردشگر کمپینگ 

شرق طراحی و به مناقصه رسیده که تا پایان سال با پیش بینی 
اعتباری بالغ بر یک میلیارد و اس��تقرار اکیپ ستاد استقبال از 

مسافران نوروزی فاز اول آن عملیاتی خواهد شد.
این مقام مسوول در شاهین ش��هر خاطر نشان کرد: با توجه به 
رویکرد ش��ورای چهارم بر افزایش و توسعه عادلانه فضای سبز 

بیش از 10 بوستان در شاهین شهر احداث شده است.
وی افزود: با توجه به توسعه فضای سبز در نقاط مختلف شهری، 
که برای مدیریت آب رسانی و مصرف منبع 10 هزار لیتری آب 
در حال احداث است که در ابتدای س��ال آینده به بهره برداری 

خواهد رسید.
وی ادامه داد: در محله گلدیس تا پایان س��ال جاری نخستین 
فروشگاه بازار روز فدک افتتاح و به بهره برداری خواهد رسید که 
در این فروشگاه تمام اقلام مورد نیاز با تخفیف ویژه به مشتریان 

عرضه می شود و همچنین پارک بزرگی نیز در کنار این فروشگاه 
احداث خواهد شد.

رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر شاهین ش��هر با بی��ان اینکه 
اتوبوسرانی شاهین ش��هر از ابتدای س��ال جاری تا کنون 770 
هزار مسافر را توسط 122 دستگاه اتوبوس جا بجا کرده است، 
افزود: حدود 28 هزار کارت بلیت اتوبوس نیز در این مدت صادر 

و توزیع شده است.
وی نوس��ازی ناوگان تاکس��یرانی را از دیگر اقدامات مدیریت 
ش��هری شاهین ش��هر برش��مرد و اظهار کرد: 110 دستگاه از 

خودروهای در اختیار تاکسیرانی نوسازی شده است.
ش��کرزاده در ادامه از تقدیم لایحه 142 میلیاردی شهرداری 
شاهین شهر به ش��ورای ش��هر خبرداد و گفت به زودی پس از 

بررسی کارشناسی، مصوبات آن اعلام خواهد شد.

   رییس شورای اسلامی شاهین شهر:

توجه ویژه شورای دوره چهارم به حاشیه شاهین شهر است

 استان اصفهان 
با دارا بودن 

یك هزار نخبه 
بیشترین تعداد 

نخبگان را 
در کشور دارد

خبــر

۷0 درصد مصرف بنزین اصفهانی ها
یورو ۴ است

مدیر کل شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان با تاکید 
بر اینکه 70 درصد مصرف سوخت اصفهانی ها از طریق بنزین یورو 4 
تامین می شود، گفت: در حال حاضر بنزین یورو 4 به غیر از اصفهان 

در شاهین شهر، نجف آباد و فلاورجان نیز توزیع می شود.
حس��ین کُرد از توزیع بنزین یورو 4 در ش��اهین ش��هر، نجف آباد و 
فلاورجان خبر داد و بیان داش��ت: در حال حاض��ر بنزین یورو 4 در 

بخشی از نجف آباد و شاهین شهر در حال توزیع است. 
وی تاکید کرد: هم اکنون بنزین یورو 4 در 57 جایگاه اصفهان توزیع 
می شود.مدیر کل شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان 
همچنین با بی��ان اینکه توزی��ع بنزین یورو 4 در ش��هرهای مجاور 
اصفهان از جمله شاهین شهر، خمینی شهر، نجف آباد در حال انجام 
است، ادامه داد: توزیع گازوئیل یورو 4 نیز در جایگاه های اتوبوسرانی 

شاهین شهر، نجف آباد، کاشان و اصفهان توزیع می شود. 
وی با اعلام اینکه روزان��ه 2 میلیون لیتر بنزین ی��ورو 4 در اصفهان 
توزیع می ش��ود، افزود: میانگین مص��رف روزانه بنزین در اس��تان 
اصفهان 5.5 میلیون لیتر اس��ت. کُرد تصریح کرد: حدود 70 درصد 

مصرف بنزین اصفهانی ها از طریق بنزین یورو 4 تامین می شود.



درآمد میلیون دلاری از چالش آب یخموبایلی با ظاهر عجیب!

با امکانات موبایل های هوشمند آشنا شوید 

به  N FC خـوش آمـدید!

تداکس کنفرانس��ی س��الانه اس��ت که معمولا در آمریکا و اروپا برگزار می شود، اما 
مدتی اس��ت پای آن به ایران نیز باز شده. دانش��گاه امیرکبیر در سال 1391 میزبان 
اولین تداکس ایران بود و تداکس تاکنون در شهرهای تهران، مشهد و قزوین برگزار 
شده است. تداکس نقش جهان در اصفهان سوم بهمن ماه با موضوع تحقیق یک رویا 
برگزار شد. برگزاری اولین کنفرانس تداکس در اصفهان که به همت جهاد دانشگاهی 
اصفهان، حامیان مالی مختلف و تیمی از عوامل اجرایی برگزار شد، راه را برای برگزاری 
هر چه بیش��تر و بهتر آن هموار کرد. مدت زمان برگزاری این کنفرانس شش ساعت 

بود که به دو بخش تقسیم شده بود و در ابتدای هر بخش یکی از فیلم های موجود بر 
روی سایت به نمایش گذاشته  شد و در ادامه سخنرانان برای ارائه موضوع خود بر روی 

فرشینه قرمز مخصوص حاضر می شدند. 
دکتر ژیان پور، معاون جهاد دانشگاهی اصفهان در ابتدای این اجلاس به استانداردهای 
آن اشاره کرد و افزود: بر اساس همین اس��تانداردها ظرفیت شرکت کننده ها محدود 
بود. وی افزود که این رویداد بر روی برابری تاکید دارد و هیچ سخنران خاصی و برتری 

وجود ندارد؛ چون همه برای اشتراک گذاری ایده ها آمده اند. 

خبرهای تداکس

گزارش یک کنفراس

لطفا از این جوک ها نفرستید
دکتر رنانی با موضوع» جوک بسازید تا توسعه نیابید« به وجود انبوه پیامک های 
جوک در تلفن های همراه همه اشاره کرد و افزود: دو نوع جوک و لطیفه داریم؛ 
یکی جوک سفید است مثل موسیقی و شعر و ... که با استفاده از زیبایی ها، 
زندگی ما را لطیف می س��ازد و در واقع بخش��ی از نیاز هر روز ما به جوک را 
برآورده می کند. اما در طرف دیگر جوک سیاه قرار دارد که مثل گلوله شلیک 
شده و در جا می کشد یا مثل سم آرام آرام هویت جامعه را تخریب می کند. 
جوک های سیاه همانند جوک های قومیتی، سیاسی، مذهبی و غیره است. 
دکتر رنانی افزود: برای توسعه به سه گروه نیاز داریم؛ اول مدیران که توانایی 
ریسک  کردن داشته باشند، دوم مردم با اعتماد به نفس و سوم اعتماد متقابل 
بین مدیر، سرمایه گذار، مردم و دولتمردان. وی نمونه ای از این تخریب ها را 
هم بیان کرد و گفت: در ایران برای بازیکنان بزرگمان جوک سیاه می سازیم. 

چهل و هفتمین کروموزوم
آزاده عباس زاده کسی است که ایده خوبی برای کودکان دارای سندرم داون 
داشته و آن را پیاده کرده است. همانطور که می دانید همه ما 46 کروموزوم 
داریم که 23 جفت کروموزم می ش��ود، اما کودکان دارای سندرم داون یک 
کروموزم بیشتر داشته و 47 کروموزومی هستند. موسس دیوار 47 دیواری 
برای این کودکان طراحی کرده که در مناطق پر تردد، بر خیابان اصلی و در 
منطقه شهر نشین ایجاد می شود و نقاشی و آثار دست س��از این افراد را به 
نمایش می گذارد. افراد دارای سندرم داون به اتفاقات پیرامون طور دیگری 

نگاه می کنند.

چرخش مغزها
کوروش خس��روی با موضوع نخبگان بدون مرز سال هاس��ت که به دنبال 
برقراری ارتباط بین  نخبگان دور از وطن با نخبگان داخل کش��ور است. وی 
گفت: این کار از سال 1385 آغاز شده و س��ه سال طول کشیده تا به مرحله 
اجرایی در آید. طرح پایلوت آن در مالزی آغاز شد و  تا کنون در زمینه های 
سرمایش سقف، دهکده زبان ، مدیریت پسماند و ... فناوری هایی از این طریق 
شناسایی شده است. این مخترع و استاد دانشگاه اصفهان عدالت آموزشی، 
مش��ارکت همه در فرایند تولید و تکثیر دانش، تولید محتوای آموزشی در 
قیمت پایین و در تیراژ و کیفیت بالا، فرصت برابر خلق ثروت و طبقه متوسط 

توانمند را از جمله رویاهای خود توصیف کرد.

انسان در مرز معماری و شهر
فرشاد مهدی زاده  با موضوع معمار و شهرسازی سخنران بعدی بود. وی به 
مرزهای موجود در جهان اش��اره کرد و افزود: کلیدهای ما در حال پیشرفت 
اس��ت که این در واقع نش��ان دهنده تغییر در مرزهاس��ت. یوزر و پس��ورد 
جدیدترین کلید برای عبور از مرزی است که آن را نمی بینیم. درک انسان 
بدوی از مرز جایی بوده که او را از گزند بیرونی دور می کرده اس��ت. انس��ان 
هر جایی که خواس��ته خانه ای بس��ازد، مرزی ایجاد کرده که بتواند امنیت 
خود را حفظ کند. انس��ان امروزی هزارتویی از مرز ایجاد کرده که شهرهای 
 امروزی را به وجود آورده است. تفاوت در معماری شهر هم به دلیل تفاوت در 

مرزبندی های آن است که در نتیجه تفاوت فرهنگی به وجود آمده است. 

تحـقق یک رویــا
برگزاری کنفرانس تداکس 

در اصفهان

لطفا حساس باشید
موضوع اولین س��خنرانی بازگرداندن امید از آس��تانه انقراض بود که مرتضی اس��لامی دهکردی آن را ارائه کرد. وی در این 
سخنرانی عنوان کرد که فقط سه ثانیه لازم است تا سرعت یوزپلنگ از صفر به صد کیلومتر بر ساعت برسد و این شتابی است 
که ماشین فراری هم نتوانسته است به آن برسد. از سوی دیگر، در هر سه ثانیه یک هکتار زمین به بیابان تبدیل می شود که 
این نشان می دهد به سمت توس��عه ناپایدار گام بر می داریم. اسلامی دهکردی افزود: شیر آسیایی سال هاست که منقرض 
شده و ببر مازندران نیز اخیرا منقرض شده و حالا نوبت به یوزپلنگ ایرانی رسیده که در آستانه انقراض قرار گیرد. وی از ایجاد 
سمن ) سازمان های مردم نهاد( یا همان NGO ها برای حمایت از یوزآسیایی خبر داد که از دستاوردهای آن تعیین روز 9 
شهریور به نام روز یوزپلنگ آسیایی و نقش بستن تصویر آن بر روی پیراهن تیم ملی فوتبال عنوان کرد. وی ادامه داد: نبود 
سمن های محیط زیس��تی یکی از مشکلاتی اس��ت که راه را برای حمایت از آن ناهموار می کند. سمن ها از نبود پول، نبود 
استراتژی و ساختار مناسب شکایت می کنند، در حالی که با داش��تن ایده های مناسب می توان منابع مالی مختلف جذب 
کرد؛ چون جذب کمک مالی درخواست پول نیست، بلکه فروختن یک ایده است. مدیرعامل انجمن یوزپلنگ ایرانی از همه 

خواست که نسبت به محیط زیست حساس باشیم.

دانش آموز 15 سال زندانی است
 علیرضا دوستانی که سابقه طولانی تدریس در مدارس را دارد، از شرایط فعلی مدارس به عنوان یک معامله باخت باخت 
یاد کرد. وی عنوان کرد: صد سال است که شیوه آموزش ثابت مانده اس��ت؛ فقط تخته سیاه به وایت برد تبدیل شده و 
سپس به تخته هوشمند رسیدیم، اما در شیوه آموزش تغییری رخ نداده اس��ت. دوستانی که موضوع سخنرانی خود را  
»چرا یک معلم فرزندش را به مدرسه نفرستاد« تعیین کرده بود، افزود: شیوه مدارس شبیه آن است که دانش آموز 15 
سال زندانی است و از آن طرف هم معلم به مدت 25 سال نقش زندانبان را ایفا می کند. این پژوهشگر شیوه های تعلیم 
و تربیت سه اصل را در شیوه تدریس تاثیر گذار دانست که شامل انگیزه، علم آموزی کارکردگرا و انتخاب می شود.  وی 
طرحی را اجرا کرد که در آن40 دانش آموز دختر و پسر دبیرستان را ترک کرده و شیوه آموزشی دیگری را اجرا کردند. 
مدرسه ای که بدون زنگ و دیوار بوده  و دارای چارچوب های اختیاری اس��ت. در این شیوه، هر دانش آموز باید سوالی 
در ذهن داشته باشد و بر اساس همین سوال است که معلم آموزش را شروع می کند. وقتی از این دانش آموزان پرسیده 
شده که برای شروع مدرسه و نواخته ش��دن زنگ چه زمانی را انتخاب می کنند همه آنها دوس��ت داشتند که از سحر 

یادگیری خود را آغاز کنند. 

 امیرحسین واعظ: ش�اید به نظر شما اش�تراک ایده ها امری ساده و 
پیش پا افتاده باشد، اما با همین اشتراک گذاری ایده ها و ترغیب دیگران 
به تفکر عمیق تر می توان دنیا را دگرگون ساخت. همین ایده ساده 30 
سال پیش باعث شکل گیری موسسه غیرانتفاعی شد که اکنون بیش 
از 50 همایش در هفته برگزار می کند و تا به حال بیش از 1200 سخنران 
خبره از سرتاسر دنیا گرد هم آمده و تفکر و ایده خود را با جهان در میان 
گذاشته اند. در سال 1984 در کنفرانسی چهار روزه تعدادی از محققان، 
اندیشمندان و دانش�مندان ایده های ارزش�مند خود را با یکدیگر در 
میان گذاشتند و بدین ترتیب س�ازمان غیر انتفاعی تد)TED( شکل 
گرفت که تا به امروز فارغ از س�ن، جنس، تحصیلات و ...، ایده پردازی 
آنها وقف گسترش ایده های ارزشمند به استثنای موضوعات سیاسی ، 
مذهبی و تجاری شده است. فیلم های این ایده ها که در کنفرانس های 
 TED.com بزرگ تد در گوش�ه و کنار دنیا برگزار می شود، در سایت
با زیرنویس به 105 زبان، قابل مشاهده است. جالب است بدانید 19 هزار 
 مترجم داوطلبانه این مسوولیت  را به عهده گرفته اند. )همه سخنرانی ها
به 105 زب�ان ترجم�ه م�ی ش�وند( کنفرانس س�الانه تد هر س�ال در 
آمری�کا برگزار م�ی ش�ود و در آن درب�اره موضوعاتی نظی�ر تجارت، 
تکنول�وژی، هن�ر، دان�ش و س�ایر موضوع�ات صحب�ت م�ی ش�ود. 
هر س�خنران تد حداکث�ر 18 دقیقه زم�ان دارد ت�ا ایده خ�ود را ارائه 
دهد  و برای این اراده می تواند از ش�یوه های تصویری، موس�یقیایی، 
س�رگرمی و حتی اجرای کمدی بهره بگیرد. فقط س�خنرانی تمام آنها 
باید حداکث�ر ظ�رف 18 دقیقه به پای�ان برس�د.TED مخفف کلمات 
Entertainment،technology وDesign  اس�ت ک�ه براب�ر 
 ف�ن آوری، س�رگرمی و طراحی  اس�ت. هم اکن�ون این س�خنرانی ها
به 350 عنوان دس�ته بندی می ش�وند.تداکس کنفرانس�ی یک روزه 
متشکل از مجموعه سخنرانی های ساده و روان، پیرامون موضوعی خاص 
است که در زمانی کمتر از 18 دقیقه توسط داوطلبان در منطقه مورد نظر 
و به صورت کاملا مستقل از سازمان تد، ولی با رعایت استانداردهای آن 
ارائه می شود. س�خنرانان با دقت زیاد از طرف برگزارکنندگان انتخاب 
می شوند. سخنرانی باید در زمینه های غیر سیاسی، غیر مذهبی و غیر 
تجاری باش�د. این کنفرانس غیرانتفاعی بوده و ب�ا دریافت کمک های 
داوطلبانه برگزار می ش�ود. در حدود 30 هزار س�خنرانی تداکس برای 

مشاهده از 130 کشور جهان هم اکنون در دسترس است. 

    ماشین ها سخن می گویند

محمدرضا ابوالقاس��می دهاقانی، س��خنران بعدی بود که در مورد ماش��ین 
هایی که با مغز س��خن می گوین��د صحبت ک��رد. وی با اش��اره به اینکه 
مغ��ز ما ب��ا نیازهایم��ان تکام��ل یافته اس��ت، افزود: انس��ان ب��رای رفع 
نیازهای خود ماش��ین های مختلفی می س��ازد. تعریف ماش��ین هم هر 
گونه وسیله دست س��ازی اس��ت که انس��ان برای رفع نیازهای خود می 
س��ازد. دارنده دکترای علوم اعصاب ش��ناختی  گفت: »ماشین ها قدرت 
انتزاع را ب��ه ما یاد داده اند. چرا مغز داریم؟ فلاس��فه مغ��ز را خنک کننده 
مرکز احس��اس که همان قلب باش��د معرفی کرده ان��د، در حالی که الان 
 م��ی دانیم مغز مرکز احس��اس ماس��ت. مغ��ز وقتی با ماش��ین جدیدی 
 رو به رو می ش��ود نحوه کار کردن با آن را یاد می گیرد. ابزار به مغز دیکته 
می کند که باید با آن چگونه کار کند. ابزارها دو دس��ته اند: ابزارهایی که 
تکامل به ما بخشیده اند و ابزارهایی که خودمان ساخته ایم. برای اولین بار 
در سال 1969 شخصی به نام فنز سیگنال های دریافتی از مغز را گرفته و 
آن را به ربات انتقال داد که بتواند آن سیگنال ها را دریافت کرده و به حرکت 
تبدیل کند. برای این کار کافی اس��ت فرایندی که مغز ص��ادر می کند را 
شناسایی کنیم. اگر زبان مغز را بشناسیم نیازی به دلال هایی همانند چشم 
و زبان نداریم.  این محقق پژوهشکده دانش های بنیادی افزود که توانسته 
ایم این کار را انجام دهیم و دیدن را به میمون القا کنیم که نتیجه آن نیز در 
مقاله نیچر چاپ شد. این ایده می تواند برای  افراد ناتوان، افراد ویلچری و 
غیره به کار گرفته ش��ود که در واقع می توان گفت که رویای ارتباط با مغز 

محقق شده است.

آشنایی با  اپلیکیشن های کابردی آیفون 

همه رمزهایتان را یک رمز کنید

بازی های موبایل

آشوب برادران تفنگدار 
2 Gun Bros در

فروش ۷۳ میلیون آیفون 
در سه ماه آخر 2014

بازه زمانی انتشار آفیس 
2016 مشخص شد

تازه های شبکه های اجتماعی 

 اپلیکیشن اشتراک عکس 
برای آیفونی ها

برای فرار از این خطر امنیتی بس�یار توصیه ش�ده که برای هر اکانت 
کلمه عبور مجزا و با تعداد کاراکتر زیاد )شامل حروف بزرگ و کوچک، 
کاراکترهایی همانند #$،^&، اس�تفاده از اعداد و... بس�ازید که این 
بار به مش�کل حفظ کردن آنها برمی خوریم. نوشتن کلمات عبور در 
یک دفتر یا یک فایل نوش�تاری هم از هر جهت اش�تباه اس�ت. پس 
چاره چیس�ت؟ اپلیکیش�ن 1Password برای این منظور آمده که 
ش�ما فقط یک کلمه عبور قوی را به خاطر بس�پارید و تحت حفاظت 
آن، کلم�ات عبور را به این اپلیکیش�ن بدهید. این اپلیکیش�ن برای 
هر س�ایت کلمات عب�ور اس�تاندارد و امن م�ی س�ازد، در دیتابیس 
 خود ذخیره و س�پس با هر ب�ار باز کردن س�ایت کلمه عب�ور را وارد 

می کند.

سرفیس هاب؛ جدیدترین دستگاه  مایکروسافت 

تح�قق یک روی��ا
شاید به نظر شما اشتراک ایده ها امری ساده و پیش پا افتاده باشد، 
 اما با همین اش�تراک گ�ذاری ایده ه�ا و ترغیب دیگ�ران به تفکر 
عمیق تر می توان دنیا را دگرگون ساخت. همین ایده ساده 30 سال 
پیش باعث شکل گیری موسسه غیرانتفاعی شد که اکنون بیش از 
50 همایش در هفته برگزار می کند و تا به حال بیش از 1200 سخنران 
 خبره از سرتاس�ر دنیا گرد هم آمده و تفکر و ای�ده خود را با جهان
در میان گذاشته اند. در سال 1984 در کنفرانسی چهار روزه تعدادی 
از محققان، اندیشمندان و دانشمندان ایده های ارزشمند خود را 
با یکدیگر در میان گذاش�تند و بدین ترتیب سازمان غیرانتفاعی 
تد)TED( شکل گرفت که تا به امروز فارغ از سن، جنس، تحصیلات 
و ...، ایده پردازی آنها وقف گسترش ایده های ارزشمند به استثنای 

موضوعات سیاسی ، مذهبی و تجاری شده است.

یک محصول کاملا  هوشمند 

این کــیف، مدیر برنامه شما می شود

    تداکس در ایران 
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

نرم افزار » آموزش های پیش از ازدواج« در اصفهان رونمایی می شود.آخرین خبرها |

کیف  مخصوص خانم های
 اهل فناوری هم رسید

سرفیس هاب، جدیدترین 
دستگاه  مایکروسافت 

به زودی گوش�ی های همراه جدیدی ب�ه بازار ژاپ�ن عرضه خواهد 
 ش�د که نه تنه�ا هوش�مند نیس�تند، بلک�ه از هی�چ قابلی�ت خاصی 

بهره نمی برند.
گوشی همراه »هارت 401 ای بی« )401AB Heart( محصولی است که 
هیچ یک از امکانات دیگر گوشی های هوشمند از جمله دوربین عکاسی، 

ایمیل، مرورگر و غیره را ندارد.
 تنها نکته ی قابل توجه در این محصول، ظاهر عجیب آن اس�ت که شبیه 

به یک قلب شفاف طراحی شده است. محصول مورد بحث از یک صفحه  
نمایش تک رن�گ 0.9 اینچی با وض�وح تصویر 36 در 128 اس�تفاده 
می کند. Ymobile )یکی از اپراتور های کشور ژاپن( که به طور معمول 
گوشی های اقتصادی را به صورت قرار دادی به کاربران ارائه می کند، 

این محصول عجیب و البته غیر هوشمند را پشتیبانی خواهد کرد. 
سازندگان این محصول ادعا می کنند که ظاهر زیبای هارت 401، نظر 
بس�یاری از خانم ها را جلب خواهد کرد. در نظر داشته باشید که قطر 

بسیار کم این محصول -که تنها به 23میلی متر می رسد-کار کردن با 
آن را کمی سخت می کند. نکته  جالب در هارت 401 قابلیت تغییر شکل 
آن اس�ت. به طوری که هنگام برقراری تماس، با چرخاندن آن تغییر 

شکل داده و به فرم استوانه ای در می آید.
این محصول قلب مانن�د را نمی توان یک جایگزین برای گوش�ی های 
موبایل دانست. چرا که امکانات کم آن و تنها ظاهر زیبای این محصول، 

هارت 401را به یک کالای تزئینی تبدیل می کند.

موبایلی با ظاهر عجیب!

فروش ۷۳ میلیون آیفون در سه ماه آخر 2014 اپل مجهز به قلم دیجیتال سه بعدی می شود سامسونگ همچنان قصد خرید بلک  بری را دارد

یک تحلیلگر مشهور بازار مدعی است که اپل در س��ه  ماهه چهارم سال 2014 در مجموع ۷۳ میلیون آیفون 
فروخته است. مینگ چی کوئو از تحلیلگران گروه KGI و یکی از دقیق ترین تحلیلگران اپل، جزییات فروش 
آیفون در سه ماهه قبل را منتشر کرد. به گفته این تحلیلگر، اپل در سه ماهه قبل در مجموع ۷۳ میلیون آیفون 
به فروش رسانده است که این فروش شامل 42 میلیون آیفون ۶، شانزده میلیون آیفون ۶ پلاس و مابقی دیگر 
مدل های آیفون بوده است. با توجه به این آمار فروش آیفون نسبت به سه ماهه سال قبل 4۳ درصد و نسبت 
به سه ماهه سوم سال 2014 حدود ۸۵ درصد رشد داشته است. این تحلیلگر همچنین پیش بینی کرده که 
ساعت هوشمند اپل در ماه مارس 201۵ با فروشی 2.۸۷ میلیون عددی وارد بازار خواهد شد. لازم به ذکر است 

اپل گزارش درآمدهای مالی سه ماهه قبل را در 2۷ ژانویه هر سال منتشر می کند.

گفته می شود نسل جدید آی پد اپل مجهز به قلم دیجیتال سه بعدی خواهد بود. کاربر با قلم طراحی ساده کرده 
و خروجی سه بعدی تحویل می گیرد.آی پن، قلم دیجیتال اپل ویژگی های منحصربه فردی خواهد داشت و 
شایعات حاکی است این قلم ممکن است لوازم جانبی و جدا از بدنه اصلی آی پد نسل بعدی بنام »آی پد پرو« 
باشد. اپل اخیرا اختراع جدیدی برای قلم دیجیتال به ثبت رسانده و اگر همه چیز خوب پیش رود می توان به 
ظهور قریب الوقوع آی پن امیدوار بود.خود این قلم به تنهایی کار می کند و با قابلیت هوشمند بودن و طراحی 
سه بعدی، می تواند روی هر سطح لمسی مورداستفاده قرار گیرد.به نوشته اپل اینسایدر اپل چند قلم دیجیتال 
را تست کرده و ممکن اس��ت در فصل دوم 201۵ آی پد های جدید 12.2 اینچی و 12.9 اینچی را همراه با 

آی پن عرضه کند. دیلی میل نیز گزارش داده اپل 22 ثبت اختراع درباره قلم هوشمند خود انجام داده است.

فاننشال پست در گزارشی اختصاصی خبر داده که سامسونگ همچنان گزینه های خرید بلک بری را برخلاف 
تکذیب های بسیار، دنبال می کند. این گزارش ادعا دارد که سامسونگ همچنان خرید کمپانی بلک بری را دنبال 
می کند. یک منبع مطلع به فاننشال پست خبر داده که »سامسونگ در حال ارزیابی گزینه های خود برای این 
خرید است. بنابراین امکان این خرید همچنان بسیار بالاست.«نخس��تین بار 14 ژانویه خبرگزاری رویترز در 
گزارشی مدعی شد که بر اساس خبرهای رسیده و همچنین اسنادی که توسط رویترز رویت شده، سامسونگ 
به دنبال خرید بلک بری با ارزشی بالغ بر ۷.۵ میلیارد دلار است. در گزارش رویترز عمده دلیل این خرید، مجموعه 
پتنت های غنی بلک بری عنوان شده بود. میزان ارزش سهام بلک بری پس از این خبر با رشدی 29 درصد مواجه 

شد، اما پس از رد این اخبار از سوی سامسونگ و بلک بری، ارزش سهام به جایگاه اول خود بازگشت. 

تازه های اسمارت فون ها

مایکروس��افت از دس��تگاه کاملا جدید خود برای ارائه قدرت بی نظیر ویندوز 10 
اس��تفاده کرد. سرفیس هاب نام دس��تگاه جدید مایکروسافت اس��ت و به صفحه 

نمایشی ۸4 اینچی با رزولوشن 4K مجهز شده است.
 همچنین طب��ق بیانیه مطبوعاتی مایکروس��افت، ی��ک ورژن ۵۵ اینچ��ی نیز از 

سرفیس هاب به بازار وارد خواهد شد. 
این دستگاه بس��یار بزرگ دارای دو دوربین، چند میکروفون و سنسورهای پیشرفته  ای 
است که البته جزییاتی از قطعات اصلی سخت افزاری آن بیان نشد. همچنین قیمت 
آن نیز فعلا مشخص نیس��ت.در س��رفیس هاب می توان هر نرم افزاری را بر روی 

صفحه نمایش بزرگ آن به نمایش درآورد. 

کیف مخصوصی برای خانم ها آمده است که خانم ها می توانند از آن به عنوان یک 
مرجع فناوری اطلاعات استفاده کنند. 

داخل این کیف باتری با حجم ۶ الی 10 هزار میلی آمپر تعبیه شده که در بیرون از 
خانه و هنگامی که به شارژر و برق دسترس��ی ندارید، ابزار الکترونیکی شما مانند 
تبلت و گوشی هوشمندتان را می تواند نیرومند سازد. با قرار دادن کیف روی یک 
صفحه )که همراه کیف به فروش می رسد( و فشار دکمه مخصوص عملیات شارژ 

انجام می شود. 
وجود ال ای دی بیرون کیف نشانگر میزان شارژ شدن به صورت بی سیم است. این 

کیف همراه با لوازم جانبی  بین ۳00 تا ۶۵0 دلار قیمت دارد.

بازی های موبایل

خبر یک 

آشوب برادران تفنگدار 
2 Gun Bros در

Run & Gun از جمله ژانرهای قدیمی و پرطرفدار بازی های رایانه ای است 
که شلیک پیاپی و دویدن مستمر را مبنای گیم پلی خود قرار داده. روزگاری 
بازی های این س��بک همچون رمبو یا Metal Slug طرفداران سینه 
چاکی داشتند؛ طرفدارانی که شلیک بی وقفه و هجوم بدون فکر به دل 
سپاه دشمن را به اکشن های استراتژیک و ملال آور ترجیح می دادند.

 Glu 2 عنوان ران اند گان اس��تودیوی مش��هور Gun Bros ح��الا
"Mobile آم��ده ت��ا از می��راث این س��بک خاط��ره انگیز پاس��داری 

کند.
داستان گان بروز 2 در یک کهکشان لایتناهی دنبال می شود؛ جایی که 
گروهی ظالم و ستمگر به نام T.O.O.L پس از کناره گیری از جنگی 
قدیمی، دوباره به کهکش��ان بازگشته و امنیت س��اکنانش را به خطر 
انداخته اند. اما در کل این فضای بی کران، چه کسی یارای مقابله با این 
زورگویان را دارد؟ جواب کاملا مشخص اس��ت: پرسی و فرنسیس، دو 
برادر تفنگدار بازی.گیم پلی گان بروز 2 همان قدر زیباس��ت که از آن 
انتظار دارید. اکشن پرشور و نش��اط آن مجال نفس کشیدن را از شما 
می گیرد و تفنگ های متنوع و وضعیت های چالش برانگیزش، دلایل 
قدرتمندی برای اعتیادتان به بازی هس��تند.می توانید بخش هایی از 
مراحل را س��وار بر تانک های عظیم الجثه طی کرده و با خرد و خمیر 
کردن دشمنان، برای خود س��لاح های جدید و زره های غیرقابل نفوذ 

خریداری کنید.
نیازی به تعریف از جلوه های بصری گان به روز نیس��ت. همین که در 
موقعیت های عظیم جنگی اش قرار بگیرید به زیبایی جو آن پی خواهید 
برد. البته برای اینکه از بازی لذت بیشتری ببرید، سازندگان، بخش چند 
نفره فوق العاده ای را هم برایتان در نظ��ر گرفته اند.گان به روز 2 برای 
سیس��تم های عامل iOS و اندروید عرضه ش��ده و بی شک از برترین 

عناوین اکشنی است که می توانید در موبایل هایتان داشته باشید.
2 Gun Bros •
• قیمت : رایگان
Glu  سازنده •

• سیستم عامل : iOS و اندروید
• حجم : 204 / 194 مگابایت

 NFC چگونه کار می کند؟
تا اینجا متوجه شدیم که NFC وسیله ای برای فرستادن داده ها از طریق امواج رادیویی است. از این 
دیدگاه شبیه به WiFi و بلوتوث است، ولی  از بلوتوث بسیار سریع تر است و با ایجاد مدار الکتریکی، 
دو دستگاه را با هم ارتباط می دهد؛ برای نمونه، سامسونگ Beam از NFC برای ارتباط گوشی های 
هوشمند و سپس از بلوتوث برای انتقال داده ها استفاده می کند.  NFC با دستگاه هایی سر و کار دارد 
که متکی بر انرژی خود برای عملکرد نیس��تند؛ مانند رادار های بلیت الکترونیکی. فرکانس تبادل 
داده NFC برابر با .MHz ۵۶ 1۳ است.  هم اکنون سه استاندارد برای عملکرد NFC وجود دارد: 
Read/ که به دو دستگاه اجازه تبادل اطلاعات را می دهد. دوم حالت Peer to Peer نخست حالت

Write که به یک دستگاه فعال اجازه برداشت اطلاعات از یک دستگاه منفعل را می دهد  و حالت 
سوم ، شبیه ساز کارت که به شما امکان می دهد، دستگاه NFC مانند گوشی هوشمند را به عنوان 

یک کارت اعتباری و یا کارت بلیت الکترونیک استفاده کنید.

به NFC یا Near Field Communications خوش آمدید! 
NFC یا Near Field Communications، ارتباطی از راه نزدیک با WiFi که شاید 
هم اکنون نیز در گوشی هوشمند شما باش��د و به زودی قرار است در سطح جهانی و 
با تاخیر البته در ایران، به یکی از ابزارهای پرکاربرد در گوش��ی های هوشمند 

تبدیل شود.
 NFC یکی از ویژگی ها و امکاناتی اس��ت که اگر ب��ه قابلیت های آن 
اشراف داشته باشیم، قطعا گوشی هوشمند بعدی خود را با توجه به 
داشتن یا نداش��تن این امکان انتخاب خواهیم کرد. فراموش نکنید 
 بسیاری از انتقادات کاربران آیفون به نداش��تن این قابلیت در این 

هوشمند بوده است.
  بنابراین در این گزارش سعی می کنیم خلاصه وار قابلیت ها و امکانات 
مربوط به NFC را توضیح دهیم تا بهتر بتوانیم با آینده تجارت و اقتصاد 

دیجیتالی آشنا شویم.

کارت های اعتباری ش��ما دیگر موضوعیت ندارد. خرید بلیت مترو و اتوب��وس، باز هم بی معنا 
می تواند باشد. دیگر در فروش��گاه ها نیازی به  پول نقد و کارت اعتباری ندارید. شما قربانی 
سرقت نیستید. قربانی آینده هستید؛ آینده ای که در آن کیف پول و پول نقد، کارت اعتباری، 

بلیت قطار و اتوبوس و... همگی دیجیتالی شده و در گوشی هوشمند شما قرار دارند.

قابلیت NFC چیست؟
 Near Field :در خ��ود واژه اس��ت NFC کلید دریاف��ت معنی و کارب��رد
Communications یا ایج��اد ارتباط از نزدی��ک. NFC مجموعه ای از   
استاندارد ها در دستگاه های قابل حمل اس��ت و به آنها اجازه بر قراری ارتباط 
رادیویی Peer to Peer می دهد که نتیجه آن رد و بدل شدن داده ها از طریق 
 NFC گذاردن آنها در کنار هم یا چسباندن آنها به هم است. به شکل خلاصه

عبارت است از برقراری ارتباط بین دستگاه های نزدیک به هم .
NFC خود ناشی از RFID است.

 RFID یا Radio Frequency Identification تکنولوژی اس��ت که 

فروشگاه های بسیار بزرگ و ش��رکت های حمل و نقل برای رصد کالا ها از آن 
اس��تفاده می کنند و ام��واج الکترومعناطیس را برای تب��ادل اطلاعات به کار 
می گیرد. NFC یک تکنولوژی کاملا مشابه است که تنها تفاوت آن این است 
که برای گوشی های هوش��مند در دست مشتریان بهینه س��ازی و استاندارد 

شده است.
 این استاندارد ها توسط گروهی با نام NFC Forum تعریف و تبیین شده که 
مجموعه از نوکیا، سونی و Philips هستند. پس اگر گوشی هوشمند شما به 
NFC مجهز باشد، قادر به برقراری ارتباط با سایر گوشی های هوشمند واجد 

NFC یا دستگاه های رادار NFC است.

NFC کاربرد  های
اکنون  با همه این تفاس��یر باید پرس��ید، NFC چه کار بردی دارد و چرا برای بسیاری از 
کاربران وجود آن در گوشی هوش��مند از اهمیت بالایی برخوردار است؟  همان گونه که 
گفته شد، شاید ساده ترین راه استفاده از این ابزار برای برقراری ارتباط از راه نزدیک،  تبادل 

اطلاعات همچون بلوتوث باشد، ولی این مورد اساسا چیز جدیدی نیست. 
آنچه NFC را به یک ابزار پرکاربرد تبدیل می سازد، آینده تجارت الکترونیک است. کافی 
است تصور کنید که گوشی هوشمند ش��ما بعد از خرید از یک سوپرمارکت و یا فروشگاه 
بزرگ نقش کارت اعتباری شما را بازی کند  و یا به عنوان بلیت الکترونیک مترو یا اتوبوس 
آن را به دستگاه رادار نش��ان دهید. این کار ها هم البته چندان جدید نیست و باید گفت، 
NFC ارتباط زیادی با IOT یا Internet of things دارد؛ به این معنا که NFC شما را 
در آینده نزدیک قادر می سازد  دستگاه های هوشمند منزل خود را با آن هدایت کنید. همه 
این ها به این معناست که در آیند ه نزدیک NFC گوشی هوشمند شما را  به  ابزاری بسیار 
مهم تبدیل خواهد ساخت و در نتیجه  باید گفت، خسران از دست دادن گوشی هوشمند 

نیز چند برابر خواهد بود.

با امکانات موبایل های هوشمند آشنا شوید 

به N FC خوش آمدید!
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واتس اپ بالاخره به کامپیوترهای شخصی آمد اپلیکیشن اشتراک عکس برای آیفونی ها درآمد میلیون دلاری از چالش آب یخ

یکی از بزرگ ترین کمبودهای واتس اپ، نبود نسخه ای از آن برای کامپیوترهای شخصی است. این کمبود 
با ارائه نسخه وب این پیام رسان مشهور، تا حد بسیاری کاهش پیدا کرد. برای استفاده از این قابلیت کافی 
است در مرورگر کروم در کامپیوتر به آدرس web.whatsapp.com بروید. با وارد شدن به این آدرس 
یک کد QR مشاهده می کنید. سپس از شما خواسته می شود که به اپلیکیشن واتس اپ در اندروید رفته 
و در قس��مت منوی اصلی بر روی WhatsApp Web کلیک کنید و با استفاده از دوربین گوشی این 
کد را اسکن کنید. با تکمیل فرآیند اسکن، واتس اپ کروم و واتس اپ اندروید به شکل اتوماتیک سینک 
می شوند. )ممکن اس��ت برای مش��اهده این گزینه، نیاز به آپدیت ورژن اندروید واتس اپ باشد.(نسخه 
 وب فعلا برای مرورگر کروم فعال است و مشخص نیس��ت که آیا به دیگر مرورگرها نیز اضافه خواهد شد 

یا خیر.

اپلیکیشن لنزور که شبکه  اجتماعی اشتراک عکس است با نسخه اندروید قدم به عرصه تکنولوژی های نوین 
گذاشت. کاربران این شبکه اجتماعی مبتنی بر عکس، می توانند تصاویر خود را با موضوعات مختلف به اشتراک 
بگذارند و دیدگاه و نظرات دیگران را نیز مشاهده کنند. لنزور در نسخه اندروید با استقبال چشمگیری رو به رو 
شد، اما جای خالی نسخه آی او اس این برنامه کاربردی به شدت محسوس بود. طی چند روز اخیر نسخه آی او اس 

لنزور نیز منتشر شده است که در اپ استور موجود و قابل نصب است.
طراحی زیبا، رنگ آمی��زی متنوع و قالب های جذاب لن��زور به راحتی مخاطبان را به س��وی خود جذب می 
کند. درکنار محاس��ن ظاهری، دسترسی سریع به همه قسمت ها و اس��تفاده راحت از سایر امکانات توانسته 
 اس��ت نکات فنی لازم برای یک رابط کارب��ری روان را فراهم کند. این اپلیکیش��ن پرمخاطب ه��م اکنون از

www.lenzor.com یا اپ استور قابل دریافت است.

 یکی از شرکت های زیر مجموعه فیس بوک در جدید ترین گزارش خود اعلام کرده که این شرکت در 
س��ال 2014 مبلغ 227 میلیارد دلار به ارزش اقتصادی جهان افزوده و باعث خلق 4.5 میلیون شغل 

جدید شده است. 
بر اساس اطلاعاتی که شرکت Deloitte & Touche منتشر کرده فعالیت های مجازی کاربران فیسبوک 
اعم از  عضویت در صفحات آن، بازی های آنلاین، برنامه ه��ای کامپیوتری و موبایلی، تقاضا برای ابزار 
و ادوات دیجیتال و دیگر خدمات فنی باعث ش��ده تا ارزش افزوده ای معادل 224 میلیارد دلار نصیب 

فیسبوک شود.
این گزارش می افزاید، تبلیغات گسترده از اصلی ترین علل این کسب درآمد است و این شبکه اجتماعی 

فقط با رویداد چالش سطل آب یخ  100 میلیون دلار به جیب زده است. 

تویوتا،   پرفروش ترین 
شرکت خودروسازی جهان 

 Grow Home بازی
رونمایی شد

اس��تودیو بازی س��ازی Ubisoft Reflection که ساخت س��ری بازی های مشهور 
Driver را در کارنامه  خود دارد، در حال س��اخت یک عنوان جدید و بس��یار متفاوت 
اس��ت. »ان لویس« )Anne Lewis( در Ubi Blog در خصوص پروژه  جدید هشت 
نفره که توسط یوبی سافت رفلکشن طراحی شده، می گوید: »Grow Home داستان 
شخصیت اصلی بازی، یعنی BUD است. او یک رباط محقق و گیاه شناس است که برای 
پیدا کردن گیاهان رسانای اکسیژن از سرزمین خود به یک سیاره  دیگر فرستاده شده.« در 
 Grow بازی هرچه بیشتر پیشروی کنید، با گیاهان مختلفی آشنا می شوید. درحالی که
"Home یک عنوان انحصاری برای رایانه های ش��خصی است، س��ازندگان به کاربران 

پیشنهاد می کنند که در صورت امکان با یک گیم پد این بازی را انجام دهند. 

در میان تولید کنندگان بزرگ صنعت خودروسازی، تویوتا، فولکس و جنرال موتورز 
عنوان بزرگ  ترین خودروسازان سال 2014 را از آن خود کردند. به گزارش ایمنا این 

آمار بر اساس جدول فروش خودروها در جهان طبقه بندی شده است.
 در س��ال 2014، بی��ش از ۶0 میلی��ون و ۹00 هزار دس��تگاه خودرو در سراس��ر 
جهان تولید شدند. تویوتا با فروش 10.2 میلیون دس��تگاه خودرو در سال 2014، 
 برای س��ومین س��ال متوالی به  عنوان بزرگ ترین ش��رکت خودروس��ازی جهان 

شناخته شد.
 فروش تویوتا در ب��ازار ایالات متحده به تنهایی 2.۳70.000 دس��تگاه خودرو بوده 

است. فولکس و جنرال موتورز بازار چین بهترین فروش را داشته است. 

مایکروسافت، یک روز پس از مراسم ویژه ویندوز 10 اعلام کرد که آفیس 
2016 را در نیمه دوم سال 2015 روانه بازار می کند. جولیا وایت از مدیران 
ارشد بخش آفیس مایکروسافت گفت:» در ماه های آینده اطلاعات بیشتری 
از آفیس 2016 را با کاربران به اشتراک خواهیم گذاشت، اما انتظار داریم 
که انتشار عمومی این مجموعه در نیمه دوم سال 2015 باشد.« در حالی که 

مایکروسافت هنوز اطلاعاتی از قابلیت های آفیس 2016 منتشر نکرده است، 
وبسایت The Verge در سپتامبر س�ال گذشته خبر داد که تم این مجموعه 
مش�کی رنگ خواهد بود و قابلیتی به نام Tell Me که در نس�خه آنلاین 
اپلیکیشن های آفیس وجود داشت، به نسخه دسکتاپ نیز افزوده خواهد شد.  
 Clippy در بالای اسناد آفیس قرار می گیرد و عملکردی مانند Tell Me

دارد. کاربران قادر خواهند بود که بدون جست وجوی طولانی مدت در 
ابزارها و آموزش های آفیس، به کمک این ویژگی جواب سوالات خود را 
دریافت کنند. مایکروسافت تغییرات و بهینه سازی های بسیار بیشتری را نیز 
در آفیس 2016 اعمال خواهد کرد، اما به گفته The Verge تجربه استفاده 

از آن مشابه با آفیس 2013 خواهد بود. 

بازه زمانی انتشار آفیس 2016 مشخص شد خبر هفته

ساعت های هوشمند، روشی برای اس��تفاده از تلفن هوشمند و پاسخ به تماس ها 
بدون نیاز به لمس تلفن هس��تند. لیپو، سازنده کوله پش��تی های هوشمند، ایده 
دیگری دارد: چه می ش��ود اگر خود کیف بتواند با تلفن ش��ما سینک شود؟ کوله 
 پشتی های هوشمند، ترکیب یک کوله پشتی و یک کیف پیغام رسان اند. این کوله ها 
بدنه برزنتی ضد آب و بند چرمی دارند و چرخی فلزی روی بند آنها تعبیه شده است 
که به عنوان یک سیس��تم کنترل از راه دور برای گوشی شما عمل می کند. اگر از 
طریق بلوتوث به کوله متصل شده و یک میکروفون را به رابط وصل کنید، کیف در 
هنگامی که یک تماس تلفنی داشته باشید می لرزد و شما می توانید با فشار دادن 

یک دکمه به تماس پاسخ دهید.

 نسخه به نمایش گذاشته شده این کوله پشتی در نمایشگاه CES به همین 
سادگی بود؛ اما لیپو، اواخر س��ال جاری کمپینی را برای دومین طرح خود 
علنی می کن��د که به قیمت 2۹۹ دلار به فروش خواهد رس��ید و ش��امل 
مجموعه ای از ویژگی های بیشتر و کامل تر است. این نسخه، علاوه بر این 
که به شما امکان پاس��خ دادن به تلفن تان را می دهد، شما را قادر به گوش 
دادن به موسیقی و کنترل پخش آن و همچنین انجام برخی از نقشه برداری های 
بسیار ابتدایی خواهد ساخت. اگر کیف شما بیش از حد از گوشی دور باشد، می 
تواند برای یادآوری به شما زنگ بزند، یا اینکه با فشار دادن یک دکمه، یک پین 
بر روی نقشه گوگل می افتد و شما می توانید مکانی که ماشین خود را در آنجا 
گذاشته اید روی نقشه علامت بزنید و سپس با استفاده از یک نرم افزار تلفن همراه 
به دنبال آن بگردید. درسرتاسر این کیف، 17 جیب در دسترس وجود دارد و شما 
می توانید چند قطعه اطراف کیف را برگردانید تا آن را از یک کیف پیام رسان با بند 
بلند به یک کوله پشتی با بند کوتاه تغییر دهید. قطعات الکترونیکی این وسیله به 
شکلی با سلیقه و ساده طراحی شده اند، به طوری که شما ممکن است حتی از دور 
متوجه آنها نشوید. برزنت س��اده کیف تقریباً کمی بیش از حد براق و تیره رنگ به 
نظر می رسد و دکمه های پلاستیکی سیاه روی کیف قهوه ای رنگ، به زیبایی یک 

دکمه فلزی براق بر یک کیف مشکی به نظر نمی رسند.
 با این همه، لیپو تلاش بس��یاری کرده اس��ت که کیف را قابل تعمیر و ارتقا کند. 
کنترل کننده ها و رابط هدفون قابل تعویض هستند، بنابراین شما می توانید آنها 
را جدا کرده و در آینده به یک مدل جدید کیف متصل کنید، و یا حتی بالشتک بند 
را جدا کرده و آن را برای کیف دیگری اس��تفاده کنید. این کیف بی سیم در حال 
حاضر لازم نیست در لیست خرید ضروری افراد باشد، اما لیپو یک ایده خوب و ساده 

را پرورانده و افراد مشتاق را ترغیب به استفاده از محصول خلاقانه اش می کند.

برای فرار از این خطر امنیتی بسیار توصیه شده که برای هر اکانت کلمه عبور 
مجزا و با تعداد کاراکتر زیاد )ش��امل حروف بزرگ و کوچک، کاراکترهایی 
همانند #$%^&، استفاده ار اعداد و...( بس��ازید که این بار به مشکل حفظ 
کردن آنه��ا برمی خوریم. نوش��تن کلمات عب��ور در یک دفتر ی��ا یک فایل 
نوش��تاری هم از هر جهت اش��تباه اس��ت. پس چاره چیس��ت؟ اپلیکیشن 
1Password برای این منظور آمده که ش��ما فقط ی��ک کلمه عبور قوی 
را به خاطر بس��پارید و تحت حفاظت آن، کلمات عبور را به این اپلیکیش��ن 
بدهید. این اپلیکیشن برای هر سایت کلمات عبور استاندارد و امن می سازد، 
 در دیتابیس خود ذخیره و سپس با هر بار باز کردن سایت کلمه عبور را وارد 
می کند. تمام آنچه که در 1Password قرار می گیرد توسط یک کلمه عبور 

اصلی که تنها شما از آن مطلع هستید محافظت می شود.
اما این اپلیکیش��ن زیبا تنها مختص کلمات عبور نیست، بلکه تمام اطلاعات 
حیاتی ش��ما مانند »اطلاعات کارت های اعتباری، یادداش��ت های شخصی، 
عضویت ها، حساب های بانکی، گذرنامه، وصیت نامه، سرمایه گذاری ها و ...« 
را نیز حفاظت می کند. به سادگی تمام اطلاعات را می توانید در دسته ها و 
پوشه های دلخواه قرار داده و با اس��تفاده از جست وجوی داخلی، اطلاعات 
 را سریعا بیابید. این اپلیکیش��ن یک مرورگر داخلی نیز دارد که به وسیله آن 
می توانید به مرور امن در وب سایت های حس��اس بپردازید و همچنین به 
راحتی از اطلاعات موجود در حساب کاربری 1Password خود استفاده 
کنید. قابلیت جالب به اش��تراک گذاری کلمات عبور بین اعضای خانواده یا 

یک تیم خاص نیز در این اپلیکیشن موجود است.
 اپلیکیشن 1Password با وجود قیمت بالای آن، امنیت زیادی را نیز به حساب های
  کاربری ش��ما می آورد. همچنی��ن ب��ا پش��تیبانی از iCloud و دراپ باکس

  تمام اطلاعات ش��ما به صورت رمزنگاری ش��ده ذخیره می ش��ود و با دیگر 
نسخه های اپلیکیشن قابل بازیابی است.

یک محصول کاملا هوشمند 

این ک����������������������������یف مدیر برنامه شما می شود
آشنایی با   اپلیکیشن های کابردی آیفون 

همه رمزهایتان را یک رمز کنید

iOS 7 :مورد نیاز iOS حداقل
 OS و iOS این اپلیکیشن علاوه بر
X بر روی ویندوز و ویندوز فون، 
اندروید و مرورگر کروم نیز قابل 

استفاده است.
قیمت : ۴۹.۹۹/۱۷.۹۹

سازنده : اجیل بیتز آی.ان.سی
حجم : ۳۴.۷/۱۸.۹ مگابایت

ریاضیات و جبر معمولا یکی از علومی اس��ت که دانش آموزان و 
دانشجویان برای حل مسائل آن  مشکل دارند. بدون تعارف  باید 
بپذیریم بیشتر ما در دوره ای با مسائل و معادلات جبری سر و کله 
فراوان زده ایم و گاه نیز بدون یادگیری از کنار آنها گذشته ایم؛ اما 
 این ابزار آنلاین به گونه ای طراحی ش��ده  که معادلات و مس��ائل 
جب��ری را با راه حل ه��ای آن قدم به قدم برای ما تش��ریح کرده و 

پاسخ می دهد. 
 قطعا در فضایی ک��ه ابزارهای آنلاین نق��ش پررنگی  در آموزش 
بر عهده دارند، می توان  به س��ادگی نرم افزار ه��ا و Appهایی را 
یافت که در حل مسائل ریاضی � که یکی از سخت ترین علوم برای 

بسیاری از کاربران است � کمک ما باشند.
 Appهای��ی نظی��ر PhotoMath ب��رای iOS یک��ی از این 

نمونه هاست که تحولی اساس در این ابزار ها بوده است. 
حال ابزار Algebra Calculator نرم افزاری آنلاین  و قادر به 
حل مسائل جبر است. می توانید یک معادله یا مساله جبری را با 
این ابزار حل کرده و راه حل قدم به قدم آن را نیز ببینید. همچنین 
می توانید مقادیر مورد نظر خو  را برای متغیر ها در یک معادله به 

کار برده و نتیجه نهایی را به دست آورید. 
این ابزار همچنین  یک نس��خه خوب موبای��ل دارد که می توانید 
با  آن، مقادیر و معادلات را به س��ادگی بیشتری نسبت به نسخه 

دسکتاپ وارد کرده و نتایج را ببینید. برای ورود به وب سایت این 
برنامه مراجعه کنید. 

 در اینجا مس��أله جبری مورد نظر خود را در جعبه متنی مربوطه 
وارد کرده و در حین وارد کردن مس��اله از آنج��ا  که صفحه کلید 
شما قادر به ورود همه کاراکتر ها نیس��ت، خود نرم افزار ورودی 
ش��ما را تجزیه و تحلیل کرده و گزینه مناس��ب را برای ش��ما به 
 نمایش درمی آورد. با انتخاب آن، مساله یا معادله مورد نظر را وارد 

کنید.
 اگر مقادیر مورد نظر برای متغیر ها را می دانید � برای مثال در یک 
معادله درجه دوم � می توانید به ت��بEvaluate رفته و مقادیر 

مربوط به متغیر ها را وارد کنید تا نتیجه نهایی را ببینید.
 هیچ شکی در دقت محاسبات این نرم افزار نیست. اگر دانش آموز 
یا دانشجو باش��ید،  ا ین نرم افزار کمک بس��یار اساسی به شما  در 

تشریح و  نیز یافتن نتایج معادلات و مسائل است. 
نکته جالب آنکه این ابزار درس هایی در جبر و معادلات نیز برای 
ش��ما دارد که در تب بالای وب س��ایت قابل دسترسی است و به 
زبانی ساده، جبر را برای ش��ما آموزش می دهد. نظر شما درباره 

این نرم افزار آنلاین و کاربرد آن چیست؟

/http://www.mathpapa.com : آدرس وب سایت

با وب سایت های کاربردی آشنا شوید

دیگر ریاضی سخت نیست !

مایکروسافت، دسترسی به فروشگاه برنامه های ویندوز را برای کاربران ایرانی فراهم کرده است.
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گزارش

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

  سده لنجان به سوی شهر الکترونیک 

عباس
چیوائی

حرکت می کند 
شهردار س��ده لنجان در مراس��م بهره برداری 
از سیستم هوشمند س��ازی مدارس این شهر 
که با حضور جمعی از مسوولین، خانواده های 
معظم شهدا، ایثارگران و فرهنگیان برگزار شد 
ضمن تبریک ایام الله دهه فجر با اشاره به نامگذاری سالجاری از 
س��وی مقام معظم رهبری به نام اقتصاد و فرهنگ با عزم ملی و 
مدیریت جهادی،  هوشمند سازی مدارس را بعنوان یکی از پروژه 
های شهرداری در این راستا عنوان کرد و گفت:  توسعه فرهنگ 
زیربنای سایر توسعه هاست و نظر به اینکه پروژه مذکور می تواند 
در توسعه فرهنگی موثر باشد شهرداری و شورای اسلامی شهر  با 
همکاری مدیریت آموزش و پرورش لنجان تصمیم به هوشمند 

سازی کلیه مدارس شهر  گرفت. 
وی افزود:  با توجه به اینکه ش��هر سده لنجان یک شهر فرهنگی 
اس��ت و مدارس ش��هر نیز از لحاظ وضعیت فیزیکی قانع کننده 
نیستند و از س��ویی دانش آموزان و معلمین بسیار فرهیخته در 
ش��هر وجود دارد می طلبید ش��هرداری در این زمینه اقداماتی 

انجام دهد. 
مهندس میثم محمدی با اشاره به ضرورت استفاده از تکنولوژی 
های روز دنیا گفت:  امروزه استفاده از تکنولوژی ها یک امر حیاتی 
و ضروری است که شهرداری سده لنجان هم پروژه های هوشمند 
سازی و حرکت به سوی ش��هر الکترونیک را در دستور کار خود 

قرار داده است. 
وی افزود: پروژه هوشمند س��ازی مدارس با هزینه ای بالغ بر 2 
میلیارد و 800 میلیون ریال شروع شد و همه کلاس های درس 
در مقاطع مختلف تحصیلی به پیشرفته ترین محصولات مجهز 
شدند که جا دارد از پیمانکار طرح که در مدت زمان تعیین شده 
توانست این پروژه را به اتمام برساند همچنین از همراهی شورای 
شهر سده، فرمانداری و مدیریت آموزش و پرورش قدردانی شود. 
شهردار سده لنجان با ابراز امیدواری از حرکت شهرداری به سمت 
شهر الکترونیک گفت: امیدوارم با اجرای این پروژه و سایر پروژه 
های شهرداری گامی در جهت توسعه ش��هر و حرکت در جهت 

ایجاد شهر الکترونیک برداشته باشیم. 
مهندس میثم محم��دی در پایان س��خنانش از دانش آموزان و 
کادر آموزشی شهر خواست تا در جهت استفاده بهینه از امکانات 

فراهم شده اقدام کنند. 

 به دلیل نبود امکانات روزان�ه 400 دانش آموز به مرکز 
شهرستان می روند 

رییس شورای اسلامی شهر  سده لنجان که دومین سخنران این 
جلسه بود اشاره ای به وضعیت مدارس و فضاهای آموزشی شهر 
کرد و گفت:  این ش��هر از نظر وضعیت آموزش��ی پتانسیل های 
بسیار خوبی دارد اما متاسفانه امکانات و فضاهای موجود در شان 
فرهنگیان و دانش آموزان نیست. وی افزود: سده لنجان با حدود 
20 هزار جمعیت در حال حاضر 15 واحد آموزش��ی دارد که در 
س��ه مقطع تحصیلی ابتدایی و متوسطه اول و دوم حدود 2800 

دانش آموز به تحصیل مشغولند. 
نبی الله ادیبی گفت:  1700 دانش آم��وز در مقطع ابتدایی در 6 
مدرس��ه، 420 دانش آموز در دو مدرسه در متوسطه اول و 520 
دانش آموز در 5 آموزش��گاه در متوس��طه دوم به فراگیری علوم 
مش��غولند و 300 نفر نیروی انس��انی به کار تعلیم و تربیت آنها 
اشتغال دارند. رییس شورای اس��لامی شهر  سده لنجان با اشاره 
به وضعیت جغرافیایی شهر گفت:  چون شکل طبیعی شهر بطور 
طولی و از شرق به غرب اس��ت پراکندگی مدارس زیاد و امکان 
دسترسی به مدارس دشوار  است و در نتیجه فضاهای آموزشی 

موجود جوابگوی نیاز دانش آموزان نیست. 
وی افزود: در سال های گذشته 6 مدرسه به دلیل فرسوده بودن از 
گردونه آموزش خارج شده، چند مدرسه تخریب و چند مدرسه 
نیز دستور تخریب آنها صادر شده و در کل می توان گفت از دهه 
1320 تاکنون تغییرات چندانی در شکل و امکانات مدارس رخ 
نداده است. نبی الله ادیبی در ادامه از وضعیت امکانات آموزشی 
گله کرد و گفت: نبود امکانات و تجهیزات آموزشی لازم و مدرن 
باعث ش��ده روزانه بیش از 400 دانش آموز به مرکز شهرس��تان 
لنج��ان بروند و در م��دارس آنج��ا تحصیل کنند ک��ه این خود 
مشکلاتی را برای مدیریت شهری درست کرده است. وی افزود: 
به طور مثال سال گذشته ش��هرداری فقط برای سرویس ایاب و 
ذهاب دانش آموزان 500 میلیون تومان هزینه کرده و اگر هزینه 
خروج هر دانش آموز برای تحصیل خارج از ش��هر را در سال دو 
میلیون تومان حس��اب کنیم می توان گفت س��الانه حدود یک 
میلیارد تومان برای آنان هزینه می کنیم در حالیکه اگر امکانات 

لازم فراهم شود این هزینه ها را نخواهیم داشت. 
وی با اشاره به رویکرد فرهنگی شورای اسلامی شهر  و شهرداری 
گفت: شهرداری و شورای اسلامی شهر  با نگاه کیفیت بخشی به 
سیستم آموزشی پروژه هوشمند سازی مدارس را در دستور کار 
قرار داد که خود یک انقلاب و تحول بزرگی در س��طح شهر بود 
و در این راس��تا حدود 70 کلاس درس به طور کامل به سیستم 
هوشمند مجهز شد که نوید بس��یار خوبی برای مردم و سرمایه 
گذاری اصلی و اساسی است. رییس شورای شهر سده لنجان در 
پایان به مدارس دو نوبته شهر نیز اشاره کرد و گفت: سده لنجان 

چهار مدرسه دو نوبته دارد که شایسته ش��هر و مردم نیست. دو 
مدرسه آماده س��اخت داریم که به اعتبارات عمرانی نیاز دارد و 
مدرسه الفت نیز مخروبه و تعطیل است که نیاز به بازسازی دارد 
لذا از مسوولین و خیرین محترم تقاضای رسیدگی و کمک داریم. 

 پروژه هوشمندس�ازی مدارس با توجه به مش�کلات 
شهرداری در خور تحسین است

امام جمعه شهر سده که دیگر سخنران مراس��م بهره برداری از 
پروژه هوشمند سازی مدارس بود در سخنانی با اشاره به فرمایشی 
از مولای متقیان علی )ع( مس��وولین و مردم را به تقوی الهی و 
نظم در کارها توصیه کرد و گفت: بای��د مراقب رفتار و گفتارمان 
باشیم زیرا گفتار ما به کردار و اعمال تبدیل می شود و مسوولین 
و فرهنگیان نیز باید بیشتر از بقیه تقوی و نظم را در کارهایشان 
پیاده کنند و الگ��و باش��ند . وی در ادامه به وضعی��ت فضاهای 
آموزشی شهر اشاره کرد و گفت: می دیدم که مدارس آنچنان که 
باید شایسته دانش آموزان فهیم نبودند و این عزیزان به ناچار به 
شهرهای اطراف می روند لذا اعضای شورای شهر که اکثر فرهنگی 
هستند این مهم را در دستور کار قرار دادند و با توجه به مشکلات 
مالی که شهرداری دارد اعتبار لازم را تخصیص دادند و شهرداری 
نیز پروژه را خیلی خوب اجرا کرد. حجت الاسلام مرتضی انصاری 
در پایان از تلاش عوامل اجرایی این پروژه تش��کر کرد و گفت: با 
عزم راس��خ در کوتاه ترین زمان ممکن پروژه کم نظیر هوشمند 

سازی را عملیاتی کردند و این کار ماندگار شد. 

 برای بازسازی و مقاوم سازی مدارس فرسوه استان 600 
میلیارد تومان اعتبار لازم است

مدی��ر کل آموزش و پرورش اس��تان اصفهان ک��ه میهمان ویژه 
این مراسم بود در سخنانی ابتدا از ش��هرداری و شورای اسلامی 
شهر  تشکر کرد و گفت: بسیار خرسندم از کاری که با هماهنگی 
آموزش و پروش لنجان، شهرداری و ش��ورای شهر سده لنجان 
انجام شده و می توانم بگویم که در اس��تان بی نظیر و شهر سده 
اولین شهر اس��تان اس��ت که مدارس آن کامل هوشمند سازی 

شده است. 
وی اف��زود: وقتی به اس��تان اصفهان ن��گاه می کنی��م در ظاهر 
برخوردار و مرفه به نظر می رسد در حالیکه این طور نیست و می 

توان گفت پایین تر از استان های برخوردار است. 
محمد حسن قائدی ها گفت: کاری در س��ده لنجان انجام شده 
حتی در مدارس حاشیه اداره کل آموزش و پرورش هم رخ نداده 
اس��ت. مدیر کل آموزش و پرورش اس��تان اصفهان در ادامه به 
وضعیت فضاهای آموزشی و تکنولوژی آنها در استان اشاره کرد 

و گفت:  حدود 25 درصد فضاهای آموزشی استان تخریبی است 
و اداره کل نوسازی مدارس نیز اعلام کرده از این مدارس استفاده 
نکنید اما بناچار مجبور به استفاده از آنها هستیم و اگر اتفاقی هم 
رخ دهد بنده بعنوان مدیر کل اولین ش��خصی هستم که باید در 

دادگاه پاسخگو باشم.
وی افزود: علاوه بر  آن 33 درصد مدارس نیز باید مقاوم س��ازی 
ش��وند و هزینه این دو مورد که گفتم حدود 600 میلیارد تومان 
است، در حالیکه اعتبارات اداره کل نوسازی مدارس استان بطور 

میانگین سالیانه 60 میلیارد تومان است. 
قائدی ها ادامه داد: اگر اعتبارات س��الانه نوسازی مدارس را 60 
میلیارد تومان و میزان دریافتی از خیرین مدرس��ه ساز را سالانه 
40 میلیارد تومان در نظ��ر بگیریم جمع��ا 100 میلیارد تومان 
می شود و گر هر سال بطور خوش��بینانه این اعتبارات را داشته 
باشیم و از س��ویی نیز مدارس فرس��وده و تخریبی به آمار اضافه 
نشود )که بعید اس��ت( 6 سال طول می کش��د که همه مدارس 
استان را بازس��ازی و مقاوم س��ازی کنیم. وی از معلمان و کادر 
 آموزشی مدارس خواست تا در جهت استفاده بهینه از امکانات و 
تکنولوژی ها اق��دام کنند و گفت: معلمان ب��ا فراگیری آموزش 
های لازم شیوه اس��تفاده درس��ت از این تکنولوژی ها را به کار 
 گیرند و از س��ویی نیز فرهنگ نگهداری را ب��ه دانش آموزان یاد 

بدهند. 
مدیر کل آموزش و پرورش اس��تان در ادامه سخنانش به وجود 
واحدهای آموزشی نیمه تمام اشاره  وخاطر نشان کرد: 153 واحد 
آموزشی نیمه تمام در اس��تان وجود دارد که خیرین در طول 5 
سال گذشته سهم خود را آورده و ساخته اند اما دولت نتوانسته 
سهم خود را تخصیص دهد که برای اجرا و تکمیل این واحدها نیز 

150 میلیارد تومان اعتبار نیاز است. 
وی به کمبود نمازخانه در مدارس نیز اشاره کرد و اظهار داشت:  
حدود یکهزار مدرسه در استان نمازخانه ندارند و علاوه بر آن 15 
سالن ورزشی نیمه تمام در مدارس دخترانه در سال های گذشته 
رها شده که همه اینها بخشی از مشکلات آموزش و پرورش است 
و ب��ا اعتبارات دولتی مس��لما نمی توانیم حرکت خوبی داش��ته 
باشیم لذا می طلبد خیرین و مردم همت کنند و به کمک آموزش 

و پرورش بیایند. 
وی راه حل��ی نیز در ای��ن زمینه ارای��ه کرد و گف��ت: به مجمع 
نمایندگان استان نیز پیشنهاد داده ام که همانند شهید رجایی 
یک روز از پول نف��ت را به آموزش و پ��رورش اختصاص دهند تا 
مدارس بحرانی س��اخته ش��ود. محمد حس��ن قائدیها در ادامه 
سخنانش از شهردار، اعضای شورای اس��لامی شهر سده لنجان 

و پیمانکار طرح هوشمند سازی تش��کر کرد و گفت: کار بزرگی 
انجام داده اید که در استان بی نظیر است امیدوارم الگویی برای 
سایر شهرهای استان شود زیرا آموزش و پرورش مکانی است که 
ثروت سازان و آینده سازان کش��ور را تربیت می کند و زیربنای 

توسعه همگانی کشور است.

 توجه ویژه به رفاه معلمان از ضروریات است

وی امکانات مناسب، فضای آموزشی اس��تاندارد و توجه ویژه به 
رفاه معلمین را از ضروریات دانس��ت و خاطر نشان کرد: صدای 
معلمین را به گوش دیگران برسانید که توجه ویژه ای به آنان شود 
زیرا اگ��ر معل��م در کلاس درس امنیت روان��ی و آرامش فکری 

نداشته باشد نمی تواند در کارش موفق باشد. 
مدیر کل آموزش و پرورش اس��تان اصفهان با اشاره به بالا بودن 
س��طح آموزش��ی و کیفی معلمین و کارکنان آموزش و پرورش 
گفت: امروزه میانگین س��طح تحصیلات و آموزش های مربوطه 
در آموزش و پ��رورش از همه ادارات بالاتر اس��ت اما متاس��فانه 
میزان حقوق و مزایای دریافتی آنان نس��بت به  ادارات بس��یار 
پایین تر است که جا دارد مس��وولین توجه ویژه ای به این مهم 

داشته باشند.
وی درپایان به س��خنان نماینده ولی فقیه و امام جمعه اصفهان 
اشاره و خاطر نشان ساخت: امروزه مدرسه سازی ثوابش بیشتر 
از مسجد سازی است و اگر مدرسه ای ساخته شود درب زندانی 

بسته خواهد شد. 
در این مراس��م از مجریان طرح هوشمند س��ازی مدارس سده 

لنجان تجلیل شد. 

با همت شهرداری و  برای اولین بار در استان اصفهان؛ 

مدارس شهر سده لنجان بطور کامل هوشمند سازی شد 
  سده لنجان به سمت شهر الکترونیک حرکت می کند 

اشاره: 
یکی از وظایف شهرداری ها توجه به مسایل فرهنگی و زیر ساخت هاست و اینکه بتوانند با فراهم کردن امکانات فرهنگی، رفاهی و آموزشی بستری برای رشد استعدادهای آینده سازان این مرز و بوم بردارند، شورای اسلامی دوره 
چهارم در شهر سده لنجان که 4 عضو از 5 عضو آن معلم و فرهنگی هستند با همین رویکرد شهرداری توانمند در مس�ایل عمرانی و فرهنگی اجتماعی انتخاب نموده که در مدت حدود یکسال و نیم از عمر این شورا مردم فرهنگ 
دوست و شهید پرور سده لنجان ش�اهد فعالیت و تلاش این عزیزان در ابعاد مختلف عمرانی، فرهنگی و اجتماعی بوده اند. یکی از پروژه های مهم فرهنگی که اخیرا در این ش�هر اجرا شد مشارکت با آموزش و پرورش شهرستان 
لنجان در اجرای هوشمند سازی کامل مدارس شهر سده بود، این شورا با همت شهرداری با رویکرد اصلاح وضعیت مراکز آموزشی و ایجاد تحول اساسی در فضای آموزشی و به روز رسانی تجهیزات و رسانه های آموزشی اقدام به 
هوشمند سازی تمامی کلاس های درسی در کلیه مقاطع تحصیلی مدارس شهر نموده که این حرکت در نوع خود در کشور کم نظیر و در استان اصفهان بی نظیر است و شهر سده لنجان بعنوان یکی از محدود شهرهای کشور می باشد 

که همه مدارس از تجهیزات هوشمند استفاده می کنند. 

دوره چهارم شورای اسلامی شهر  
سده لنجان در راس�تای خدمت 
رسانی هرچه بهتر به شهروندان  
این ش�هر یکی از سیاس�ت های 
کاری خود را در دوره مسوولیتش 
جلوگیری از مهاجرت روزانه 400 
دان�ش آم�وز جه�ت تحصیل به 
شهرهای اطراف تعریف نمود که 
این امر به تنهایی خروج سالیانه 
10/000/000/000 ریال س�رمایه از 
ش�هر را در برداش�ت و علاوه بر 
آن مشکلات و معضلات ترافیکی 

ناشی از این امر نیز در جای خود قابل بررسی بود.
لذا شورای اسلامی شهر  و شهرداری سده لنجان با رویکرد اصلاح وضعیت 
مراکز آموزش�ی با مش�ارکت آموزش و پرورش در رفع این معضل اقدام به 
هوشمند سازی تمام کلاس های درس�ی در کلیه مقاطع تحصیلی نمود که 
این حرکت در نوع خود در کش�ور بی نظیر بوده اس�ت و باعث ش�د تا شهر 
سده لنجان یکی از شهرهای انگش�ت شمار در سطح کشور محسوب گردد 
که تمامی مدارس آن از فناوری های روز استفاده می نمایند. امید است که 
با انجام این مهم توانسته باش�یم خدمتی به مردم شهر عزیزمان ارایه داده 

باشیم.

امروزه هوش�مند س�ازی 
م�دارس و تجهی�ز محیط 
های آموزش�ی به فناوری 
ه�ای روز باع�ث ایج�اد 
یادگی�ری  در  اش�تیاق 
متفاوت و ماندگار می شود 
که امر باع�ث تربیت آینده 
س�ازان موفق خواهد بود. 
با توج�ه به اینکه توس�عه 
فرهنگ�ی و اجتماع�ی زیر 
س�اخت توس�عه عم�ران 

محس�وب می گردد به همین جهت 
شهرداری و شورای اسلامی شهر  س�ده لنجان بر آن شد تا با انجام هزینه 
در بعد فرهنگی و در راستای آموزش و پرورش هرچه بهتر فرزندان شهر 
سده لنجان این تناس�ب را برقررا و با بهره گیری از فناوری های نوین در 
شیوه آموزش با هوشمند سازی مدارس شهر، قدمی در راستای جلب دانش 
آموزان در محیط های آموزشی بردارد تا با انجام این پروژه توانسته باشیم 

قدمی هرچند کوچک برای آینده ایران عزیزمان برداریم. 
امی�د اس�ت ت�ا ب�ا هم�کاری و همی�اری ش�هروندان و مس�وولین 
 شهرس�تانی و اس�تانی بتوانیم رون�د حرکت بس�وی ش�هر الکترونیک 

را تسریع بخشیم. 

اقدامات ش��هرداری س��ده لنجان در راس��تای خدمات ش��هرداری الکترونیک، شهر 
الکترونیک

1-اجرای ممیزی ساختمان ها و املاک سطح شهر و ایجاد بانک اطلاعات املاک تحت 
GIS

2-اجرای GIS فضای سبز شهر سده لنجان 
3-خرید و تجهیز دستگاه های سخت افزاری در راستای ایجاد بستر ارتباطی مناسب در 

جهت اهداف شهرداری الکترونیک، شهر الکترونیک
4-خرید اتوماس��یون یکپارچه مال��ی اداری و تجهیز واحده��ای اداری، مالی، بودجه و 
اعتبارات خزانه داری، حقوق و دستمزد، اصناف، املاک درآمدهای عمومی در راستای 

ارایه خدمات صحیح و بدون عیب و نقص به شهروندان. 
5-پیگیری راه اندازی سامانه تلفن گویای 137 جهت ارتباط هرچه بهتر با شهروندان 

در راستای ارایه خدمات هر چه بهتر ش 
6-ایجاد س��امانه پیام کوتاه با ش��ماره 50002070000149 با قابلیت پیاده س��ازی 

سیستم نظرسنجی 
7-ایجاد پرتال ش��هرداری س��ده لنجان به آدرس www.sh-sedehlenjan.ir در 
 خصوص ارایه گزارش��ات فعالیت های انجام شده توسط ش��هرداری و شورای اسلامی 

شهر  

مهندس محمدی-  شهردار سده لنجاننبی الله ادیبی-  رییس شورای اسلامی شهر  
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه   7 بهمن  1393 

شماره 2292 | 12 صفحه

109 مشارکت کننده در نمایشگاه صنعت دام و طیور اصفهان اسکناس ۲000 تومانی جدید شب عید به بازار می آید
سیزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت دام، طیور و دامپزشکی 
هش��تم تا 11 بهمن ماه در اصفه��ان برگزار خواهد ش��د تا 109 
مش��ارکت کننده این نمایش��گاه تخصصی، آخرین دستاوردها و 
جدیدترین نمونه محصولات و خدمات خود را در معرض قضاوت 
متخصصان و کارشناسان امر قرار دهند. این نمایشگاه در8500 
مترمربع فضای نمایشگاهی و در سه سالن، مشارکت کنندگانی 
از اس��تان های اصفهان، تهران، خراس��ان رضوی، الب��رز، فارس، 
کردستان، کرمان، گلستان و گیلان و نمایندگان فروش کشورهای 
ایتالیا، آلمان و  چی��ن را میزبانی می کن��د.  تولیدکنندگان انواع 

خوراك، افزودن��ي ها و مکمل هاي خوراکي دام وطیور، ماش��ین 
آلات، تجهیزات و ادوات، فعالان بخش های مرغداري و دامپروري، 
داروه��اي دامپزش��کي و لابراتواره��ا و تجهی��زات دام و طی��ور، 
 تأسیسات دامپروري، مرغداري، مراکز علمي و تحقیقاتي، ارگان ها و 
س��ازمان هاي دولتي و نش��ریات از جمله ش��رکت کنندگان این 
نمایشگاه هستند. هشت سمینار و کارگاه آموزشی نیز در حاشیه 
این نمایش��گاه برنامه ریزی شده اس��ت که در روزهای 8 ، 9 و10 
بهمن ماه در محل سالن همایش های نمایشگاه های بین المللی 

استان واقع در پل شهرستان برگزار خواهد شد. 

رییس سازمان تولید اسکناس و مسکوك بانک مرکزی از ورود 
اسکناس ۲000 تومانی با طرح جدید در روزهای پایانی سال خبر 

داد و گفت: سکه های بسته بندی نیز سال بعد به بازار می آید.
مجید صنیعی اظهار داشت: بانک مرکزی اسکناس نو برای شب 
عید را به میزان کافی در اختیار دارد و مشکلی در این زمینه برای 

پایان سال نداریم.
وی ب��ا بیان اینکه میزان اس��کناس ن��و برای پایان س��ال کافی 
اس��ت، گفت: برنامه ای برای چاپ اس��کناس نو در سال جاری 

نداریم.

رییس سازمان تولید اسکناس و مسکوك بانک مرکزی برنامه های این 
بانک برای توزیع اسکناس نو را همانند سال قبل دانست و گفت: 
بانک مرکزی برنامه جدیدی در حوزه اسکناس و مسکوکات ندارد 
و تنها همان اس��کناس دو هزار تومانی با طرح جدید که چندی 
 قبل از س��وی رییس جمهور رونمایی ش��د را وارد بازار خواهیم 

کرد.
صنیعی با تأکید براینکه مش��کلی برای تامین اسکناس در شب 
عید نداریم، در خصوص زمان ورود سکه های بسته بندی به بازار، 

تصریح کرد: این سکه ها سال بعد وارد بازار می شود.

خرید و فروش بلیط های بخت آزمایی و جایزه ای که مکلف می برد،  
چه حکمی دارد؟

حضرت آی�ت الله خامنه ای: خرید و ف�روش بلیط های بخت 
آزمایی صحیح نیست و شخصی که جایزه را برده است، مالک 

آن نمی شود و حق دریافت آن را ندارد.

یک معافیت مالیاتی دیگر 
از ابتدای 95

 راه برون رفت تحریم ها 
رونق اقتصادی است

دلایل کندی صادرات 
آبزیان به روسیه

نمایندگان با معافی��ت از مالی��ات و عوارض 
فعالیت های صندوق در حوزه بازار سرمایه از 
ابتدای سال 1395 موافقت کردند. نمایندگان 
با معافی��ت از مالیات و ع��وارض فعالیت های 
صندوق در حوزه بازار سرمایه از ابتدای سال 
1395 موافق��ت کردند. نماین��دگان مجلس 
شورای اسلامی، در جریان بررسی مواد الحاقی 
لایحه رفع موانع تولید رقاب��ت پذیر و ارتقای 
نظام مال��ی کش��ور ب��ا 140 رأی موافق، ۲۲ 
رأی مخالف و ش��ش رأی ممتن��ع از مجموع 
۲۲3 نماینده حاضر با ماده الحاقی ۲6 مبنی 
بر معافیت از مالیات و ع��وارض فعالیت های 
صندوق در حوزه بازار سرمایه از ابتدای سال 
1395 موافقت کردند. در جریان بررسی این 
ماده الحاق��ی محمد مهدی مفتح پیش��نهاد 
حذف این تبصره را مطرح کرد که با مخالفت 

نمایندگان مواجه شد.

دادستان کل کشور با تأکید بر اینکه تصدی گری 
دولت نسبت به بخش اقتصادی باید کاهش پیدا 
کند، گفت: ما در سال های گذشته تجربه خوبی از 
تصدی گری دولت در بخش اقتصادی نداشته ایم.

حجت الاسلام ابراهیم رئیسی اظهار داشت: امروز 
بر هیچ یک از دلسوزان انقلاب پوشیده نیست که 
رونق اقتصادی ضرورتی اجتناب ناپذیر و تحقق 
آن در گرو تعامل همه بخش های کش��ور به ویژه 

قوای سه گانه است.
دادستان کل کشور با اشاره به جلسه مسوولان با 
رهبری در خصوص اصل 44 قانون اساسی گفت: 
در این جلس��ه رهبر انقلاب تأکی��د کردند که ما 
در حوزه سیاس��ی، فرهنگی و اجتماعی گام های 
بلندی برداش��ته ایم اما هنوز در حوزه اقتصادی 

نیازمند کارهای جدی و یک جهش هستیم.
وی ادامه داد: برخی مش��کلات باعث شده که ما 
در حوزه تولید و رون��ق اقتصادی توانایی کمتری 

داشته باشیم .

مدیرکل دفتر بهب��ود کیفیت فرآوری و بهبود 
آبزیان شیلات با بیان اینکه پیش بینی می شود، 
طی یکسال 30 هزار تن آبزی به روسیه صادر 
ش��ود، گفت: تا پایان هفته ۲00 تن قزل آلا به 
این کش��ور صادر می کنیم. عیس��ی گلشاهی 
درباره اینکه چرا علیرغم اینکه قبلا گفته شده 
ایران برای صادرات آبزیان به روسیه پتانسیل 
بالایی دارد، هنوز شاهد حرکت بزرگ صادراتی 
به این کشور نبوده ایم، گفت: از مجوز صادرات 
به روسیه بیش از یک ماه نمی گذرد، بنابراین در 

این مدت کار زیاد قابل انجام نبوده است.
وی افزود: صادرکننده ها باید مسیر صادرات را 
ابتدا با محموله های کوچک تر آزمایش کنند، 
بنابراین قطعا در ابتدای کار تجار محموله های 
بزرگی را صادر نمی کنند.گلشاهی بیان داشت: 
باید در ابتدا شرایط گمرکی و شرایط بهداشتی 

کشور مقصد به درستی سنجیده شود.

سروکله تسهیلات بانکی
۶ ماهه هم پیدا شد

توافقنامه ترجیحی با ترکیه 
دست پخت دولت قبل!  

برخی بانک ها برای فرار از اجرای بخش��نامه های 
بان��ک مرک��زی، پرداخ��ت نوعی تس��هیلات با 
بازپرداخت ش��ش ماهه را به تجار و بازاریان کلید 
زده اند. شورای هماهنگی بانک های دولتی، کانون 
بانک ها و موسسات اعتباری در اواخر آذرماه امسال 
در نامه ای مشترك به بانک مرکزی، ضمن هشدار 
نس��بت به نرخ ش��کنی موسس��ات بدون مجوز، 
خواس��تار نظارت جدی این بانک ب��ر اجرای نرخ 

سود ۲۲ درصد شدند.
این اقدام در پی برگزاری جلس��ه مش��ترك آنها 
در مورد وضعیت نرخ س��ود بانکی ب��ود که در آن 
درباره وضعیت بسیار نامناسب نرخ سود بانک ها 
و موسسات اعتباری بحث شده بود. این در حالی 
است که برخی بانک ها برای فرار از بخشنامه های 
بان��ک مرک��زی در اقدام��ی به س��مت پرداخت 
تسهیلات شش ماهه به فعالان اقتصادی با شرایط 
ویژه رفته اند و به بازاریان پیشنهاد می کنند که از 

این نوع تسهیلات استفاده کنند.

قائم مقام وزی��ر صنعت در ام��ور تجارت پس 
از تش��دید انتقادها از توافقنام��ه ترجیحی با 
ترکیه گفت: توافقنام��ه ترجیحی با ترکیه که 
تولیدکنن��دگان صنعت نس��اجی درباره آن 
می کنن��د دس��ت پخت دولت قبل اس��ت که 

متأسفانه به این دولت به ارث رسیده است.
 احسان سلطانی، پژوهش��گر صنعت نساجی 
در خصوص توافقنامه ترجیحی با ترکیه اظهار 
کرد: به دلیل مسائل مختلفی از جمله فضای 
کس��ب و کار، هزینه های مالیاتی، سرمایه در 
 گردش و ... در شرایط نارقابتی و غیرعادلانه ای

 قرار داش��تیم. وی افزود: وزارت صنعت یکی 
از دلایل تعرفه های مناسب و ارائه تخفیف به 
صنعت پوشاك ترکیه را جلوگیری از قاچاق و 
کاهش آن اعلام کرده ولی متاسفانه مشاهده 
 ش��د که بعد از اجرای قان��ون، قاچاقچی هم

 هزینه اش را کاهش داده است.

اقتصاد و 
صن�عت

قیمت 1155 تومانی تعیین شده برای خرید تضمینی گندم 
در سال زراعی جاری از نظر کشاورزان متناسب با هزینه  تولید 

نیست و قیمت تضمینی مورد اقبال کارشناسان واقع نشد.
قیمت خرید تضمینی گندم برای سال زراعی جاری با افزایش 
105 تومان )با رش��د 10 درصدی( در هر کیلوگرم از 1050 
تومان س��ال گذش��ته به 1155 رس��ید. این افزایش قیمت 
اگرچه خوشایند اس��ت، اما از آنجا که جوابگوی هزینه های 
تولید نیست، مورد اقبال بسیاری از کارشناسان و کشاورزان 
واقع نشد. براساس این گزارش اکثر کارشناسان نرخ مناسب 

خرید تضمینی گندم در س��ال زراعی جاری را بین 1350 تا 
1500 تومان عنوان می کنند و معتقدند با افزایش چند برابری 
هزینه ها و نهاده های مورد نیاز  بخش کشاورزی تعیین چنین 

قیمت هایی انگیزه تولید را از کشاورز می گیرد.
براساس این گزارش در سال زراعی گذشته با قیمت تضمینی 
1050 تومان برای گندم معمولی و 1080 تومان برای گندم 
دوروم در مجموع حدود  شش میلیون و 800 هزار تن گندم 
از کشاورزان خریداری ش��د که میزان خرید گندم نسبت به 

سال 9۲ رشد 39 درصدی را نشان می دهد.

عضو کمیس��یون تلفیق بودجه مجلس گفت: دو سناریو در 
حال حاضر برای نفت وجود دارد که اختلاف 15 تا ۲0 دلاری 

با نظر دولت را نشان می دهد.
 سیدعبدالکریم هاشمی در مورد قیمت نفت در لایحه بودجه 
94 اظهار داشت: دو سناریو در این رابطه وجود دارد، نخست 
اصل قیمت 7۲ دلار بسته و تغییر آن شاکله و هماهنگی میان 

منابع و مصارف و کلان بودجه را به هم می ریزد.
وی با بی��ان اینکه امی��دواری برای افزای��ش قیمت نفت در 
سال آینده وجود دارد، گفت:  دولت معتقد است، از مکانیزم 

تخصیص در بودجه استفاده می کند و در نهایت به طرح ها و 
پروژه هایی به پیشرفت ندارد، اعتبار پرداخت نخواهد شد و از 

محل های مختلف صرفه جویی صورت گیرد.
هاشمی با اشاره به اینکه دولت نگران است، با در نظر گرفتن 
نف��ت 40 دلاری کل لایحه با مش��کل مواجه ش��ود، عنوان 
کرد: شب گذش��ته وارد بحث قیمت نفت ش��دیم و نظرات 
نماین��دگان نفت 55 ت��ا 60 دلاری را پیش��نهاد می دهند و 
 برخی با نظر دولت موافق هستند، اما هنوز رأی گیری نشده 

است.

۲ سناریوی نفتی مجلس برای بودجه 9۴ قیمت تضمینی گندم مورد اقبال کارشناسان واقع نشد

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

اخبــار

منابع و ظرفیت های اقتصاد مقاومتی
 در نظام اسلامی 

سیدمهدی سلطانی: در مس��یر پیاده س��ازی اقتصاد مقاومتی و 
توسعه پایدار آن لازم است به منابع و ظرفیت های اقتصاد مقاومتی 
توجه جدی ش��ود و در به کار بس��تن و عملی کردن آنها اقدام لازم 
صورت پذیرد. مهم ترین منابع و ظرفیت های موجود عبارت است از: 

1- ذخایر عظیم زیرزمینی 
۲- منابع غنی و متنوع داخلی 

3- صنایع گسترده و کارآمد ملی 
۴- زیرساخت های گسترده ملی و داخلی 

5- نیروی انسانی متعهد و کارآمد 
۶- عزم راسخ ملی در تحقق و گسترش اقتصاد مقاومتی 

7- رویکرد عمومی مل��ت به خ��ود اتکایی اس��تراتژیک در عرصه 
اقتصادی 

ارزش کارت بازرگانی در نظام قضایی 
کمتر از جواز کسب است 

رییس اتاق بازرگانی ایران گفت: پروانه بهره ب��رداری یک کارخانه دار یا 
کارت بازرگانی فعال اقتصادی در نظام قضا ارزشش حتی کمتر از یک جواز 
کسب است، در حالی که ممکن است میلیاردها تومان ارزش داشته باشد.

غلامحسین شافعی گفت: یکی از عوامل تسهیل کننده فضای کسب و کار 
که قوه قضائیه می تواند نقش بی بدیلی را ایفا کند، امنیت سرمایه گذاری 
و امنیت قضایی در این زمینه اس��ت. وی با تأکید ب��ر اینکه قوه قضائیه 
می تواند زمینه توسعه اقتصادی را با ایجاد فضای امن فراهم کند، افزود: 
اگر پرونده های موجود در قوه قضائیه ریشه اقتصادی دارد، با توسعه فضای 

اقتصادی تا حد زیادی گرفتاری  قوه قضائیه کاهش می یابد.
ش��افعی تصریح کرد: اقدامات این قوه در چند س��ال گذشته در راستای 
کمیته های حمایت قضایی از سرمایه گذاری و نزدیک شدن قوه و قضات 
به مجموعه های اقتصادی در بسیاری از استان ها تحول ایجاد کرده است. 
قضات از نزدیک با فعالیت های اقتصادی آش��نا شده اند و نوع نگرش آنها 
نس��بت به فعالان اقتصادی تغییر کرده اس��ت. وی در پایان حضور افراد 

حرفه ای در کمیته های حل اختلاف را الزامی دانست.

 در بحث مبارزه با فساد اقتصادی
 برای هیچ کس حاشیه امن نداریم

دادستان کل کشور با تاکید بر اینکه وظیفه قوه قضائیه برخورد با مفسدان 
اقتصادی است، گفت: ما در این زمینه برای هیچ فرد یا افرادی حاشیه امن 
نمی شناسیم. حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی در خصوص پرونده های 
اقتصادی گفت: در قانون پیش بینی شده که پرونده های فساد اقتصادی 
پس از حکم قطعی در مرحله تجدید نظر یا دیوان عالی کشور باید به اطلاع 
عموم مردم برسد. وی افزود: در این راستا سایتی وجود دارد که احکامی 
که قطعی می شود توسط آن سایت و یا از طریق سخنگوی قوه قضائیه به 
اطلاع عموم می رس��د، بنابراین باید اجازه داد مراحل دادرسی یا تحقیق 
انجام و بعد اعلام شود. دادستان کل کشور تصریح کرد: اگر فعال اقتصادی 
یا افرادی در مجموعه آن مرتکب تخلف ش��وند حتماً رسیدگی صورت 

می گیرد اما باید ساز و کاری از ناحیه دولت فراهم شود.
رئیسی تصریح کرد: اگر زمینه فساد وجود داشته باشد افراد سودجو ورود 
می کنند و رونقی برای فس��اد نخواهند گذاشت به همین جهت پیش از 
هرکس خود آن دس��تگاه و یا در بخش های دولتی خودشان باید نظارت 

داشته باشند.

 گسترش اشتغال زنان در تعاونی ها 
در دستور کار

 معاون تعاون وزیر کار با اش��اره به نقش گسترده زنان در تعاونی ها افزود:
 10 درصد تعاونی ها توسط زنان اداره می شود.

حمید کلانتری با اشاره به اینکه برای ارتقای مشارکت اجتماعی زنان باید 
به مسائل مختلفی توجه شود گفت: یکی از این زمینه ها آموزش عالی است 

و دیگری ظرفیت  سازی تشکیلاتی است.
کلانتری با بیان اینکه یکی از بهترین ظرفیت ها برای مشارکت زنان حضور 
در تعاونی هاس��ت، بیان کرد: یکی از مس��ائل مطرح در حوزه تعاون این 
است که از دیدگاه جهانی بحث جنسیت عامل محدود کننده محسوب 
نمی ش��ود. معاون تعاون وزیر کار با بیان اینکه در وزارت تعاون کار و رفاه 
اجتماعی به دنبال فراهم کردن زمینه ای برای گسترش اشتغال زنان در 
امر تعاون هس��تیم گفت: حمایت از تسهیلات اش��تغالزایی برای زنان با 
همکاری بانک توس��عه تعاون و صندوق مهر امام رضا فراهم شده است. 
همچنین به دنبال فراهم شدن تعاونی های زنان در نمایشگاه های داخلی 
و خارجی هستیم. وی افزود: زنان 50 درصد جمعیت کشور را دارا هستند و 
با مذاکره با کمیته امداد امام خمینی)ره( فعالیت های خوبی را برای توسعه 

تعاونی های زنان سرپرست خانوار آغاز کرده ایم.

وزیر امور خارجه کشور پرتغال گفت: ایجاد 
خ��ط هوای��ی اصفه��ان- 
لیسبون  راهکاری مناسب 
برای افزایش سطح روابط 
دو کشور و ارتقا همکاری 
در زمینه های گردشگری 

و تجاری است. 
»روی ماشه ته«)Rui Machete( که به 
همراه هیات تجاری از پرتغال در  نشس��ت 
 بررسی فرصت های تجاری و سرمایه گذاری

پرتغال و اصفهان در اتاق اصفهان ش��رکت 
داش��ت، افزود: دانشگاه لیس��بون یکی از 
دانش��گاه های برتر و جزو 100 دانش��گاه 
معتب��ر دنی��ا محس��وب م��ی ش��ود و در 
 زمینه مبادله دانش��جو و اس��تاد و همچنین

همکاری های علمی نیز دو شهر اصفهان و لیسبون می توانند 
بستر توس��عه را فراهم آورند. وی ادامه داد: با توجه به آغاز 
فصل جدیدی در روابط خارجه ایران اکنون فرصت مناسبی 
برای ارتقا همکاری میان دو کش��ور است و اصفهان با وجود 
جاذبه های گردش��گری فراوان می تواند مقصد گردشگران 
پرتغالی باش��د. روی ماش��ه ته افزود:کش��ور پرتغال و شهر 
لیس��بون نیز دارای میراث فرهنگی ارزشمند، سواحل دریا 
و جاذبه های گردشگری فراوان است و بسیاری از ایرانی ها 
می توانند این کشور را به عنوان مقصد سفرهای خود در اروپا 
انتخاب کنند. وزیر امورخارج��ه پرتغال افزود:پرتغال دارای 
زیرساخت های مناسب گردش��گری مانند هتل های چند 
ستاره و با کیفیت، حمل و نقل پیشرفته است که هر سال نیز 

این زیر ساخت ها بهبود می یابند.

   فرصتی ب�رای ارتق�ا روابط تج�اری اصفهان و 
لیسبون

»رسول زرگرپور« اس��تاندار اصفهان در این نشست اظهار 
داشت: سه ماه پیش وزیر فرهنگ کشور پرتغال 
از اصفهان بازدید کردند و پس از آن پیش��نهاد 
شد وزیر خارجه این کش��ور همراه با یک هیات 
تجاری برای توس��عه روابط دو کشور از اصفهان 
بازید داشته باش��ند و اکنون این فرصت فراهم 

شده است. 
وی ادامه داد: ایران و پرتغال سابقه ای 500 ساله 
در مبادلات تجاری دارند و با وجود فراز و نشیب ها 
اکنون در ش��رایطی قرار داریم که دو کش��ور با 
توجه به مزیت های خود توسعه روابط تجاری را 

مد نظر قرار دهند.
ایران و ش��هر اصفهان نیز با توجه به مزیت های 
گردش��گری و فرص��ت ه��ای س��رمایه گذاری 
خواس��تار افزایش مبادلات بیشتر این دو کشور 

است.
»ماریا داماس«MarloDamasNunesسفیر پرتغال در 
ایران ضمن اعلام اینکه روابط ایران و پرتغال به مرور در حال 
گسترش و دس��تیابی به قراردادهای همکاری متقابل است 
افزود: در آینده نزدیک بار دیگر هی��ات جدیدی از اصفهان 
بازدید خواهند داشت و سفارت پرتغال پیگیر ارتقای سطح 

همکاری های دو کشور خواهد بود.
وی افزود: یک قرارداد همکاری اقتصادی در این س��فر بین 
سازمان سرمایه گذاری های پرتغال)ICF( و اتاق بازرگانی 
ایران به امضا خواهد رس��ید و مطابق بر آن دو کشور زمینه 
 های مختل��ف اقتصادی را برای س��رمایه گ��ذاری انتخاب 

می کنند. 
خسرو کسائیان، رییس  اتاق اصفهان در این نشست با اشاره 
به ظرفیت های اقتصادی اس��تان اصفه��ان گفت: اصفهان 
صنعتی ترین شهر کشور به شمار می آید که می تواند زمینه 

همکاری های صنعتی بین ایران و پرتغال را فراهم سازند.

بازار میوه زمس��تان س��ال جاری، روزهای 
پرفراز و نش��یبی را می گذراند. یک روز با 
کمبود و گرانی گوجه روبه رو می ش��ویم و 
روزی با افزایش قیمت م��وز و این روزها با 
کمبود و گرانی ان��واع مرکبات به خصوص 

پرتقال مواجهیم. 
باوجود اینک��ه تنوع میوه های زمس��تانی 
بسیارکم اس��ت و از طرفی مصرف مرکبات برای جلوگیری و 
درمان بیماری های فصل زمستان لازم است کمبود وگرانی 

آن بسیار به چشم می آید.

   سرمازدگی درختان پرتقال در شمال کشور
رییس اتحادیه خرده فروش��ان می��وه و تره ب��ار اصفهان در 
خصوص علت کمبود و گرانی پرتقال در بازارمیوه همه شهرها 
ازجمله اصفهان گفت: دلیل اصلی افزایش قیمت پرتقال، نابود 
شدن مقادیر زیادی پرتقال به علت سرمای زودرس در مناطق 
شمال کشور و نیز مناطق مرکزی همچون فارس، که کشت 

کننده اصلی پرتقال در ایران هستند می باشد.
نوروزعلی اسماعیلی اذعان داشت:یکی دیگر ازعوامل افزایش 
قیمت پرتقال در ایران انحصار این میوه در دست عده معدودی 
است، به نحوی که در شمال کشور و نیز منطقه فارس تعداد 
افرادی که دست اندرکار توزیع پرتقال به سایر شهرستان های 

کشور هستند به تعداد انگشتان یک دست هم نمی رسد.
وی ادامه داد: متاس��فانه قیم��ت پرتقال روز ب��ه روز درحال 
افزایش اس��ت و این افزایش تا جایی پیش می رود که مردم 

قدرت خرید داشته باشند، این وضعیت واقعا تاسف باراست.
رییس اتحادیه خرده فروش��ان میوه و تره بار اصفهان تاکید 
کرد: با توجه به اینکه درحال س��پری روزهای پایانی س��ال 
هستیم و به ایام عید نوروز نزدیک می شویم، برای جلوگیری 
از تنش بازار به علت کمبود و گرانی پرتقال، دولت باید از هم 
اکنون برنامه ریزی های لازم برای واردات این میوه پرمصرف 

را فراهم کند.
اسماعیلی عنوان کرد: قیمت انواع مرکبات به خصوص پرتقال 
نسبت به سال گذش��ته افزایش بی رویه ای را تجربه کرده و 

اکنون هم ماه به ماه قیمت پرتقال در حال  افزایش است.

   تف�اوت قیمت پرتقال ناش�ی از تف�اوت کیفیت 
آن است

وی متغیر بودن قیمت پرتقال در مناطق مختلف شهر اصفهان 
را ناش��ی از تفاوت کیفیت آن دانست و گفت: مسلم است که 
محصول پرتقال مرغوب بسیار گران تر از پرتقال بی کیفیت 

در بازاراست.
رییس اتحادیه میادین میوه و تره بار اصفهان نیز درباره نوس��ان 
قیمت این روزهای بازارمیوه اصفهان  گفت: در حال حاضر بیشتر 
اقلام میوه مصرف��ی در اصفهان وارداتی اس��ت و در زمان های 
مختلف با نوس��ان قیمت مواجهیم که همین امر باعث می شود 

مردم گاه از قیمت ها راضی و گاهی ناراضی باشند.
ناصر اطرج اظهار داشت: قیمت میوه شب عید امسال بستگی 

به میزان ذخیره میوه در سردخانه های کشور دارد.
وی افزود: بدیهی اس��ت، اگر انواع میوه به میزان مناس��ب با 
تقاضای مردم در س��ردخانه ها موجود باشد با کاهش قیمت 
روبه رو می شویم، اما از اکنون نمی توان پیش بینی  برای نرخ 

انواع میوه را داشته باشیم.
رییس اتحادیه میادین میوه و تره بار اصفهان تاکید کرد: نمی توان 
انتظار داشت که هرسال قیمت میوه ها همانند سال گذشته 
باشد، زیرا ممکن است در یکس��ال مانند سال جاری حوادث 
طبیعی درختان میوه را هدف خود قراردهند و در س��ال بعد 
به علت مطلوب بودن هوا، افزایش بار میوه درختان و کاهش 

قیمت ها را شاهد باشیم.
اطرج بیان داش��ت: البته در چنین مواردی که بازار با مشکل 
مواجه می ش��ود، س��ودجویان و دلالان ه��م فعالیت خود را 
افزایش می دهند و بازار را درگیر نابسامانی بیشتری می کنند.

هیات بلند پایه دیپلماتیک و بازرگانی پرتغال  ازگسترش روابط اقتصادی خبر داد ؛ 

ایجاد خط پرواز مستقیم اصفهان -  لیسبون
سریال افزایش قیمت میوه و صیفی جات در اصفهان دنباله دارشد

پرتقال؛ بحث برانگیزترین میوه این روزها !

محم�د 
شکرچیان

مهناز
 احمدی

روابط ایران و 
پرتغال به مرور 

در حال گسترش 
و دستیابی به 
قراردادهای 

همکاری متقابل 
است



آذرم��اه  س��ال ج��اری ب��ود ک��ه مع��اون س��تاد 
مب��ارزه با م��واد مخدر با اش��اره به افزایش کش��ت 
 م��واد مخ��در در افغانس��تان و اش��تغال بی��ش از 
۴۱۱ هزار افغان��ی در این بخ��ش، از کاهش قیمت 
تریاک به پایین ترین حد خود و ادامه داشتن افزایش 

کشت در افغانستان خبر داد. 
آمارها نش��ان می دهد  افغانس��تان امروز، بیشترین سطح کشت 
مواد مخدر در طول ۱3 س��ال گذش��ته رابه خود اختصاص داده 
است. امس��ال 260 هزار هکتار از مزارع افغانس��تان به زیر کشت 

مواد مخدر رفته است.
برداش��ت حداکث��ری از زمین ه��ای زیرکش��ت خش��خاش در 

افغانس��تان و گس��تردگی س��طح زیر کش��ت این ماده مخدر در 
این کش��ور باعث ش��ده اس��ت که قیمت تریاک ب��ه پایین ترین 
حد موج��ود خود در چندس��ال اخیر برس��د. درح��ال حاضر در 
اس��تانی همانن��د اصفه��ان ک��ه چه��ارراه مواصلات��ی حم��ل 
و نقل کش��ور را به خ��ود اختص��اص داده، تری��اک همچنان در 
 صدر کش��فیات ق��رار دارد. با وج��ود این آم��ار معتادان نش��ان 
م��ی ده��د ک��ه همچن��ان آمفتامین ه��ا و شیش��ه، مق��ام اول 
مص��رف را از آن خ��ود کرده اس��ت.با وج��ود این بررس��ی های 
زیرپوس��تی و افزای��ش س��طح زی��ر کش��ت تریاک ک��ه کاهش 
قیمت ای��ن م��اده افیون��ی را در پی داشته،نش��ان م��ی دهد که 
بای��د در انتظ��ار تغیی��ر الگ��وی مص��رف و بازگش��ت هروئین به 

 میان معت��ادان باش��یم ک��ه در ای��ن ص��ورت مت��ادون درمانی 
می تواند شیوه پسندیده ای برای ترک اعتیاد تلقی شود.

   سنتی ها گوی سبقت را ربودند
قائ��م مقام دبی��رکل مبارزه ب��ا م��واد مخدرآبان ماه س��ال جاری 
طی س��خنانی اعلام کرده اس��ت که تری��اک، هروئین و شیش��ه، 
 پرمص��رف تری��ن م��واد مخ��دردر ای��ران اس��ت که بیش��ترین 

مصرف کنندگان این مواد نیز بین سنین ۱5 تا 6۴ سال هستند.
علیرضا جزینی همچنین تصریح می کند به دلیل باورهای غلط در 
سطح جامعه میان جوانان و زنان مصرف مواد آمفتامین دار)همان 

شیشه( رو به افزایش است.
برآورد آمار نشان می دهد هنوز هم در بین مصرف کنندگانی که 
سنی از آنها گذشته است و افرادی که از مصرف کنندگان تفننی 
مواد مخدر به حس��اب می آیند، تریاک و س��پس هروئین در رده 

نخست ایستاده اند و شیشه در میان جوانان محبوب است.
با این وجود تغییر الگوی مصرف م��واد در ایران منوط به وضعیت 
الگوی کش��ت و بالا پایین ش��دن قیمت مواد و البت��ه تفکر مافیا 
بس��تگی دارد.س��عید صفاتیان، رییس کارگروه کاهش تقاضا در 
کمیته مس��تقل مبارزه با موادمخدر مجمع تش��خیص مصلحت 
نظام به تازگی ط��ی مقاله ای که در روزنامه ایران منتش��ر کرده، 
تغییر الگوی مصرف مواد را به حضور یا عدم حضور نیروهای ناتو 

در افغانستان مرتبط کرده است.
صفاتی��ان معتقد اس��ت ک��ه اگرخ��روج نیروهای نات��و موجب 
افزای��ش ناامنی در کش��ور و به وی��ژه در اس��تان های جنوبی که 
تولی��د م��واد مخ��در را ب��ه عه��ده دارند ش��ود، موج��ب تولید 
بیش��تر مواد مخ��در در ای��ن مناطق و قدرتمند ش��دن بیش��تر 
 گروه ه��ای تن��درو مانن��د طالبان می ش��ود ک��ه تولید بیش��تر 
مواد مخ��در می تواند ب��ه کاه��ش قیم��ت آن و تمایل بیش��تر 
مصرف کنندگان به سوی مخدر به جای روان گردان ها شود. یعنی 
باید ش��اهد تغییر الگوی مصرف از مواد پرخطر )روان گردان( به 

مواد کم خطر )تریاک( باشیم.

ام��ا در صورت��ی ک��ه  خ��روج نیروه��ای نات��و موج��ب تقویت 
امنیت در کش��ور افغانس��تان ش��ود، تولید مواد مخ��در کاهش 
یافته و ب��ا توجه به نی��از بازار مص��رف، الگوی مص��رف می تواند 
 به س��مت م��واد روان گ��ردان )ب��ا توجه به ب��الا رفت��ن قیمت 

مواد مخدر مانند تریاک و هروئین( پیش رود. 
این امر می توان��د برنامه های کاهش تقاضای کش��ورها در حوزه 

درمان، کاهش آس��یب و پیش��گیری از اعتیاد را دچار 
مشکل سازد.

با این وجود شواهد و سخنان جسته گریخته مسوولان 
کشوری نشان می دهد که تریاک و به خصوص هروئین 
در حال بازگشت به بازار مصرف است. اظهار نظردیگر 
 در این خصوص را دبیر ش��ورای هماهنگ��ی مبارزه با 
مواد مخدر اس��تان تهران ارائه داده ک��ه تغییر دوباره 
الگ��وی مصرف م��واد از صنعتی به س��نتی را به دلیل 
تبلیغات رس��انه ای و آموزش های مختلف در خصوص 
خطرات جبران ناپذی��ر مصرف مواد مخ��در صنعتی 

دانسته است.

   شیشه؛ گران تر از هروئین!
با افزایش قیمت دلار، نرخ انواع مواد مخدر نیز دستخوش 
صعودی درشت ش��د. به این مورد باید افزایش کنترل، 
دس��تگیری و فروپاش��ی باندهای حم��ل و توزیع مواد 

مخدر و رشد کشف را نیز افزود که به دلیل کاهش امنیت باندهای 
مواد مخ��در، روند افزای��ش قیمت ان��واع مواد مخ��در به خصوص   
 نوع س��نتی آن را -ک��ه عموما توس��ط ای��ن باندها حم��ل و نقل 

می شود-  نیز افروده است. 
با لو رفتن فرمول شیش��ه و برپا شدن آشپزخانه های تولید آن، به 
تدریج قیمت شیشه کاهش یافت، اما تغییرات شگرف دلار وتغییر 
قیمت مواد اولیه آن، قیمت این آمفتامین خطرناک نیز دستخو ش 
تغییر شد که این امر نیز می تواند به تغییر الگوی مصرف بینجامد.

فرمانده ناجا تنها کسی اس��ت که قیمت مواد مخدر را در ابتدای 
سال جاری رونمایی کرده است. 

به گفته سردار احمدی مقدم، قیمت هر کیلو هروئین ۱۴ میلیون 
تومان است که پیش از این سه میلیون تومان مبادله می شد. 

قیمت شیش��ه نیز از کیلویی س��ه تا چهار میلی��ون تومان به ۱7 

میلیون تومان رسیده که این افزایش قیمت موادمخدر در افزایش 
میزان وقوع  سرقت خرد و کاهش گرایش بسیار موثر است.

   خداحافظی با کراک
کراک ماده ای که از هروئین تغلیظ ش��ده تهیه شد و سپس مواد 
ناخالص و سمی دیگری نیز به آن افزوده شد تا سمیت آن افزایش 

یابد، گویا فقط در ایران مصرف می شود. 
اما شواهد نشان می دهد که به تدریج کراک در 

حال حذف است.
محقق و پدر علم آس��یب شناس��ی ایران، طی 
تحقیقاتی که انجام داده، بازگش��ت هروئین را 
تایید می کند.به گفت��ه ابهری، با توجه به تغییر 
الگوی مصرف در کشور در حال حاضر هروئین 
جانشین کراک و تریاک شده و این روند تا پایان 

سال با سرعت ادامه خواهد داشت.
این استاد دانشگاه شهید بهشتی درباره سن ابتلا 
به اعتیاد می گوید:» با توجه به بررسی های تجربی 
 و نظری س��ن اعتیاد در کش��ور از ۱6 سال شروع 
می شود و حتی اعتیاد در 80 س��الگی هم وجود 
دارد. اما عمومیت معتادان یعنی تمرکز سنی آنها 

بین 20 تا 35 سال است. « 
به گفته او 70 درصد مصرف کنندگان س��نتی 
تریاک، هروئین، کراک و ش��یره به هروئین گرایش پیدا کرده اند 

و در بین معتادان به مواد، روان گردان شیشه جایگاه اول را دارد.

   اصفهان دررتبه19مصرف مواد مخدر
 کارش��ناس مس��وول دفتر اعتی��اد بهزیس��تی اصفه��ان، اعلام 
می کند که اصفهان در رتبه۱9مصرف مواد مخدر قرار گرفته است. 
ب��ه گفته ناج��ی، مهم تری��ن م��واد مخدرمصرف��ی در اصفهان، 
افی��ون، س��یگار، ن��اس، م��واد مح��رک و توه��م زا، حش��یش، 
آرام بخ��ش و ال��کل اس��ت. بدی��ن ترتی��ب م��واد مح��رک و 
توه��م زا رتب��ه س��وم مص��رف در اصفه��ان را دارد . ام��ا  بای��د 
 دیدب��ا تغیی��ر الگ��وی مص��رف این ج��دول تاچ��ه ح��د تغییر 
می کند که به ط��ور حتم الگوهای پیش��گیری و ت��رک مواد نیز 

دستخوش تغییر خواهد شد.
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

بی توجهی به سلامت روان جامعه
به نظر می رس��د در سیاس��ت گذاری های کلان کش��ور، بعد 
اجتماعی و معنوی رها شده است. محققان سلامت روان اعلام 

کرده اند 25 میلیون ایرانی بیماری روانی دارند. 
سال 79 ش��یوع بیماری های روانی 2۱ درصد بود در حالی که 
اکنون این رقم ب��ه  3۴ و 9 دهم درصد افزایش یافته اس��ت و 
طبق پیمایش های کش��وری و داده های اولیه ای��ن روند رو به 

افزایش است.
در رتبه بندی نشاط ملت های جهان، در سال 2006 رتبه ایران 
در میان ۱70 کشور 96 بود. اکنون با توجه به اینکه در نمودار 

توزیع جمعیت ایران بیشتر به سمت سنین بالای دوره جوانی 
متمایل است، می توان محاسبه کرد در ایران بیش از 25 میلیون 

بیمار روانی در کنار  دیگر افراد سالم، زندگی می کنند.
محققان و چه��ره های دانش��گاهی باره��ا هش��دار داده اند، 
تهدید س��لامت ایرانی ها، ابت��دا با بیماری ه��ای روانی انجام 
می ش��ود. مطابق آمار بیش��ترین ب��ار بیماری ه��ا در ایران به 
بیماری های روانی، حوادث و تصادفات و امراض قلبی- عروقی 
 اختصاص دارد.متخصصان، اصلی ترین عوامل مربوط به ش��یوع 
بیماری های روانی را متوجه بخش دولتی -که عهده دار سلامت 

مردم اس��ت- می دانند. نبودِ برنامه ای مشخص در این زمینه 
از س��وی وزارت بهداش��ت، ضعف نظارت، اجرا نشدن قوانین 
و ضوابط موجود مش��کلاتی اس��ت که بر سر راه س��اماندهی 
بیماری های روانی در کش��ور وجود دارد.فرار مردم از مراجعه 
به مراکز مشاوره روان پزش��کی به علت انگ خوردن، از جمله 
دلایل افزایش این مشکلات است.عمده برنامه های کشوری در 
برخی حوزه های خاص- و نه همه حوزه های س��لامت روانی و 
اجتماعی- تعریف ش��ده و معطوف کودکان، زنان و سالمندان 
است و به سلامت روان مردان جوان و میانسال آسیب می رساند 

و حتی سبب اختلالات جنسی با منشأروانی نیز می شود.
تبعات روانی منفی تجرد در این برنامه ها توجه چندانی نشده و 
نمی شود. محققان می گویند بیماری های روانی یکی از عوامل 
اصلی بروز جرای��م و ناهنجاری های اجتماع��ی مانند کودک 
آزاری،خش��ونت های خیابان��ی، قتل و حت��ی اختلافات مالی 
است. گفته می شود در س��ال 88، اصلی ترین عامل شکایات 
مردم از همدیگر »ضرب و جرح« بوده که نشان می دهد آستانه 
تحمل افراد به دلیل مش��کلات فراوان زندگی، به شدت پایین 

آمده است. 

تغییر الگوی مصرف در راه است؛

بازگشت هروئین به جمع معتادان

لیلی
زواره ای

با توجه به تغییر 
 الگوی مصرف 

در کشور در حال 
حاضر هروئین 
جانشین کراک
 و تریاک شده 

و این روند تا پایان 
سال با سرعت 

ادامه خواهد داشت

آذرم��اه  س��ال ج��اری ب��ود ک��ه مع��اون س��تاد 
مب��ارزه با م��واد مخدر با اش��اره به افزایش کش��ت 
 م��واد مخ��در در افغانس��تان و اش��تغال بی��ش از 
۴۱۱ هزار افغان��ی در این بخ��ش، از کاهش قیمت 
تریاک به پایین ترین حد خود و ادامه داشتن افزایش 

کشت در افغانستان خبر داد. 
آمارها نش��ان می دهد  افغانس��تان امروز، بیشترین سطح کشت 
مواد مخدر در طول ۱3 س��ال گذش��ته رابه خود اختصاص داده 
است. امس��ال 260 هزار هکتار از مزارع افغانس��تان به زیر کشت 

مواد مخدر رفته است.
برداش��ت حداکث��ری از زمین ه��ای زیرکش��ت خش��خاش در 

افغانس��تان و گس��تردگی س��طح زیر کش��ت این ماده مخدر در 
این کش��ور باعث ش��ده اس��ت که قیمت تریاک ب��ه پایین ترین 
حد موج��ود خود در چندس��ال اخیر برس��د. درح��ال حاضر در 
اس��تانی همانن��د اصفه��ان ک��ه چه��ارراه مواصلات��ی حم��ل 
و نقل کش��ور را به خ��ود اختص��اص داده، تری��اک همچنان در 
 صدر کش��فیات ق��رار دارد. با وج��ود این آم��ار معتادان نش��ان 
م��ی ده��د ک��ه همچن��ان آمفتامین ه��ا و شیش��ه، مق��ام اول 
مص��رف را از آن خ��ود کرده اس��ت.با وج��ود این بررس��ی های 
زیرپوس��تی و افزای��ش س��طح زی��ر کش��ت تریاک ک��ه کاهش 
قیمت ای��ن م��اده افیون��ی را در پی داشته،نش��ان م��ی دهد که 
بای��د در انتظ��ار تغیی��ر الگ��وی مص��رف و بازگش��ت هروئین به 

 میان معت��ادان باش��یم ک��ه در ای��ن ص��ورت مت��ادون درمانی 
می تواند شیوه پسندیده ای برای ترک اعتیاد تلقی شود.

   سنتی ها گوی سبقت را ربودند
قائ��م مقام دبی��رکل مبارزه ب��ا م��واد مخدرآبان ماه س��ال جاری 
طی س��خنانی اعلام کرده اس��ت که تری��اک، هروئین و شیش��ه، 
 پرمص��رف تری��ن م��واد مخ��دردر ای��ران اس��ت که بیش��ترین 

مصرف کنندگان این مواد نیز بین سنین ۱5 تا 6۴ سال هستند.
علیرضا جزینی همچنین تصریح می کند به دلیل باورهای غلط در 
سطح جامعه میان جوانان و زنان مصرف مواد آمفتامین دار)همان 

شیشه( رو به افزایش است.
برآورد آمار نشان می دهد هنوز هم در بین مصرف کنندگانی که 
سنی از آنها گذشته است و افرادی که از مصرف کنندگان تفننی 
مواد مخدر به حس��اب می آیند، تریاک و س��پس هروئین در رده 

نخست ایستاده اند و شیشه در میان جوانان محبوب است.
با این وجود تغییر الگوی مصرف م��واد در ایران منوط به وضعیت 
الگوی کش��ت و بالا پایین ش��دن قیمت مواد و البت��ه تفکر مافیا 
بس��تگی دارد.س��عید صفاتیان، رییس کارگروه کاهش تقاضا در 
کمیته مس��تقل مبارزه با موادمخدر مجمع تش��خیص مصلحت 
نظام به تازگی ط��ی مقاله ای که در روزنامه ایران منتش��ر کرده، 
تغییر الگ��وی مصرف مواد را ب��ه حضور یا عدم حض��ور نیروهای 
ناتو در افغانس��تان مرتبط کرده اس��ت.صفاتیان معتقد است که 
اگرخروج نیروهای ناتو موجب افزایش ناامنی در کشور و به ویژه 
در استان های جنوبی که تولید مواد مخدر را به عهده دارند شود، 
موجب تولید بیش��تر مواد مخدر در این مناطق و قدرتمند شدن 
 بیش��تر گروه های تندرو مانند طالبان می ش��ود که تولید بیشتر 
مواد مخ��در می تواند ب��ه کاه��ش قیم��ت آن و تمایل بیش��تر 
مصرف کنندگان به سوی مخدر به جای روان گردان ها شود. یعنی 
باید ش��اهد تغییر الگوی مصرف از مواد پرخطر )روان گردان( به 

مواد کم خطر )تریاک( باشیم.
ام��ا در صورت��ی ک��ه  خ��روج نیروه��ای نات��و موج��ب تقویت 

امنیت در کش��ور افغانس��تان ش��ود، تولید مواد مخ��در کاهش 
یافته و ب��ا توجه به نی��از بازار مص��رف، الگوی مص��رف می تواند 
 به س��مت م��واد روان گ��ردان )ب��ا توجه به ب��الا رفت��ن قیمت 

مواد مخدر مانند تریاک و هروئین( پیش رود. 
این امر می توان��د برنامه های کاهش تقاضای کش��ورها در حوزه 

درمان، کاهش آسیب و پیشگیری از اعتیاد را دچار مشکل سازد.
با این وجود شواهد و سخنان جسته گریخته مسوولان 
کشوری نشان می دهد که تریاک و به خصوص هروئین 
در حال بازگشت به بازار مصرف است. اظهار نظردیگر 
در این خصوص را دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر اس��تان تهران ارائه داده که تغییر دوباره الگوی 
مصرف مواد از صنعتی به س��نتی را به دلیل تبلیغات 
رس��انه ای و آموزش های مختلف در خصوص خطرات 
 جب��ران ناپذیر مصرف م��واد مخدر صنعتی دانس��ته 

است.

   شیشه گران تر از هروئین!
با افزای��ش قیم��ت دلار، نرخ ان��واع مواد مخ��در نیز 
دس��تخوش صعودی درش��ت ش��د. به این مورد باید 
افزای��ش کنت��رل، دس��تگیری و فروپاش��ی باندهای 
حم��ل و توزیع م��واد مخ��در و رش��د کش��ف را نیز 
اف��زود که ب��ه دلیل کاه��ش امنی��ت بانده��ای مواد 

مخ��در، رون��د افزای��ش قیمت ان��واع م��واد مخدر ب��ه خصوص   
 نوع س��نتی آن را -که عموما توس��ط ای��ن باندها حم��ل و نقل 

می شود-  نیز افروده است. 
با لو رفتن فرمول شیش��ه و برپا شدن آشپزخانه های تولید آن، به 
تدریج قیمت شیشه کاهش یافت، اما تغییرات شگرف دلار وتغییر 
قیمت مواد اولیه آن، قیمت این آمفتامین خطرناک نیز دستخو ش 
تغییر شد که این امر نیز می تواند به تغییر الگوی مصرف بینجامد.
فرمان��ده ناج��ا تنه��ا کس��ی اس��ت ک��ه قیم��ت م��واد مخدر 
بت��دای س��ال ج��اری رونمای��ی ک��رده اس��ت. ب��ه  را درا
 گفت��ه س��ردار احم��دی مق��دم، قیم��ت ه��ر کیل��و هروئی��ن 
۱۴ میلیون تومان است که پیش از این سه میلیون تومان مبادله 
می شد. قیمت شیشه نیز از کیلویی سه تا چهار میلیون تومان به 
۱7 میلیون تومان رس��یده که این افزایش قیم��ت موادمخدر در 

افزایش میزان وقوع  سرقت خرد و کاهش گرایش بسیار موثر است.

   خداحافظی با کراک
کراک ماده ای که از هروئین تغلیظ ش��ده تهیه شد و سپس مواد 
ناخالص و سمی دیگری نیز به آن افزوده شد تا سمیت آن افزایش 

یابد، گویا فقط در ایران مصرف می شود. 
اما شواهد نشان می دهد که به تدریج کراک در 

حال حذف است.
محقق و پدر علم آس��یب شناس��ی ایران، طی 
تحقیقاتی که انجام داده، بازگش��ت هروئین را 

تایید می کند.
به گفته ابهری، با توج��ه به تغییر الگوی مصرف 
در کش��ور در حال حاض��ر هروئین جانش��ین 
کراک و تریاک ش��ده و این روند تا پایان سال با 
سرعت ادامه خواهد داش��ت.این استاد دانشگاه 
 ش��هید بهش��تی درباره س��ن ابتلا ب��ه اعتیاد 
می گوید:» با توجه به بررس��ی ه��ای تجربی و 
نظری سن اعتیاد در کشور از ۱6 سال شروع می 
شود و حتی اعتیاد در 80 سالگی هم وجود دارد. 
اما عمومیت معتادان یعنی تمرکز سنی آنها بین 

20 تا 35 سال است. « 
به گفته او 70 درصد مصرف کنندگان س��نتی 
تری��اک، هروئین، کراک و ش��یره به هروئین گرای��ش پیدا کرده 
 اند و در بین معت��ادان به مواد، روان گردان شیش��ه جایگاه اول را 

دارد.

   اصفهان دررتبه19مصرف مواد مخدر
 کارش��ناس مس��وول دفتر اعتی��اد بهزیس��تی اصفه��ان، اعلام 
م��ی کن��د ک��ه اصفه��ان در رتبه۱9مصرف م��واد مخ��در قرار 
گرفته اس��ت. به گفته ناج��ی، مهم ترین م��واد مخدرمصرفی در 
 اصفهان، افیون، س��یگار، ناس، مواد محرک و توهم زا، حشیش، 
آرام بخش و الکل اس��ت. بدین ترتیب مواد محرک و توهم زا رتبه 
سوم مصرف در اصفهان را دارد که باید دید با تغییر الگوی مصرف 
این جدول تاچ��ه حد تغییر م��ی کند که به طور حت��م الگوهای 

پیشگیری و ترک مواد نیز دستخوش تغییر خواهد شد.
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

بی توجهی به سلامت روان جامعه
به نظر می رس��د در سیاس��ت گذاری های کلان کش��ور، بعد 
اجتماعی و معنوی رها شده است. محققان سلامت روان اعلام 

کرده اند 25 میلیون ایرانی بیماری روانی دارند. 
سال 79 ش��یوع بیماری های روانی 2۱ درصد بود در حالی که 
اکنون این رقم ب��ه  3۴ و 9 دهم درصد افزایش یافته اس��ت و 
طبق پیمایش های کش��وری و داده های اولیه ای��ن روند رو به 

افزایش است.
در رتبه بندی نش��اط ملت های جهان، در س��ال 2006 رتبه 
ایران در میان ۱70 کش��ور 96 بود. اکنون با توجه به اینکه در 

نمودار توزیع جمعیت ایران بیشتر به سمت سنین بالای دوره 
جوانی متمایل است، می توان محاسبه کرد در ایران بیش از 25 
میلیون بیمار روانی در کنار  دیگر افراد سالم، زندگی می کنند.

محققان و چهره های دانشگاهی بارها هشدار داده اند، تهدید 
س��لامت ایرانی ها، ابتدا با بیماری های روانی انجام می شود. 
مطابق آمار بیش��ترین بار بیماری ها در ای��ران به بیماری های 
روانی، حوادث و تصادفات و ام��راض قلبی- عروقی اختصاص 
دارد.متخصصان، اصلی ترین عوامل مربوط به ش��یوع بیماری 
های روانی را متوجه بخش دولتی -که عهده دار سلامت مردم 

است- می دانند. نبودِ برنامه ای مشخص در این زمینه از سوی 
وزارت بهداش��ت، ضعف نظارت، اجرا نش��دن قوانین و ضوابط 
موجود مشکلاتی است که بر سر راه س��اماندهی بیماری های 
روانی در کشور وجود دارد.فرار مردم از مراجعه به مراکز مشاوره 
روان پزشکی به علت انگ خوردن، از جمله دلایل افزایش این 
مشکلات است.عمده برنامه های کشوری در برخی حوزه های 
خاص- و نه همه حوزه های سلامت روانی و اجتماعی- تعریف 
شده و معطوف کودکان، زنان و س��المندان است و به سلامت 
روان مردان جوان و میانسال آس��یب می رساند و حتی سبب 

اختلالات جنسی با منشأروانی نیز می شود.
تبعات روانی منفی تجرد در این برنامه ها توجه چندانی نشده و 
نمی شود. محققان می گویند بیماری های روانی یکی از عوامل 
اصلی بروز جرای��م و ناهنجاری های اجتماع��ی مانند کودک 
آزاری،خش��ونت های خیابان��ی، قتل و حت��ی اختلافات مالی 
است. گفته می شود در س��ال 88، اصلی ترین عامل شکایات 
مردم از همدیگر »ضرب و جرح« بوده که نشان می دهد آستانه 
تحمل افراد به دلیل مش��کلات فراوان زندگی، به شدت پایین 

آمده است. 

تغییر الگوی مصرف در راه است؛

بازگشت هروئین به جمع معتادان

لیلی
زواره ای

با توجه به تغییر 
 الگوی مصرف 

در کشور در حال 
حاضر هروئین 
جانشین کراک
 و تریاک شده 

و این روند تا پایان 
سال با سرعت 

ادامه خواهد داشت

اطلاعیه منطقه یازده شهرداری اصفهان  اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان )نوبت اول( 

نظر به اینکه قس��متی از عرصه و حق کرد و کش��ت و ریشه و حقآبه و کلیه حقوق مالکانه و زارعانه 
یک قطعه زمین کش��اورزی به پلاک ثبتی 19/953بخش 14 ثبت اصفهان به کدنوس��ازی 7-25-43 
متعلق به ورثه مرحوم حیدر صباغ به نام های ))ورثه مرحوم حسین صباغ شامل )کریم، یداله، حیدر،  
مهری و رضوان همگی صباغ( و ورثه مرحوم محمد صباغ شامل )فاطمه صفری، طیبه، علیرضا، مهدی، 
عبدالحسین همگی صباغ( و اسماعیل و فاطمه صباغ( و ورثه مرحوم غلامعلی صباغ به نام ورثه مرحوم 
معصومه صباغ شامل )فاطمه صفری صباغ و ورثه علی صباغ شامل )محمود و مهری صباغ( و ورثه 
مرحوم تقی صباغ شامل ) مرتضی، اکبر، زهرا و هاجر صباغ(( واقع در طرح خیابان بهشت قرار دارد 
و با توجه به اینکه توافقی حاصل نگردیده، لذا به جهت ضرورت اجرای طرح،  بدینوسیله برابر ماده 
واحده قانون نحوه تقویم ابنیه و املاک و اراضی مورد نیاز شهرداری مصوب 28 آبان 1370، به شما 
ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه از تاریخ نشر این آگهی نسبت به معرفی یک نفر کارشناس 
به عنوان معتمد و  پنج نفر کارشناس به عنوان مرضی الطرفین به شهرداری منطقه 11 واقع در رهنان، 
خیابان شهیدان غربی اقدام نمایند. لازم به ذکر است که کارشناسان می بایست جزء کارشناسان رسمی 
دادگستری  اصفهان متخصص در رشته کشاورزی بوده و در مهلت قانونی تعیین شده معرفی گردند. 

بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد.

نظر به اینکه ششدانگ مالکیت عرصه و اعیان و تمامی حق کسب و پیشه و سرقفلی 
بانک س��ینا ش��عبه کمرزرین به پلاک ثبتی 6026و 6026/1 بخش 3 ثبت اصفهان 
متعلق به بانک س��ینا واقع در خیابان علامه مجلس��ی- کوچه کمرزرین در مس��یر 
طرح عمرانی میدان امام علی )ع( قرار دارد و هیات کارشناسان رسمی دادگستری 
 ضمن بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 93/10/25را صادر 
نم��وده اند، ل��ذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر ماده 8 لایحه قانونی نحوه 
خرید و تملک اراض��ی و املاک برای اجرای طرح های عمومی، عمرانی و نظامی 
دولت مصوب 1358/11/17، بدینوسیله به نامبرده بالا و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ 
می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس از نشر این آگهی جهت انجام معامله طبق 

نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه سه واقع در خیابان کمال مراجعه نمایید.
 بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

روابط عمومی منطقه 11 شهرداری اصفهان  روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان 

آگهی فراخوان عمومی شناسایی پیمانکار 

سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان 

اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان )نوبت اول ( 

نظر به اینکه سه دانگ مالکیت عرصه و اعیان یکباب منزل مسکونی به پلاک ثبتی 
7347 بخش 3 ثبت اصفهان متعلق به عباس��علی ناصری واقع در میدان قیام ابتدای 
خیاب��ان ولیعصر در مس��یر طرح عمرانی می��دان امام علی )ع( ق��رار دارد و هیات 
کارشناس��ان رسمی دادگس��تری ضمن بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و 
نظری��ه مورخ 93/8/22را ص��ادر نموده اند، لذا با توجه ب��ه ضرورت اجرای طرح 
 و براب��ر ماده 8 لایحه قانون��ی نحوه خرید و تملک اراضی و ام��لاک برای اجرای 
ط��رح های عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوس��یله به 
نامبرده بالا و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس از 
نشر این آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه سه واقع 

در خیابان کمال مراجعه نمایید. 
بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان

شهرداری اصفهان در نظر دارد از تعدادی "نمایشگر  LCD,LED ( outdoor (هوشمند با قابلیت 
اتصال به ش��بکه های ارتباط��ی )ADSL, GSM  و ...(" به منظور تجهیز ایس��تگاه های حمل و نقل 

عمومی سطح شهر، جهت نمایش داده های مورد نیاز شهروندان استفاده نماید. 
لذا پیمانکارانی که در این زمینه دارای تجربه و نمونه کارهای موفق هستند؛ می توانند مدارک زیر را 
 info@ict.isfahan.ir  حداکثر تا پایان وقت اداری مورخ 93/11/20 به نش��انی پست الکترونیکی

ارسال نمایید. 
مدارک مورد نیاز: 

1-تصویر اساسنامه شرکت 
2-تصویر آگهی ثبت و تغییرات شرکت )مندرج در روزنامه رسمی کشور(

3-رزومه کاری شرکت و نمونه کارهای مشابه موفق انجام شده با تاییدیه کارفرما 
4-  مشخصات تفصیلی پروژه های نمایشگر مشابه انجام شده 

همچنین برای کسب اطلاعات بیشتر می توانید با شماره های 7-36617325-031 داخلی های 260 و 
217 و جهت دریافت تاییدیه مدارک ارسالی با داخلی 105 تماس بگیرید. 



 ذوب آهن امروز و پنجشنبه 
در فولادشهر تمرين خواهد كرد

تيم فوتبال ذوب آهن پيش از برگزاري ديدار خود مقابل پرسپوليس در 
هفته هجدهم رقابت هاي ليگ برتر دو جلسه تمريني را در فولادشهر به 
انجام خواهد رساند. تيم فوتبال ذوب آهن كه صبح ديروز در ورزشگاه ملت 
به تمرين پرداخت، امروز از س��اعت 14:30 در فولادشهر تمرين خواهد 
كرد،  روز چهارش��نبه در مجموعه ملت و روز پنجش��نبه نيز بار ديگر در 
فولادشهر به تمرين مي پردازد. سبزپوشان اصفهاني كه از 17 بازي پيشين 
خود 21 امتياز را كسب كرده اند در هفته هجدهم رقابت هاي ليگ برتر از 

ساعت 17 روز جمعه رو در روي تيم فوتبال پرسپوليس خواهند ايستاد.

رضايت شیخ سلمان از داوری آسیا
در حالی كه اي��ن مربی باتجرب��ه و برخی بازيکنان مه��م جام ملت های 
آسيا مثل كيس��وكه هوندا به نحوه قضاوت ها اعتراض داشته اند، رييس 
كنفدراسيون فوتبال آسيا از نحوه داوری ها ابراز رضايت و خشنودی كرد.

شيخ سلمان در مصاحبه ديروزش به روش��نی در اين باره صحبت كرد و 
گفت: در حالی كه اولين رقابت های آسيايی در سال 1956 با حضور چهار 
تيم برگزار شد، اين تورنمنت اكنون به 16 تيم گسترش يافته است و قرار 

است در سال 2019 به 24 تيم افزايش يابد.
شيخ سلمان از برگزاری جام ملت های آس��يا به صورت هر دو سال يکبار 
حمايت نکرد. شيخ سلمان نسبت به انتقادات مطرح شده در برخی رسانه ها 
در مورد برخی تصميمات داوری و مسافت طولانی سفر در استراليا گفت: 
از عملکرد داوران در جام ملت های آسيا بسيار خشنودم. بايد يادآور شوم 

كه داوران جام از ميان گروه برگزيده كنفدراسيون انتخاب می شوند.

دلخوری حقیقی از نقدهای غیرمنصفانه
عليرضا حقيقي، دروازه بان تيم ملي ايران با وجود دريافت سه گل در بازي 
مقابل عراق هنوز بهترين ركورد را در زمان بسته نگه داشتن دروازه بين 
دروازه بان هاي جام را دارد. دروازه بان 26 ساله تيم ملی فوتبال ايران كه 
در  دو تورنمنت جام جهانی و جام ملت ها  در هفت ديدار از دروازه  تيم ملی 
حراست كرده و نمايش قانع كننده و مناسبی داشته است، از فضای ايجاد 

شده پس از بازی عراق به شدت آزرده خاطر شده است.
حقيقی كه پس از ضربه محکم مهاجم عراق به دست و كتفش به سختی 
در ضربات پنالتی به ميدان رفت، به محض اتمام بازی با حملاتی از سوی 
پيشکس��وتان فوتبال ايران و اظهارنظركنندگان هميشگی مواجه شده 
است.  كارشناسانی كه البته ممکن است سليقه شان حضور يک دروازه بان 
ديگر در سنگر تيم ملی باش��د. حقيقی كه در حال حاضر در تيم پنافيل 
پرتغال بازی می  كن��د و از معدود لژيونرهای ايرانی ش��اغل در يک ليگ 
 خوب اروپايی است، انتظار اين حملات را نداش��ته و آنها را ناجوانمردانه

 می  داند. جالب اينکه از سه گل خورده او تنها يک گل به دليل اشتباه وی 
به ثمر رسيده كه با توجه به تجربه و سن و سال وی عملکرد بدی هم نيست.

رضايی؛  سرپرست هیأت شمشیربازی 
معاون توسعه ورزش اداره كل ورزش و جوانان استان اصفهان از انتخاب 
سرپرس��ت برای هيأت شمشيربازی اس��تان خبر داد.31 خردادماه 91 
مرتضی يزدخواس��تی در مجمع انتخاباتی هيأت شمش��يربازی استان 
اصفهان با اكثريت آرا به رياست اين هيأت رسيد اما 29 شهريورماه امسال 
بود كه به دليل مشغله كاری از سمت خود استعفا داد. هيأت شمشيربازی 
استان از آن زمان تا مدتی پيش بدون سرپرست اداره می شد. البته عليرضا 
امينازاده معاون توسعه ورزش اداره كل ورزش و جوانان استان از انتخاب 
سرپرست برای اين هيأت خبر داد. امينازاده در اين خصوص به ايمنا گفت: 
فرهاد رضايی دبير هيأت شمشيربازی و از مربيان و قهرمانان اين رشته 
به عنوان سرپرست اين هيأت معرفی شده است اما هنوز آگهی ثبت نام از 

كانديداهای رياست هيأت را منتشر نکرده ايم.
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اخبارکوتاه

شهبازی: صادقیان می تواند بازی كند عالیشاه: انتقام بازی جام حذفی را از ذوب می گیريم
مسوول نقل و انتقالات س��ازمان ليگ فوتبال گفت: مشکل حق 
رشد پيام صادقيان بين دو باشگاه ذوب  آهن و پرسپوليس است و 
ارتباطي به بازيکن ندارد. مصطفی شهبازی درباره اينکه با توجه 
به شکايت باشگاه ذوب آهن از پرسپوليس به دليل عدم پرداخت 
حق رشد پيام صادقيان، گفته می شود اين بازيکن نمی تواند برای 
پرسپوليس در هفته هجدهم ليگ برتر به ميدان برود، گفت: حق 
رشد هر بازيکنی بر عهده باشگاه ثانويه است. ذوب آهن درخواست 
پرداخت حق رشد اين بازيکن را داده و باشگاه پرسپوليس بايد آن 
را بپردازد و ارتباطی به بازيک��ن ندارد. وی با بيان اينکه صادقيان 

مش��کلی برای بازی در تيم پرس��پوليس ندارد، عنوان كرد: هر 
بازيکن زير 23 سال كه به تيم ديگری می رود، باشگاه جديدش 
بايد حق رشد وی را به باش��گاه قبلی پرداخت كند. اگر مشکلی 
پيش آمده، بين دو باشگاه ذوب آهن و پرسپوليس است و كميته 
انضباطی بايد به آن رس��يدگی كند. بنابراين بحث حق رشد به 
صادقيان ارتباطی ندارد. برخي رسانه ها طي روزهاي اخير به اين 
موضوع اش��اره كرده بودند كه صادقيان به علت پرداخت نشدن 
حق رشدش از سوي پرسپوليس به ذوب آهن نمي تواند در هفته 

هجدهم به ميدان برود.

اميد عاليشاه اميدوار اس��ت در اولين بازي تيمش بعد از تعطيلات 
ليگ مقابل ذوب آهن در اصفهان به برتري برس��ند و از اين لحاظ 
از انگيزه بالايي برخوردار اس��ت. بازيکن جوان پرسپوليس با ابراز 
رضايت از تعطيلات ليگ كه از نظر آمادگی تيمش را به ش��رايط 
ايده آل رسانده اعلام كرد در نيم فصل دوم با نتايج خوب پرسپوليس 
را به جايگاه اصلی اش خواهند رساند. اميد عاليشاه، درباره شرايط 
تيمش بعد از پشت سر گذاشتن تعطيلات نيم فصل گفت: بدنسازی 
خوبی انجام داده ايم اما از نظر بدنی هنوز س��نگين هستيم و شايد 
برای اين ش��روع ناگهانی و تغيير برنامه ای كه اعلام ش��ده آماده 

نباش��يم. وی ادامه داد: به هرحال اين برنامه ای است كه سازمان 
ليگ اعلام كرده و ما نمی توانيم اعتراضی به آن داشته باشيم. تمام 
تلاش مان را می كنيم تا در اولين ب��ازی برنده زمين را ترک كنيم. 
اگر چيزی قابل اعتراض باشد به نظر كادرفنی و مسوولان باشگاه 
مربوط است و به ما مربوط نمی شود. وي در پايان گفت: پرسپوليس 
كه در جام حذفی مقابل ذوب با توجه به شکست از دور مسابقات 
حذف ش��ده، انگيزه زيادی برای جبران آن دارد، مطمئنا حساب 
ويژه ای روی اين بازی باز كرده ايم و می خواهيم ضمن گرفتن انتقام 

آن بازی، با برتری در اين ديدار نيم فصل را با روحيه آغاز كنيم.

مرحله گروهی مس��ابقات ليگ برتر واترپلو باشگاه های كشور 
برگزار شد و تيم سپاهان كه برای نخستين بار در اين رقابت ها 
شركت كرده است، توانس��ت به عنوان تيم دوم گروهش راهی 

مرحله پلی آف شود.
مس��ابقات فصل جاری ليگ برتر واترپلو در حالی پيگيری شد 
كه اصفهان يکبار ديگر تيمی مدعی را به اين رقابت ها فرستاده 
بود تا اين بار سپاهان جايگزين فولاد ماهانی شود كه سه دوره 

متوالی قهرمانی ليگ را به خود اختصاص داده بود.
س��پاهان در مرحله گروهی رقابت نزديکی را با تيم دانش��گاه 
آزاد داش��ت اما در نهايت در هر دو بازی رفت و برگشت مغلوب 
اين تيم شد تا در نهايت با رتبه دومی مرحله گروهی به كارش 

پايان بدهد.
مرحله پل��ی آف ليگ برتر واترپل��و از پنج ش��نبه هفته جاری 
برگزار خواهد ش��د تا در نهايت قهرمان اي��ن دوره از رقابت ها 

مشخص شود.

    كیانی: فعلا به شهبازی فکر می كنیم تا فینال
بهمن كيانی والا، سرمربی تيم س��پاهان از عملکرد تيمش در 
مرحله گروهی رقابت های لي��گ برتر واترپل��و رضايت دارد و 

اميدوار است بتواند ليگ را با نتيجه مطلوبی به پايان ببرد.
وی در مورد وضعيت تيم��ش در مرحله پل��ی آف می گويد: با 
توجه به رتب��ه دومی در مرحل��ه گروهی، باي��د در مرحله پلی 
آف با تيم ش��هيد ش��هبازی زنجان ديدار كند ك��ه ديدار رفت 
 در زنجان برگزار ش��ده و در بازی برگش��ت نيز ميزبان اين تيم 

خواهيم بود.
 با توج��ه به قدرت تي��م های س��پاهان و دانش��گاه آزاد به نظر 
می رس��د رقابت اصلی برای قهرمانی بين اين دو تيم باشد اما 
كيانی معتقد اس��ت پيش از بازی فينال بايد به فکر بازی قبل 

از فينال باشد.
وی در اين باره می گويد: در ديدار دور برگشت با شهبازی زنجان 
با اختلاف دو گل اين تيم را شکس��ت داديم اما به طور حتم در 
مرحله نيمه نهايی ديدار سختی را پيش رو خواهيم داشت؛ زيرا 
تيم زنجانی انگيزه زيادی برای نتيجه گرفتن در اين بازی دارد، 
ضمن اينکه اين تيم تماشاگران بسيار زيادی دارد كه می توانند 

كار را برای ما دشوار كنند.
 از اين رو، در حال حاضر تمركز خود را بر روی نتيجه گيری برابر 
نماينده زنجان گذاشته ايم و پس از اينکه توانستيم بر اين تيم 

غلبه كنيم، به ديدار فينال فکر خواهيم كرد.

كيانی در مورد فينال احتمالی برابر تيم دانش��گاه آزاد در ليگ 
برتر واترپلو می افزايد: بازيکنان ما انگي��زه زيادی برای نتيجه 
گرفتن در اين ديدار دارند و اميدواري��م بتوانيم در بازی فينال 

بهترين نمايش ممکن را داشته باشيم.

    در انتظار جام چهارم
پس از اينکه باشگاه ماهان از تيمداری در رشته واترپلو منصرف 
شد، در يک فصل استقبالی از تيمداری در ليگ برتر اين رشته 
صورت نگرفت، اما باشگاه س��پاهان با تصميم هيات مديره اش 
تصميم به تيمداری در اين رشته گرفت كه فعلًا به نظر می رسد 

تجربه فصل نخست رضايت بخش بوده است.
مديرعامل باشگاه سپاهان در س��ومين نشست فصلی خود در 
جمع خبرنگاران اعلام كرد كه سياست باشگاه برای فصل آينده 
حمايت از تيم های فعلی تحت پوشش اين باشگاه خواهد بود و 

البته تاكيد كرد كه رشته جديدی اضافه نخواهد شد.
با اين حساب می توانيم اميدوار باش��يم كه واترپلو سپاهان در 

فصل آينده ليگ برتر اين رشته نيز حضور خواهد داشت.
اما ناگفته پيداس��ت كه موفقيت اخير اين تي��م در ليگ بدون 
ترديد انگيزه باش��گاه اصفهانی را برای ت��داوم تيمداری در اين 

رشته و سرمايه گذاری بيشتر خواهد كرد.
بر اس��اس برنامه اعلام ش��ده احتمالاً تا پايان بهمن ماه س��ال 
جاری تکليف  قهرمان ليگ برتر واترپلو مش��خص خواهد شد و 
می توانيم اميدوار باشيم كه يک جام قهرمانی ليگ به اصفهان 
 بيايد؛ زيرا پس از سه قهرمانی متوالی چشم انتظار جام چهارم 

باشيم.

سپاهان با رتبه دومی به پلی آف رسید

يک فینال لیگ برتری در انتظار واترپلو اصفهان

تيم ملي از جام ملت هاي آس��يا برمي گردد در حالي كه همه ما از 
حضور تيم ملي و هيجاني كه اين تيم در جام ملت ها براي ما توليد 
كرد به وجد آمديم. تيم ملي كشورمان اگر اسير حواشي و اتفاقات 
تلخ ديدار با عراق نمي ش��د ش��ايد ديروز به جاي عراق مقابل كره 
جنوبي مي ايستاد و نمايش به مراتب دلپذيرتري از عراق مقابل اين 
تيم داش��ت. آنچه اتفاق افتاد و نتايجي كه تيم ملي كشورمان رقم 
زد به هيچ وجه مردم را از علاقه ب��ه تيم ملي و كادر فني اش نااميد 
نساخت هر چند پس از حذف تيم ملي ايران صحبت ها در ارتباط با 
جدايي يا ماندن كي روش بار ديگر به اوج رسيده است؛ مثلا رسول 
خطيبي، بازيکن سابق سپاهان و سرمربي فعلي تراكتورسازي در 
اظهار نظري جالب به موضوع كي روش اش��اره مي كند، انتقاد به 
او را وارد مي داند ولي معتقد اس��ت عملکردش مثبت بوده است. 
 خطيبي مي گوي��د:  اين مس��اله در حيطه اختيار من نيس��ت كه 

كی روش بماند يا نه. به هرحال ع��ده ای اعتقاد دارند كه كی روش 
دفاعی بازی می كند اما بايد توجه كرد كه هر مربی با توجه به ابزارش 
و تاكتيک هايش دست به انتخاب استراتژی می زند. من اعتقاد دارم 
كه كی روش برای فوتبال ما زحمت كشيده و عملکردش در مجموع 
مثبت بوده اس��ت. ارزيابی من از كی روش اين است كه او كارهای 
بزرگ كرده و فقط ای كاش با مربيان داخلی و اصحاب كارشناس 
فوتبال ايران هم كمی مش��ورت كند و با آنها جلساتی داشته باشد 
چراكه بحث ما ملی است و اين مساله می تواند به ما كمک كند. بعد 
از جام جهانی اعتقاد داشتم كه بايد كم كم بازيکنان جوان در تيم 
ملی حضور پيدا كنند و تغيير نسل تيم ملی رخ دهد. البته اين تغيير 
نمی توانست صد درصدی باشد و نهايتا تغيير 30 درصدی هم كافی 
بود كه كی روش اين كار را به خوبی انجام داد و بازيکنانی مثل وريا 
غفوری، سروش رفيعی، سردار آزمون، وحيد اميری و... بازيکنانی 

بودند كه در اين قالب وارد تيم ملی شدند و خيلی هم خوب جواب 
دادند. در مقابل اما مثلاً  صادق ورمزيار، بازيکن س��ابق استقلال و 
تيم ملي ايران به انتقاد از كي روش مي پردازد و مي گويد: از حضور 
كارلوس كی روش با آن هزينه سنگين و قرارداد نجومی چيزی عايد 
فوتبال ما نشده است، نه در قسمت بازيکن سازی، نه مربی سازی، 
نه طرح و برنامه، در هيچ قسمتی ايشان موثر واقع نشده است. شما 
ببينيد اين تيم در زمان حمله انقدر بی برنامه و شکست پذير است 
كه دو بازی هجومی بازی می كند و در هر دوبازی سه گل دريافت 
می كند. شما بازی مقابل بوسنی و عراق را ببينيد. تيم ايران كی در 
مقابل تيم های عربی اينگونه بازی می كرد؟ چه زمانی بود همه اميد 
ما به ضربات ايستگاهی باشد؟ ايشان بايد بداند مردم ايران فوتبال 

هجومی برزيلی را بيشتر از فوتبال دفاعی ايتاليايی دوست دارند.
 به هر حال از اين مدل اظهار نظرها طي روزهاي گذشته زياد شنيده ايم. 
برخي از مربيان غرض ورزانه در ارتب��اط با كي روش و عملکردش 
قضاوت مي كنند و برخي از كارشناسان نيز با در نظر گرفتن اخلاق 
و بدون غرض ورزي نظر خود را در مورد كي روش عنوان مي كنند.

به هر حال آنچه مبرهن است و مي شود آن را آناليز كرد به كيفيت 
كار كي روش باز مي گردد و حسي كه او در تيم ملي فوتبال ايران و 
مردم ايجاد كرده است،  حسي كه مردم اصلاً  دوست ندارند آن را به 
فراموشي بسپارند. تيم ملي كه با كي روش پوست انداخت و تقريباً  
در همه پست ها دستخوش تغيير شد مگر سه،  چهار پست،  تيمي كه 
به لحاظ انسجام دفاعي عالي بود و به لحاظ نتيجه گيري بسيار خوب 
كار كرد،  تيمي كه بسيار همدل بود و حسي كه در بين بازيکنانش 
 وجود داش��ت به خوبي ب��ه س��کوها و صندلي هاي اس��تاديوم ها

 منتقل مي شد،  همان تيمي است كه مردم ايران دوستش دارند و 
به آن اميدوار هستند. آنها مي دانند با وجود سختي راه صعود به جام 
جهاني مي توانند به كارلوس ك��ي روش و هنر كم نظيرش در ارائه 
فوتبال نتيجه گرا چش��م بدوزند و با توانايي، كاريزما كه او و تيمش 
دارند به اما و اگر براي صعود به جام جهاني روس��يه چشم ندوزيم. 
كارلوس كي روش، مردي قابل احترام در فوتبال ايران بوده و هست 
كه به خوبي بر روي كارش تمركز دارد و مي تواند با حمايتي كه از 
سوي مردم و دلسوزان فوتبال دريافت مي كند باز هم تيم ملي ايران 
را به خوبي پيش ببرد. اميدواريم تصميمي نگيريم كه بعداً حسرت 
آن را بخوريم. ما فوتبال دوستان به كي روش اعتماد داشته و با او از 

بابت تيم ملي آرامش داريم.

اجازه بدهید هیجان تیم ملي براي مردم باقي بماندخبر

ما با كي روش آرامش داريم  سهمیه تیم های آسیايی 
در جام جهانی ۲۰۱۷ افزايش يافت

به لطف صعود قطر، س��هميه قاره آس��يا در جام جهانی 
هندبال 2017 فرانسه افزايش پيدا كرد.

شب گذش��ته و در مرحله يک هش��تم نهايی مسابقات 
جهان��ی هندبال تيم های قط��ر و اتري��ش مقابل هم به 
ميدان رفتند كه تي��م چندمليتی قطر براب��ر اتريش با 
نتيجه 29 بر 27 به برتری رسيد. طبق قوانين فدراسيون 
جهانی هندبال، قطر با پيروزی برابر اتريش توانست يک 
سهميه مستقيم به دس��ت آورد. به اين ترتيب سهميه 
آسيا در مس��ابقات جهانی 2017 فرانس��ه به چهار تيم 
افزايش می يابد. اگر تونس هم می توانس��ت اس��پانيا را 
شکست دهد سهميه قاره آفريقا نيز به چهار تيم افزايش 
پيدا می كرد ك��ه البته اين اتفاق نيفت��اد. تونس در اين 

ديدار با نتيجه 2۸ بر 20 شکست خورد.

 فرق بامزه كی روش 
و حمید درخشان!

حميد درخشان ديروز در بخشی از سلسله مصاحبه هايش 
عليه كی روش، ناكامی اين مربی در سانتياگو برنابئو را به وی 
يادآوری كرده و پرس��يده: »آقای كی روش، در رئال مادريد 
چه كردی؟« اين در حالی است كه سرمربی تيم ملی دو روز 
پيش از درخشان پرسيده بود او در پيکان و شهرداری تبريز 

چه كرده است؟
 ش��ايد تفاوت بين اين دو نفر را از دل همين سوال ساده ای 
كه از يکديگر پرس��يده اند بتوان متوجه شد!  اين هر دو نفر 
در بخشی از زندگی حرفه ای شان شکست خورده اند، اما اين 

كجا و آن كجا!

ذوب آهن امروز و پنجشنبه در 
فولادشهر تمرين خواهد كرد

تيم فوتبال ذوب آهن پيش از برگزاري ديدار خود مقابل پرسپوليس 
در هفته هجده��م رقابته��اي ليگ برتر دو جلس��ه تمرين��ي را در 
فولادش��هر به انجام خواهد رس��اند. تيم فوتبال ذوب آهن كه صبح 
ديروز در ورزشگاه ملت به تمرين پرداخت، امروز از ساعت 14:30 در 
فولادشهر تمرين خواهد كرد،  روز چهارشنبه در مجموعه ملت و روز 

پنجشنبه نيز بار ديگر در فولادشهر به تمرين مي پردازد.
سبزپوشان اصفهاني كه از 17 بازي پيشين خود 21 امتياز را كسب 
كرده اند در هفته هجدهم رقابتهاي ليگ برتر از ساعت 17 روز جمعه 

رودرروي تيم فوتبال پرسپوليس خواهند ايستاد.

رضايت شیخ سلمان از داوری آسیا
در حالی كه اين مربی باتجربه و برخ��ی بازيکنان مهم جام ملت های 
آسيا مثل كيسوكه هوندا به نحوه قضاوت ها اعتراض داشته اند، رئيس 
كنفدراسيون فوتبال آسيا از نحوه داوری ها ابراز رضايت و خشنودی 

كرد.
شيخ سلمان در مصاحبه  ديروزش به روشنی در اين باره صحبت كرد و 
گفت: در حالی كه اولين رقابتهای آسيايی در سال 1956 با حضور چهار 
تيم برگزار شد، اين تورنمنت اكنون به 16 تيم گسترش يافته است و 

قرار است در سال 2019 به 24 تيم افزايش يابد.
شيخ س��لمان از برگزاری جام ملتهای آسيا به صورت هر دو سال يک 
بار حمايت نکرد. شيخ سلمان نسبت به انتقادات مطرح شده در برخی 
رس��انه ها در مورد برخی تصميمات داوری و مسافت طولانی سفر در 
استراليا گفت: از عملکرد داوران در جام ملتهای آسيا بسيار خشنودم. 
بايد يادآور ش��وم كه داوران جام از ميان گروه برگزيده كنفدراسيون 

انتخاب می شوند.

دلخوری حقیقی از نقدهای غیرمنصفانه
عليرضا حقيقي دروازه بان تيم ملي ايران ب��ا وجود دريافت 3 گل در 
بازي مقابل عراق هنوز بهترين ركورد را در زمان بس��ته نگه داشتن 

دروازه بين دروازه بان هاي جام را دارد.
دروازه ب��ان 26 س��اله تيم مل��ی فوتبال اي��ران ك��ه در 2 تورنمنت 
جام جهانی و جام ملت ها  در 7 ديدار از دروازه  تيم ملی حراست كرده و 
نمايش قانع كننده و مناسبی داشته است، از فضای ايجاد شده پس 

از بازی عراق به شدت آزرده خاطر شده است.
حقيقی كه پ��س از ضربه محکم مهاجم عراق به دس��ت و كتفش به 
س��ختی در ضربات پنالتی به ميدان رفت، به مح��ض اتمام بازی با 
حملاتی از س��وی پيشکس��وتان فوتبال ايران و اظهارنظركنندگان 

هميشگی مواجه شده است.
 كارشناسانی كه البته ممکن است سليقه شان حضور يک دروازه بان 

ديگر در سنگر تيم ملی باشد. 
حقيقی كه در حال حاضر در تيم پنافيل پرتغ��ال بازی می  كند و از 
معدود لژيونرهای ايرانی ش��اغل در يک ليگ خوب اروپايی اس��ت، 
انتظار اين حملات را نداش��ته و آنها را ناجوانمردانه می  داند. جالب 
اينکه از س��ه گل خورده او تنها يک گل به دليل اش��تباه وی به ثمر 
رسيده كه با توجه به تجربه و سن و سال وی عملکرد بدی هم نيست.

رضايی سرپرست هیأت شمشیربازی 
معاون توس��عه ورزش اداره كل ورزش و جوانان اس��تان اصفهان از 

انتخاب سرپرست برای هيأت شمشيربازی استان خبر داد.
31 خردادماه 91 مرتضی يزدخواس��تی در مجمع انتخاباتی هيأت 
شمشيربازی استان اصفهان با اكثريت آرا به رياست اين هيأت رسيد 
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تيم ملي از جام ملتهاي آس��يا برمي گردد در حالي كه همه ما 
از حضور تيم ملي و هيجاني كه اين تي��م در جام ملتها براي ما 
توليد كرد به وجد آمديم. تيم ملي كشورمان اگر اسير حواشي 
و اتفاقات تلخ ديدار با عراق نمي شد شايد ديروز به جاي عراق 
مقابل كره جنوبي مي ايستاد  و نمايش به مراتب دلپذيرتري از 

عراق مقابل اين تيم داشت. 
آنچه اتفاق افتاد و نتايجي كه تيم ملي كشورمان رقم زد به هيچ 
وجه مردم را از علاقه به تيم ملي و كادر فني اش نااميد نساخت 
هر چند پ��س از حذف تيم ملي اي��ران صحبته��ا در ارتباط با 

جدايي يا ماندن كي روش بار ديگر به اوج رسيده است.
مثلا رس��ول خطيبي بازيکن سابق س��پاهان و سرمربي فعلي 

تراكتورسازي در اظهار نظري جالب به موضوع كي روش اشاره 
مي كند. انتقاد به او را وارد مي داند ولي معتقد است عملکردش 
مثبت بوده است. خطيبي مي گويد:  اين مساله در حيطه اختيار 
من نيس��ت كه كی روش بماند يا نه. به هرحال عده ای اعتقاد 
دارند كه كی روش دفاعی بازی می كن��د اما بايد توجه كرد كه 
هر مربی با توجه به ابزارش و تاكتيک هايش دس��ت به انتخاب 
اس��تراتژی می زند. من اعتقاد دارم كه ك��ی روش برای فوتبال 
ما زحمت كش��يده و عملکردش در مجموع مثبت بوده است. 
ارزيابی من از كی روش اين اس��ت كه او كارهای بزرگ كرده و 
فقط ای كاش با مربيان داخلی و اصحاب كارشناس فوتبال ايران 
هم كمی مشورت كند و با آنها جلساتی داشته باشد چراكه بحث 

ما ملی است و اين مساله می تواند به ما كمک كند. بعد از جام 
جهانی اعتقاد داشتم كه بايد كم كم بازيکنان جوان در تيم ملی 
حضور پيدا كنند و تغيير نسل تيم ملی رخ دهد. البته اين تغيير 
نمی توانست صد درصدی باشد و نهايتا تغيير 30 درصدی هم 
كافی بود كه كی روش اين كار را به خوبی انجام داد و بازيکنانی 
مثل وريا غفوری، سروش رفيعی، سردار آزمون، وحيد اميری و 
... بازيکنانی بودند كه در اين قالب وارد تيم ملی شدند و خيلی 

هم خوب جواب دادند.
در مقابل اما مثلاً  صادق ورمزيار بازيکن س��ايق استقلال و تيم 
ملي ايران به انتقاد از كي روش مي پردازد و مي گويد: از حضور 
كارلوس كی روش با آن هزينه سنگين و قرارداد نجومی چيزی 
عايد فوتبال ما نشده است، نه در قسمت بازيکن سازی، نه مربی 
سازی، نه طرح و برنامه، در هيچ قسمتی ايشان موثر واقع نشده 
اس��ت. ش��ما ببينيد اين تيم در زمان حمله انقدر بی برنامه و 
شکست پذير اس��ت كه دو بازی هجومی بازی می كند و در هر 
دوبازی سه گل دريافت می كند. شما بازی مقابل بوسنی و عراق 
را ببينيد. تيم ايران كی در مقاب��ل تيمهای عربی اينگونه بازی 
می كرد؟ چه زمانی بود همه اميد ما به ضربات ايستگاهی باشد؟ 
ايشان بايد بداند مردم ايران فوتبال هجومی برزيلی را بيشتر از 

فوتبال دفاعی ايتاليايی دوست دارند.
به هر حال از اين مدل اظهار نظرها طي روزهاي گذش��ته زياد 
شنيده ايم. برخي از مربيان غرض ورزانه در ارتباط با كي روش 
و عملکردش قضاوت مي كنند و برخي از كارشناسان نيز با در 
نظر گرفتن اخلاق و بدون غرض ورزي نظر خود را در مورد كي 

روش عنوان مي كنند.
به هر حال آنچه مبرهن اس��ت و مي ش��ود آن را آناليز كرد به 
كيفيت كار كي روش باز مي گردد و حس��ي كه او در تيم ملي 
فوتبال ايران و مردم ايجاد كرده است، حس��ي ك��ه مردم اصلاً  
دوس��ت ندارند آن را به فراموشي بس��پارند. تيم ملي كه با كي 

روش پوست انداخت و تقريباً  در همه پستها دستخوش تغيير 
شد مگر سه، چهار پست، تيمي كه به لحاظ انسجام دفاعي عالي 
بود و به لحاظ نتيجه گيري بسيار خوب كار كرد،  تيمي كه بسيار 
همدل بود و حسي كه در بين بازيکنانش وجود داشت به خوبي 
به سکوها و صندليهاي استاديومها منتقل مي شد، همان تيمي 

است كه مردم ايران دوستش دارند و به آن اميدوار هستند.
آنها مي دانند با وجود سختي راه صعود به جام جهاني مي توانند 
به كارلوس كي روش و هنر ك��م نظيرش در ارائه فوتبال نتيجه 
گرا چشم بدوزند و با توانايي، كاريزما كه او و تيمش دارند به اما 
و اگر براي صعود به جام جهاني روسيه چشم ندوزيم. كارلوس 
كي روش مردي قابل احترام در فوتبال ايران بوده و هس��ت كه 
به خوبي بر روي كارش تمركز دارد و م��ي تواند با حمايتي كه 
از سوي مردم و دلس��وزان فوتبال دريافت مي كند باز هم تيم 
ملي ايران را به خوبي به پيش ببرد. اميدواريم تصميمي نگيريم 
كه بعداً حس��رت آن را بخوريم. ما فوتبال دوستان به كي روش 

اعتماد داشته و با او از بابت تيم ملي آرامش داريم.

اجازه بدهید هیجان تیم ملي براي مردم باقي بماند

ما با كي روش آرامش داريم

?????????

???????
????????

 ?????????
??????? ??????????????

مرحله گروهی مس��ابقات ليگ برتر واترپلو باشگاه های كشور 
برگزار گرديد و تيم سپاهان كه برای نخستين بار در اين رقابت 
ها شركت كرده است، توانست به عنوان تيم دوم گروهش راهی 

مرحله پلی آف شود.
مسابقات فصل جاری ليگ برتر واترپلو در حالی پيگيری شد كه 
اصفهان يک بار ديگر تيمی مدعی را به اين رقابت ها فرس��تاده 
بود تا اين بار سپاهان جايگزين فولاد ماهانی شود كه سه دوره 

متوالی قهرمانی ليگ را به خود اختصاص داده بود.
س��پاهان در مرحله گروهی رقابت نزديکی را با تيم دانش��گاه 
آزاد داش��ت اما در نهايت در هر دو بازی رفت و برگشت مغلوب 
اين تيم شد تا در نهايت با رتبه دومی مرحله گروهی به كارش 

پايان بدهد.
مرحله پل��ی آف ليگ برتر واترپل��و از پنج ش��نبه هفته جاری 
برگزار خواهد ش��د تا در نهايت قهرمان اي��ن دوره از رقابت ها 

مشخص شود.

**كیانی: فعلا به شهبازی فکر می كنیم تا فینال
بهمن كيانی والا س��رمربی تيم س��پاهان از عملکرد تيمش در 
مرحله گروهی رقابت های لي��گ برتر واترپل��و رضايت دارد و 

اميدوار است بتواند ليگ را با نتيجه مطلوبی به پايان ببرد.
وی در مورد وضعيت تيم��ش در مرحله پل��ی آف می گويد: با 
توجه به رتب��ه دومی در مرحل��ه گروهی، باي��د در مرحله پلی 
آف با تيم ش��هيد ش��هبازی زنجان ديدار كند ك��ه ديدار رفت 
 در زنجان برگزار ش��ده و در بازی برگش��ت نيز ميزبان اين تيم 

خواهيم بود.
با توجه به قدرت تيم های سپاهان و دانش��گاه آزاد به نظر می 
رسد رقابت اصلی برای قهرمانی بين اين دو تيم باشد اما كيانی 
معتقد است پيش از بازی فينال بايد به فکر بازی قبل از فينال 

باشد.
وی در اين باره می گويد: در ديدار دور برگشت با شهبازی زنجان 
با اختلاف دو گل اين تيم را شکس��ت داديم اما به طور حتم در 
مرحله نيمه نهايی ديدار سختی را پيش رو خواهيم داشت زيرا 
تيم زنجانی انگيزه زيادی برای نتيجه گرفتن در اين بازی دارد، 
ضمن اينکه اين تيم تماشاگران بسيار زيادی دارد كه می توانند 

كار را برای ما دشوار كنند.
 از اين رو در حال حاضر تمركز خود را بر روی نتيجه گيری برابر 
نماينده زنجان گذاشته ايم و پس از اينکه توانستيم بر اين تيم 

غلبه كنيم، به ديدار فينال فکر خواهيم كرد.

كيانی در مورد فينال احتمالی برابر تيم دانش��گاه آزاد در ليگ 
برتر واترپلو می افزايد: بازيکنان ما انگي��زه زيادی برای نتيجه 
گرفتن در اين ديدار دارند و اميدواري��م بتوانيم در بازی فينال 

بهترين نمايش ممکن را داشته باشيم.

**در انتظار جام چهارم
پس از اينکه باشگاه ماهان از تيمداری در رشته واترپلو منصرف 
شد، در يک فصل استقبالی از تيمداری در ليگ برتر اين رشته 
صورت نگرفت اما باشگاه س��پاهان با تصميم هيات مديره اش 
تصميم به تيمداری در اين رشته گرفت كه فعلًا به نظر می رسد 

تجربه فصل نخست رضايت بخش بوده است .
مديرعامل باشگاه سپاهان در س��ومين نشست فصلی خود در 
جمع خبرنگاران اعلام كرد كه سياست باشگاه برای فصل آينده 
حمايت از تيم های فعلی تحت پوشش اين باشگاه خواهد بود و 

البته تاكيد كرد كه رشته جديدی اضافه نخواهد شد.
با اين حساب می توانيم اميدوار باش��يم كه واترپلو سپاهان در 

فصل آينده ليگ برتر اين رشته نيز حضور خواهد داشت .
اما ناگفته پيداس��ت كه موفقيت اخير اين تي��م در ليگ بدون 
ترديد انگيزه باش��گاه اصفهانی را برای ت��داوم تيمداری در اين 

رشته و سرمايه گذاری بيشتر خواهد كرد.
بر اس��اس برنامه اعلام ش��ده احتمالاً تا پايان بهمن ماه س��ال 
جاری تکليف  قهرمان ليگ برتر واترپلو مش��خص خواهد شد و 
می توانيم اميدوار باشيم كه يک جام قهرمانی ليگ به اصفهان 
 بيايد زيرا پس از س��ه قهرمانی متوالی چشم انتظار جام چهارم 

باشيم.

سپاهان با رتبه دومی به پلی آف رسید

يک فینال لیگ برتری در انتظار واترپلو اصفهان

آگهی مناقصه عمومی آگهی مزايده املاک)نوبت اول(
سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان در نظر دارد  املاک مشروحه ذیل را از طریق مزایده 
عمومی به فروش برساند لذا از متقاضیان دعوت بعمل می آید جهت کسب اطلاعات بیشتر با 
شماره تلفن 34456060 و 09134130877 تماس حاصل نمایند و یا از وب سایت این سازمان 

به نشانی اینترنتی www.isfahan.ir/khadamatmotori بازدید بعمل آورند.

وضعیت سند متراژ)متر مربع(آدرسشرح املاک رديف 

خیابان برازنده جنب هنرستان قطعه زمین مسکونی 1
انتهای گذر 10 متری بصورت 

شمالی 

سند شش دانگ 213/55

خیابان طالقانی مجموعه اداری مغازه تجاری 2
تجاری طالقانی طبقه زيرزمین

سند شش دانگ 72/77

خیابان ارغوانیه كوی حجت زمین مسکونی 3
شهرک الهیه )قطعه 22(

برگه واگذاری 190
شهرداری 

شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی ورزشی سپاهانسازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان 
) وابسته به شهرداری اصفهان(

ش��رکت توس��عه مجتمع های س��یاحتی ورزشی س��پاهان) وابس��ته به ش��هرداری اصفهان( در نظر 
دارد عملی��ات نگه��داری، س��رویس، عیب یابی و تعمیرات کلیه سیس��تم های ب��رق و الکتریکی و 
 همچنین تاسیس��اتی مجموعه بزرگ ش��هر رویاها را واقع در ابتدای بزرگراه ش��رق، مجموعه بزرگ

 شهر رویاها از طریق مناقصه عمومی به شرکت های مجرب و با سابقه کار مشابه طبق شرح خدمات 
و اسناد مناقصه جهت یکسال شمسی واگذار نماید. متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد مدارک 
و شرح خدمات مربوط هر روزه از ساعت 7:30 لغایت 17:00 از تاریخ 93/10/28 لغایت 93/11/08 
به آدرس اصفهان ضلع ش��رقی پارک کوهستانی صفه سایت رفاهی تفریحی آسمان فراز صفه واحد 
امور اداری مراجعه و نسبت به دریافت اسناد و مدارک مربوطه اقدام نمایند. لازم به ذکر است آخرین 
مهلت جهت تکمیل اسناد و مدارک مربوطه و ارایه پیشنهاد قیمت به همراه سوابق و رزومه کاری تا 
روز پنجش��نبه مورخ 93/11/9 می باش��د. ضمناً بازدید از مجموعه شهر رویاها قبل از پیشنهاد قیمت 

الزامی می باشد. 
شرکت در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است. 
ضمناً هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 



تلفن همراهی مخصوص کودکان

وسایل ارتباطی مانند تبلت و اسمارت فون ها می توانند 
پلی میان کودکان و برنامه ها و وب سایت های مختلفی 
باش��ند که گاهی اوقات خطرات متع��ددی را به ارمغان 

می آورد.
در عصر امروز به سادگی نمی توان مانع از ارتباط کودکان 
با وسایل ارتباطی مانند تبلت یا اسمارت فون ها شد، اما 
در صورتی که تبلت یا اس��مارت ف��ون مخصوصی برای 

کودکان وجود داشته باشد، این مشکل از بین می رود.
کمپانی های فناوری، اسمارت فون های جدیدی را برای 
کودکان تولید کرده اند که قابلیت های محدود و تعریف 
شده ای را در اختیار بچه ها قرار می دهد و همانند یک 
جی پی اس عمل کرده و به والدی��ن اجازه می دهد تا از 
 محل فرزندان خود اطلاع داشته باشند. از دیگر قابلیت های

 این تلفن هم��راه می توان ب��ه مواردی مانن��د کنترل 
اس مس، تلفن، بازی و ... اشاره کرد.

کمپانی های مختلفی مانند Kajeet , LG, FiLIP و 
Kurio  به ساخت و همینطور عرضه تلفن های همراه 
به خصوصی برای کودکان روی آورده اند، اما یکی از این 
کمپانی ها که خدمات برتری را ارائه کرده، Kurio نام 
دارد. این کمپانی یکی از برترین کمپانی هایی است که 
در این عرصه فعالیت داشته و برترین پکیج را در اختیار 

والدین قرار داده است.
از قابلیت های این تلفن همراه می توان به مواردی مانند 
GPS ،کنترل تلفن همراه و اس مس، نمایش نقاط خطر 

یا امن برای آنها و ... اشاره کرد.
کوریو از قابلیت اتصال به اینترنت نیز برخوردار است اما 
تنها اجازه استفاده از اپلیکیشن یا وب سایت هایی را به 
بچه ها می دهد که با سن آنها همخوانی داشته یا والدین 

آنها اجازه چنین کاری را به آنها بخشیده باشند.

 تجهیز وسایل زندگی 
به اینترنت اشیا

در راستای تجهیز وسایل زندگی به اینترنت، هوشمندسازی 
لوازم خانگی با اس��تفاده از فناوری های اتصال به شبکه در 
دس��تور کار کمپانی های فناوری قرار گرفته است. شرکت 
کره ای ال جی الکترونیکس، تبادل داده سریع بین گوشی 
 NFC تلفن همراه و لوازم هوشمند خانه را بر بستر فناوری

اجرایی کرد. 
همچنان که اس��تانداردهای خانه های هوشمند مبتنی بر 
فناوری های بلوتوث، وای فای و NFC در حال تدوین است، 
ش��رکت های تولیدکننده نیز هوشمندس��ازی محصولات 
و تطبیق دستگاه ها با اینترنت اش��یا را برای اتصال تمامی 
وس��ایل زندگی و محیط اطراف به ش��بکه اینترنت و دیگر 
شبکه های اطلاع رسانی در دستور کار جدی قرار داده اند.  در 
این راستا ال جی الکترونیکس نیز از تمرکز بر سازگاری هر 
چه بیشتر محصولات و کارافزارهای خانگی خود با فناوری 

اینترنت اشیا خبر داده است.
ال جی در نمایش��گاه CES دو سال گذش��ته پلت فرمی با 
ن��ام HomeChat رونمای��ی کرد که کارب��ران به کمک 
 آن می توانس��تند کارافزاره��ای خانگ��ی خ��ود از جمل��ه 
فر خوراک پزی، دس��تگاه های تهویه هوا و ج��ارو برقی را با 
پیام های نوشتاری کنترل کنند. سال بعد این شرکت قابلیت 
کنترل کارافزارها با فرامین صوتی را نیز به این پلت فرم افزود 
که استفاده از فناوری اینترنت اشیا را آسان تر کرد. هم اکنون 
این کمپانی بر تبادل داده س��ریع بین گوشی تلفن همراه و 
لوازم هوشمند خانه بر بس��تر فناوری NFC تمرکز کرده 
و ل��وازم خانگی را وارد بازار کرده اس��ت ک��ه امکان کنترل 
هوشمند را با اس��تفاده از موبایل دارند. این فناوری امکان 
هوشمندسازی بیشتر کارافزارهای خانگی را فراهم می کند. 
با اضافه شدن تگ فناوری NFC روی لوازم خانگی هوشمند 
از جمله ماش��ین لباس ش��ویی و یخچال، علاوه بر کنترل 
هوشمند، قابلیت های دیگری از جمله عیب یابی هوشمند 
دس��تگاه نیز فراهم می ش��ود.کاربر می تواند با نصب برنامه 
هوشمندسازی روی گوشی تلفن همراه خود، پس از برقراری 
تماس با مرکز خدمات، گوشی تلفن همراه را به مدت 3 ثانیه 
کنار دستگاه معیوب نگه دارد، سپس از طریق ارتباط بین 
برنامه گوشی و تگ NFC دستگاه، س��یگنالی از دستگاه 
منتشر و توس��ط گوش��ی به مرکز خدمات مخابره می شود 

که از طریق این سیگنال عیب یابی دستگاه انجام می شود.

مرضیه فرش��اد، معاون پیش��گیری امور بان��وان اداره کل 
بهزیس��تی اس��تان اصفهان، گفت: در خص��وص ازدواج 
واقعیت��ی وجود دارد که آن اتفاقاتی اس��ت ک��ه احیانا در 
تصمیم نابجا در مورد ازدواج گرفته می شود و نگرانی هایی 

که اتفاق می افتد دقیقا در این راستاست. 
  وی با بیان این مطلب، اظهارکرد: برای اینکه از این اتفاقات 
پیشگیری شود، باید قبل از مرحله تصمیم گیری مداخلات 
 لازم ص��ورت گیرد؛یعن��ی قب��ل از اینکه دلبس��تگی ها

 اتفاق بیفتد، بنای بهزیستی هم در حوزه پیشگیری بر این 
امر است. معاون پیشگیری امور بانوان اداره کل بهزیستی 
 اس��تان اصفهان افزود: با ب��الا بردن دان��ش عمومی قدرت

تصمیم گیری را در افراد بالا برده و آموزش کسانی که در 
سن ازدواج هستند را از قبل از این سن آغاز می کنیم. 

مرضیه فرشاد با بیان اینکه بهزیستی در حوزه پیشگیری 
چهار دفتر دارد ادامه داد: در دفتر پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی، آموزش های پیش از ازدواج را به صورت بس��ته 
 تهیه ش��ده داریم که این بس��ته به مربی��ان آموزش داده

می ش��ود تا آنها آموزش های نهایی را برای عموم داش��ته 
باشند.

معاون پیش��گیری امور بانوان اداره کل بهزیس��تی استان 
 اصفهان عنوان کرد: اعتقاد بر این است که این آموزش ها

باید به ط��ور فراگیر برای عموم مردم جامعه داده ش��ده و 
حتی والدین به اطلاعات این بسته آموزشی تجهیز شوند. 
مرضیه فرش��اد با بیان اینکه آموزش ه��ا را باید از روزهای 
پایانی نوجوانی و شروع دوران جوانی آغاز کنیم، یادآورشد: 
با توجه به اینکه فرص��ت آموزش عموم به صورت چهره به 
چهره وجود ندارد، یک بس��ته مولتی مدیا در بهزیس��تی 

استان اصفهان تهیه شده است. 

   مشاوره ژنتیک نیز در دس�تور کار بهزیستی 
قرار دارد

وی گفت: برای کس��انی ک��ه در ام��ر ازدواج تردید دارند 
بهزیستی استان اصفهان با بیش از 106 مرکز مشاوره در 
سطح استان آماده مشاوره پیش از ازدواج است و ما مراجعه 

به این مراکز را به زوجین توصیه می کنیم. 
معاون پیش��گیری امور بانوان اداره کل بهزیس��تی استان 
اصفهان  ادامه داد: گاهی ممکن است فردی بسته آموزشی 
را گرفته باشد، اما به دلیل اینکه در مواردی دیگر اطلاعات 
پایینی دارد نتواند تصمیم درس��ت را برای ازدواج بگیرد و 
اینجاست که مش��اوره می تواند کمک کند، البته مشاوره 
تصمیم نهایی را نمی گیرد، بلکه راه را برای تصمیم گیری 

درست هموار می کند. 
فرش��اد عنوان کرد: یکی دیگر از فرآیندهایی که در حوزه 
پیشگیری بهزیستی اس��تان اصفهان در حال انجام است، 
موضوع مشاوره های ژنتیک پیش از ازدواج است. معتقدیم 
قس��متی از نارضایتی هایی ک��ه در دوران بع��د از ازدواج 
ممکن اس��ت اتفاق بیفتد، نارضایتی از داش��تن فرزندان 

ناسالم است.
 وی تصریح کرد: بهزیستی استان اصفهان در حال حاضر 
با 30 مرکز ژنتیک در س��طح اس��تان قادر به ارائه مشاوره 
ژنتیک پیش از ازدواج اس��ت، به خصوص کس��انی که در 
خانواده سابقه اختلال ژنتیکی دارند و حتی عموم کسانی 
که می خواهند ازدواج کنند و یا می خواهند فرزندان بعدی 

را به دنیا آورند.

دانستنی

106 مرکز مشاوره در استان آماده مشاوره پیش از ازدواج  هستند

ایمنا:  ؟؟؟؟/

کلمه »نه« همیشه تاثیر منفی بر روی روابط 

ترجمه: 
امیرحسین

 واعظ

داش��ته اس��ت. بعضی ها آن را همانند حس 
خودخواهی  و غرور در برابر درخواست کمک 
یا حمایت دیگران می دانند. با این حال بین 
ج��واب مثبت ی��ا منفی ب��ه درخواس��ت یا 
رخ��دادی مرز و تفاوت آش��کاری بس��ته به 
ش��رایط و نحوه درخواس��ت وجود دارد. گفتن »نه« به میزان 
جواب مثبت دادن برای رش��د و ارتقای شما اهمیت  دارد. بله 
گفتن به کارهای درست، باعث می ش��ود حس خوبی داشته 
باش��ید، اما اگر با گفتن بله به کارهای خاص��ی حس هراس و 
ناراحتی پیدا می کنید، باید با جنبه های مثبت »نه« گفتن آشنا 
ش��وید. »نه« مرزهایی را ایج��اد می کند. »ن��ه« اگر در جای 
درستی اس��تفاده ش��ود هم می تواند به اندازه بله گفتن حس 
مثبت و رضایت بخشی در شما ایجاد کند. در اینجا پنج موردی 

را معرفی می کنیم که باید به آنها »نه« بگویید. 

   »نه« به وظایفی که می تواند به راحتی به دیگران 
واگذار شود

 زمان چیزی است که هر کسی دوس��ت دارد مقدار بیشتری 
از آن را داش��ته باش��د. از آنجایی که نمی توانید ب��ر میزان آن 
کنترل داشته باش��ید، به جای آن می توانید بر روی کارهایی 
تمرکز کنید که برای شما اولویت بیشتری دارد. محول کردن 
کارها یکی از این موارد است که می تواند زمان بیشتری برای 

شما بسازد.  

   »نه« به کارهایی که با دیدگاه شما جور در نمی آید
 قبل از اینکه به درخواس��تی بله بگویید، بررس��ی کنید که با 

دیدگاه شما تطبیق دارد یا نه. فرصت های بسیاری در اطراف 
شما وجود دارد، رخدادهای زیادی هم اتفاق می افتد و بسیاری 
دیگر از فعالیت های نامحدودی که شما می توانید درگیر آن 
شوید. با این حال اگر رخدادی خوب باشد، ایده خوبی در پشت 
آن نهفته باشد یا محصول فوق العاده ای باشد، دلیل نمی شود 

که با دیدگاه شما تطبیق دارد و مناسب حال شماست. 

   »نه« به کارهایی که زمان شما را خراب می کند 
 زمان، مهم ترین منبع شماس��ت، بنابراین چ��را آن را خراب 
می کنید؟ این به خاطر این است که مرز و محدوده مشخصی 
برای خود ایجاد نکرده اید. ممکن اس��ت دوس��ت شما علاقه 
خاصی به  کاری داش��ته باش��د. این دلیل نمی ش��ود که شما 
زمان خود را صرف آن کار بکنید. بررس��ی کنید چه کارهایی 
باعث پیشرفت زمانی شما می ش��ود و چه کارهایی زمان شما 

را می کشد. 

   »نه« به مواردی که برای ذهن و جس�م شما مفید 
نیست

  ش��ما زمانی ب��رای مریض��ی و ناخوش ب��ودن نداری��د. اگر 
می خواهید زمان خود را به خوش��ی و لذت سپری کنید باید 

ذهن و جسم سالمی داشته باشید. 

  »نه« به کارهایی که تحت کنترل شما نیست
 مواردی در زندگی وجود دارد که در کنترل ش��ما نیست. در 
 واقع بیش��تر آنها اینطور اس��ت، بنابراین حق انتخ��اب دارید. 
می توانید به استرس در مورد کارهایی که قدرت کنترل آن را 

ندارید »نه« بگویید.

خبر ویژهدانستنی

به این 5 مورد »نه« بگویید تا زندگی تان پیشرفت کند

ایمنا: زخم یادگاری بر درختان شهر

مسابقه کتابخوانی قرآنی در راستای تشویق جامعه 
جهت مطالعه کتب موضوعی قرآنی با عنوان »منبر 
قرآنی« اثر محس��ن رضوانی به مناس��بت س��الگرد 
پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی ۲1 و۲۲ بهمن ماه 
سال جاری به همت اتحادیه موسسات قرآنی مردمی 
اس��تان اصفهان برگزار می شود. این مسابقه طرحی 
جامع در راس��تای تش��ویق جامعه در مورد مطالعه 
کتب موضوعی قرآنی است که توسط روابط عمومی 
اتحادیه موسسات قرآنی مردمی استان برنامه ریزی 
ش��ده و طی س��ال با موضوع��ات مختل��ف برگزار 

خواهد ش��د. اولین دوره این مسابقات با موضوعیت 
 کتاب »منب��ر قرآنی« اثر محس��ن رضوانی اس��ت

که ویژه عموم هموطنان به ویژه طلاب و روحانیون، 
دانش��جویان، قاریان و حافظان، مداحان و ... است. 
ای��ن آزم��ون به ص��ورت مج��ازی و غی��ر حضوری 
از طریق س��ایت اتحادیه مؤسس��ات قرآنی مردمی 
www.isfquranyet.ir استان اصفهان به نشانی 

به صورت۲4 ساعته است.یادآور می شود، جوایز این 
مسابقات نیز شامل سفر به مشهد مقدس، ربع سکه 

بهار آزادی و جوایز نفیس دیگر است.

جش��نواره »بازی های فکری« ویژه فرهنگسراها و 
مراکز تفریحی در هشت جلسه از سوی خانه خلاقیت 

شماره ۲ در حال  برگزاری است.  
 تعداد یکصد نفر از اعضای کانون مادران فرهنگسراها 
به همراه فرزندان 3 تا 7 ساله خود در این جشنواره 

شرکت  می کنند. 
 برگزاری مسابقات بازی های فکری، معرفی بازی های 
فکری و سخنرانی پیرامون این نوع بازی ها و تاثیر آن 
بر  خلاقیت، با حضور یک کارشناس مرتبط و اهدای 

جوایز از جمله برنامه های این جشنواره است. 

هدف از برگزاری این جش��نواره آش��نایی با نتایج و 
پیامدهای بازی های فکری، ارائه نحوه بازی با آنها و 

 الگودهی اوقات  فراغت خانواده هاست. 
تاکنون چهار جلسه از این جش��نواره برگزار شده و 
پنج جلسه دیگر آن نیز با حضور مادران و  فرزندانشان 
برگزار خواهد شد.  علاقه مندان جهت کسب اطلاع 
از برنامه های این جشنواره می توانند به محل خانه 
خلاقیت رهنان  واقع در خیابان رهنان، خیابان شهدا، 
خیابان حس��ین آباد، جنب پارک امام رضا مراجعه 
کرده و یا با شماره 37393800  تماس حاصل کنند. 

همزمان با سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی برگزار می شود؛

مسابقه مجازی کتابخوانی قرآنی 
خانه خلاقیت شماره 2 برگزار می کند؛

برگزاری جشنواره »بازی های فکری«  

  فناوریجالب

اولین جش��نواره »س��رود جاویدان« وی��ژه کودکان 
سنین س��ه تا هفت سال به مناس��بت سی و ششمین 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران به همت سازمان 
فرهنگی، تفریحی شهرداری اصفهان با همکاری سازمان 

بهزیستی استان اصفهان برگزار می شود. 
تقویت  هویت ملی و ارتقای هوی��ت انقلابی کودکان و 
مشارکت کودکان و موسسات مرتبط با یکدیگر،  آموزش 
و یادگیری و تفهیم و ایجاد سوال در ذهن کودکان در 
زمینه انقلاب و همچنین حس��اس کردن خانواده ها و 
مدیران مهدهای کودک در این زمینه  از جمله اهداف 

این جشنواره است. 

این جش��نواره در دو بخش اصلی، ش��امل سرود ملی 
جمهوری اس��لامی ایران و جنبی، ش��امل سرودهای 

 انقلابی به شکل انفرادی و گروهی برگزار می شود. 
 دراجرای گروهی مهدهای کودک ، پیش دبس��تانی ها 
و موسسات قرآنی حضور داش��ته و در بخش انفرادی 
کودکان متولد بهمن 1388ب��ه بعد با یاری خانواده ها 
اجرا می کنند. کودکان جهت ش��رکت در بخش اصلی 
جشنواره، س��رود ملی جمهوری اسلامی ایران )سر زد 
از افق ...(  را خوانده و والدین از طریق دوربین و یا تلفن 
همراه آن را ضبط کرده و لوح فشرده آن را به آدرس یا 
ایمیل دبیرخانه ارسال کنند.  شرکت کنندگان پس از 

حضور در بخش اصلی می توانند در بخش س��رودهای 
انقلابی نیز آثار خود را  ارائه کنند، سپس در مرحله اول 
آثار توسط کارشناسان داوری و امتیازدهی می شود و تا 

10 بهمن ماه نتایج برگزیدگان  اعلام می شود.
در مرحله دوم از نفرات و گروه های برگزیده برای آزمون 
حضوری دعوت به عمل آمده و در انتها بر اساس  مجموع 
امتیازات برگزیدگان انتخاب شده و طی مراسم ویژه ای 

جوایزی به آنها اهدا می شود .
خانه ک��ودک، بهزیس��تی اس��تان)چهارراه آپادانا( و 
بهزیستی  شهرستان)خیابان احمدآباد( ویژه مهدهای  
ک��ودک و مجموع��ه فرهنگ��ی تفریحی بان��وان باغ 

نوش)خانه اصفه��ان(، فرهنگس��رای  موعود)خیابان 
آتش��گاه( و خانه جوان)خیابان زینبیه( از جمله مراکز 

تعیین شده جهت دریافت لوح فشرده است. 
آخرین مهلت ارسال آثار تا 10 بهمن ماه و اعلام نتایج 
برگزی��دگان 1۲  بهمن ماه ب��وده و مراس��م اختتامیه 
جش��نواره نیز 18 بهمن ماه در محل کتابخانه مرکزی 
برگزار می ش��ود.  علاقه مندان جهت کس��ب اطلاعات 
بیشتر و ش��رکت در این جش��نواره می توانند به خانه 
کودک به عنوان  دبیرخانه جشنواره واقع در حد فاصل 
سی و سه پل و پل آذر، روبه روی هتل پل مراجعه کرده 
و یا با شماره 36۲75040-   3735۲574 تماس بگیرند.

نخستین جشنواره »سرود جاویدان« ویژه کودکان برگزار می شود

حجت الاسلام خسروپناه: حضرت آقا خواستند با نامه 
به جوانان اروپایی نگرش جدی��دی در جوانان غرب ایجاد 
کنند؛ چون بخش قاب��ل توجهی از جوان��ان غربی دنبال 
حقیقت هس��تند و می توان بدون تعصب ب��ا آنها برخورد 
و آنها را به راه راس��ت هدایت ک��رد و تأثیرپذیری عقلانی 
و منطقی ش��ان می تواند نس��بت به بعض��ی از متحجران 
منحرفی که اس��لام را اینگونه به انزوا می کش��اند، بالاتر 
باش��د. نمی توان بازخورد رفتاری انقلاب��ی از این جوانان 
انتظار داشت، ولی می توان بازخورد بسیار خوب معرفتی 

داشته باشد. 

ابراهیمی دینانی، اس�تاد فلس�فه: به طور کلی تفکر 
یعنی گفت و گو. گفت و گو، یعنی فکر کردن برای حل مسأله 
و یافتن راه حلی برای آنچ��ه نمی دانیم و قصد انجام دادن 
آن را داریم. ما فکر می کنیم ت��ا مطلبی را که خیلی واضح 
نیست، روشن کنیم. وقتی موضوعی خیلی روشن نیست، 
در واقع، یک پرسش است. آدمی تا پرسش نداشته باشد، 
فکر نمی کند. بنابراین، فرد ک��ه در تنهایی فکر می کند، با 
خود گفت و گو می کند. ممکن است کس��ی بگوید که من 
بدون پرسش تفکر می کنم؛ تفکر بدون پرسش محال است. 

از جهل مطلق، نه سوال وجود دارد و نه فکر.

اسماعیل امینی، ش�اعر : اینکه چیزی را به عنوان خط 
قرمز معرفی می کنند، برای اهل سیاس��ت اس��ت؛ من به 
چیز مهم تری قائلم که با دین و فرهنگ ما س��ر وکار دارد: 
 حریم. خط قرمز مفهومی برساخته و جعلی است. مثلا به ما 
می گویند امروز حرف زدن و نوشتن درباره قیمت تخم مرغ 
ممنوع است و فردا عیب ندارد. حریم همیشه معتبر است. 
احترام میان پدر و فرزند، شاگرد و معلم و زن و شوهر و ... 
حریم هس��تند. اگر توجه کنید خط قرمزها خیلی نگهبان 
 دارد و خیل��ی آدم ها هس��تند که به خاطر خ��ط قرمزها 

پرونده سازی می کنند.

تفاوت حریم و خط قرمزتفکر، یعنی گفت و گوجوانان غربی دنبال حقیقت هستند

عکس روز

 ویژه برنامه »المصطف��ی، دردانه زمان«  با محوریت 

معرفی سبک زندگی اسلامی کشورهای مسلمان با 
مشارکت  مرکز  جامعه  المصطفی و باغ بانوان نوش 

برگزار می شود.  
 این  برنامه با هدف آشنایی  مخاطبین با آداب و رسوم 
و سبک زندگی کشورهای مس��لمان دیگر و ترویج 

 سبک زندگی متعالی  برگزار خواهد شد.  
  این ویژه برنام��ه روزهای چهارش��نبه هر هفته به 

معرفی یک  کش��ور می پردازد  و  مس��ائلی از جمله 
ملیت و آداب و رسوم، نوع غذا و دلیل آمدن آنها به 

ایران بررسی می  شود. 
س��ومین برنامه این ویژه برنامه ای��ن هفته مطابق 
هفته گذشته به معرفی کشور اندونزی با حضور یک 
خانواده اندونزیایی  مسلمان می پردازد  که مطالبی 
درخصوص سبک زندگی و آداب و رسوم این  کشور، 

غذا و صنایع دس��تی و  فرهنگ آنها ب��ا حضور یک 
کارشناس  ارائه می شود.  

این برنامه در روز چهارش��نبه 8 بهمن ماه از ساعت 
9 تا 11 صبح ب��ا ارائه مطالبی از کش��ور اندونزی با 
84 جزی��ره  و ۲50 میلیون جمعی��ت و تنوع آداب 
و رس��وم با حضور یک خانواده متفاوت اندونزیایی 

برگزار می شود. 
 بان��وان علاقه مند ب��رای ش��رکت در ای��ن برنامه 
می توانند به محل باغ  نوش  واقع در خانه  اصفهان، 
خیابان نوبهار، روبه روی پارک نوش مراجعه کنند و 

یا با شماره 343417۲6 تماس بگیرند. 

باغ بانوان نوش برگزار می کند؛

معرفی سبک زندگی اسلامی با ویژه برنامه »المصطفی، دردانه زمان« 
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 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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